

အရိုးစု ၃၀၀ တို့ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားအပ်သော ဤခန္ဓာကိုယ်သည် အဆန်းတကြယ်ပြုလုပ်အပ်သော အရပ်နှင့်တူ၏။ နာကျင် တတ်သောသဘောရှိ၏။ ယင်းခန္ဓာကိုယ်သည် ကုန်ဆုံး ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်ရ၏။ အမြဲတည်ခြင်းသည် မရှိချေ။ (ခန္ဓာကိုယ်သည် ကုန်ဆုံးပျက်စီး၍ အတည်မဲ့သောသဘောရှိ သဖြင့် မစွဲလမ်း မနှစ်သက်အပ်ချေ။)

ရောဂါ(ဓမ္မပဒ-၁၄၇)

(၁၂) ကြိမ်မြောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီအစည်းအဝေး ဆက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၁

(၁၂)ကြိမ်မြောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဗဟိုဌာန(NRPC) ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် တက်ရောက်သည်။

ယနေ့ အစည်းအဝေးတွင် တက်ရောက်လာကြသူ များက နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာမူဘောင်နှင့် လုပ်ငန်းလမ်းညွှန် (ToR)များ ပြန်လည်သုံးသပ်ရေး၊ အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပခြင်း နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် Standard Operating Procedure (SOP) မူကြမ်းရေးဆွဲရေးနှင့် အလုပ်အဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းရေး ကိစ္စ၊ အကြောင်းအရာအလိုက် အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ (CSO Forum) ကျင်းပနိုင်ရေး နှင့် မူဝါဒစာတမ်း တင်ပြနိုင်ရေးကိစ္စ၊ UPDJC Proposal drafting process ကိစ္စနှင့် အထွေထွေ ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။

ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသုဝေက (၁၂)ကြိမ်မြောက် UPDJC အစည်းအဝေး အောင်မြင် စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပြီး အစည်းအဝေးက ဆုံးဖြတ်သည် များကို အကောင်အထည်ဖော်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုသို့ အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ညီညီညွတ်ညွတ် အကောင်အထည်ဖော်ပါက ရည်မှန်းချက်ဆီသို့ အမြန် ရောက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ UPDJC သည် လုပ်ငန်း တာဝန်အများအပြားကို တာဝန်ယူရသည့်အဖွဲ့အစည်း ဖြစ်သည့်အတွက် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ကျေပွန် အောင် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြား သည်။



(၁၂)ကြိမ်မြောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီအစည်းအဝေးသို့ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် တက်ရောက်စဉ်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

ဘုရင့်နောင်မင်းတရားကြီး၏ ခေါင်းလောင်းစာအား ခိုင်လုံသော ခေတ်ပြိုင်မှတ်တမ်းဖြစ်ခြင်းကြောင့် ကမ္ဘာ့မှတ်တမ်းအမွေအနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၁

ကမ္ဘာ့မှတ်တမ်းအမွေအနှစ်အတွက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအကြံပေးကော်မတီ၏ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့သည့် (၁၃) ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံအသီးသီးမှ မှတ်တမ်းအမွေအနှစ်ပေါင်း (၁၃၀) အဆိုပြုတင်သွင်းရာ မြန်မာနိုင်ငံမှ ပုဂံရွှေစည်းခုံဘုရားရှိ ဘုရင့်နောင်မင်းတရားကြီး၏ ခေါင်းလောင်းစာအပါအဝင် မှတ်တမ်းအမွေအနှစ် (၇၈) ခုအား ကမ္ဘာ့မှတ်တမ်းအမွေအနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ခံရကြောင်း သိရသည်။

ပုဂံရွှေစည်းခုံဘုရား ရင်ပြင်တော်ပေါ်ရှိ ဘုရင့်နောင်ခေါင်းလောင်းကြီးကို မြန်မာသက္ကရာဇ် ၉၁၇(အေဒီ ၁၅၅၇)ခုနှစ်တွင် ဆင်ဖြူရှင်ဘုရင့်နောင်မင်းတရားကြီးက သွန်းလုပ်၍ ချိတ်ဆွဲလှူဒါန်း ခဲ့ကာ ခေါင်းလောင်းပေါ်တွင် မွန်၊ မြန်မာ၊ ပါဠိ သုံးဘာသာဖြင့် ရေးထိုးထားကြောင်း သိရသည်။

ခေါင်းလောင်းစာတွင် ဘုရင့်နောင်၏ တိုက်ခိုက်အောင်မြင်ရာအရပ်ဒေသနှင့် ထိုဒေသတို့ ၌ သာသနာပြုပုံများကို ရက်စွဲများဖြင့် အတိအကျဖော်ပြလျက် မှတ်တမ်းတင်ထားခဲ့ပါသည်။ ဘုရင့်နောင်ခေါင်းလောင်းစာသည် ခိုင်လုံသောခေတ်ပြိုင်မှတ်တမ်းဖြစ်ခြင်း၊ နေ့ရက်များကို တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေးသောအခါ တိကျမှန်ကန်ခြင်း၊ ဘုရင့်နောင်မင်းတရား၏ မိဖုရားအမည်များ ကို အတိအကျသိရခြင်း၊ မဟာရာဇဝင်ကြီးနှင့် မွန်နန်းရာဇဝင်တော်ကြီးတို့၌ မပြည့်မစုံ၊ မတိမကျ ဖော်ပြထားသည်များကို ပြည့်စုံတိကျအောင် ဖြည့်စွက်နိုင်ခြင်းစသည့် အချက်များနှင့် ပြည့်စုံသော ကြောင့် ကမ္ဘာ့မှတ်တမ်းအမွေအနှစ်အဖြစ် တင်သွင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ပြောင်းလဲ သော်လည်း စိုက်ပျိုးစရိတ် ချေးငွေကာလကို ပြောင်းလဲရန် အစီအစဉ် မရှိ

စာမျက်နှာ - ၅

ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုမှာ လူမျိုး၊ ဘာသာ၊ အသား အရောင်ခွဲခြားမှု လုံးဝမရှိ လိုအပ်မှုအပေါ်မှာ မူတည်ပြီး ထောက်ပံ့သွား မှာဖြစ်

စာမျက်နှာ - ၁၀

MAX CEMENT
Let's Build Together!

မက်စ်ဘီလပ်မြေနှင့်အတူချစ်ခင်ရသူတွေကို ပုန်းခေါ်ဆိုလိုက်ရအောင်

SALES HOTLINE 09 770 770 770

၁၀ ဒီဂရီလမ်း ပုန်းခေါ်မြေပြင်ကန် ၁၁၁၀

မက်စ် တောင်ပီလား၊ လယ်ဝေးမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊ ဇုန်း၊ +၉၅၉ ၅၀၀၀ ၇၃၇၊ +၉၅၉ ၄၉၂ ၀၅၀ ၂၄ Email : factory@maxcement.com

မြန်မာ့

အများအလယ်တွင် ဝင့်ဝင့်ထည်ထည်

အသိုက်အမြုံအားကောင်းသူတို့သည် ဝင့်ဝင့်ထည်ထည်နေနိုင်၏။ မကြောက်မရွံ့နေနိုင်၏။ တက်ကြွသည့်အားမာန်ရှိ၏။ ရန်သူကို အမှုမထား ခုခံနိုင်စွမ်းအားရှိ၏။ အသိုက်အမြုံအားကောင်းသည်ဆိုသည်မှာ စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်းဖြစ်၏။ စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ တွဲလက်မဖြတ်စတမ်းခိုင်မြဲနေခြင်းဖြစ်၏။

စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်းကြောင့် သတ္တလောကဝယ် သတ္တဝါများ အသက်ရှင်ရပ်တည်နေထိုင်နိုင်ခြင်းဖြစ်၏။ စည်းလုံးခြင်းသည် အောင်မြင်ခြင်း၊ စည်းလုံးညီညွတ်အောင်ကြောင်းဖြာ စသည်ဖြင့် စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်း၏ ဂုဏ်သတ္တိထူးများ၊ အကျိုးရလဒ်ကောင်းများ များစွာ ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံသည် တိုင်းရင်းသားများ စုပေါင်းနေထိုင်သော ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံဖြစ်၍ စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်း သဏ္ဍာန်ကို ဆောင်သည်။

တိုင်းရင်းသားများ အစုအပေါင်းအသိုက်အမြုံကြီးဖြစ်ပြီး တိုင်းရင်းသားလူမျိုးတစ်မျိုးစီတွင်လည်း စည်းလုံးခြင်း၏ အမှတ်လက္ခဏာ၊ ညီညွတ်ခြင်း၏ သင်္ကေတများ ရှိသည်။ ကချင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးတို့တွင် “အုပ်စုကွဲလျှင် ကျားကိုက်”၊ “လူသုံးယောက် ညီညွတ်က ပင်လယ်ရေကိုပင် ပက်လိုရ”၊ ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးတို့တွင် “စပါးများက ထမင်းဖြစ်၊ ဝါးလုံးများက မြစ်ကိုကျော်နိုင်၊ ညီအစ်ကို မောင်နှမညီညွတ်က ကျောက်ခဲမီးဖုတ်သော် ကန်စွန်းဥကဲ့သို့ကျက်”၊ မွန်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးတို့တွင် “တစ်လှေတည်းစီး တစ်ခရီးတည်းသွား”၊ “နွားကွဲလျှင် ကျားကိုက်၊ လူကွဲလျှင် အထိနာ”၊ “နှမ်းတစ်စေ့နှင့်ဆီကြိတ်၍ မရနိုင်”၊ ရခိုင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးတို့တွင် “တစ်ဖောင်ဝါးတစ်လုံးတည်းနှင့်ကန်သော် အချည်းနီး”၊ “တစ်ယောက်တစ်လက် ကျောင်းသားလက်”၊ “ဝိုင်းစားမှမြန်သည်၊ ဝိုင်းထမ်းမှ ပေါ့သည်” စသည့် လူမျိုးအလိုက် စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ပြဆိုသော စကားပုံများရှိသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ပြည်ထောင်စုသားအားလုံး မှီတင်းနေထိုင်သော မြန်မာနိုင်ငံကြီးကို အနော်ရထာမင်းလက်ထက်က ပထမအကြိမ်၊ ဘုရင့်နောင်မင်းတရားကြီးလက်ထက်က ဒုတိယအကြိမ်၊ အလောင်းမင်းတရားလက်ထက်က တတိယအကြိမ်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနှင့် မျိုးချစ်ခေါင်းဆောင်များလက်ထက်၌ စတုတ္ထအကြိမ်အဖြစ် စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ပြသကာ နိုင်ငံအချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲစေပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ဝင့်ဝင့်ထည်ထည်ရပ်တည်နိုင်ခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုဖွား တိုင်းရင်းသားများ၊ နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များနှင့် ပြည်သူများ၏ ညီညွတ်မှုစွမ်းပကားများမှာ အံ့မခန်းဖွယ်ဖြစ်သလို နိုင်ငံတော်ကြီး အခွန်ရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ ကမ္ဘာ့အလယ်၊ ဒေသတွင်းနိုင်ငံများအကြားတွင် တင့်တင့်တယ်တယ်၊ ဝင့်ဝင့်ကြားကြားရပ်တည်နိုင်ခဲ့သည်။ နိုင်ငံများအကြားတွင် မျက်နှာမငယ်၊ သိက္ခာတက်ဖွယ်ရှိခဲ့သည်။ ယင်းသည် ညီညွတ်မှုစွမ်းအားကြောင့်ဖြစ်သည်။ စည်းလုံးမှုအင်အားကြောင့်ဖြစ်သည်။

ယင်းမြန်မာနိုင်ငံ၏ သမိုင်းကို မရိုင်းစေချင်။ ကျွန်ုပ်တို့လက်ထက်တွင် ဘိုးဘွားအမွေအနှစ်တည်ထောင်ထိန်းသိမ်းခဲ့သည့် တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုစိတ်ဓာတ်ကို လက်ဆင့်ကမ်းထိန်းသိမ်းမှ တန်ကာကျမည်။ ဘိုးဘွားများကို ကျေးဇူးဆပ်ရာရောက်မည်။ ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့ စည်းလုံးကြပါ၏လော၊ ညီညွတ်ကြပါ၏လော သုံးသပ်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ ကွဲပြားနေကြသေးသည်။ ညီညွတ်မှုကို တူတူတန်တန်မထူထောင်နိုင်သေးချေ။ ထိုအခါ နိုင်ငံတကာအလယ်တွင် မျက်နှာငယ်ရသည်။ နှိမ့်ချခံရသည်။ အနိုင်ကျင့်ခံရသည်။ ထို့ကြောင့် အများအလယ်တွင် ဝင့်ဝင့်ထည်ထည်နေနိုင်ရန်၊ ကမ္ဘာ့အလယ်တွင် တင့်တင့်တယ်တယ်နေနိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ညီညွတ်ကြဖို့လိုအပ်ပါသည်။ စည်းလုံးကြဖို့ အချိန်တန်ပြီ။ ။

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၁

မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ်မှ ကျင်းပသော အမျိုးသမီးထု ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် စည်းရုံးလှုံ့ဆော် ဟောပြောပွဲကို အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ (ရန်ကုန်) သင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီး အားကစားအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခင်လေးက အမျိုးသမီးတစ်ယောက်အနေဖြင့် အားကစားကို ဘယ်လိုလိုက်စားသင့်သည်၊ အာဟာရပြည့်ဝသောအစာကို စားသုံးပြီး ခန္ဓာကိုယ်ကို ဘယ်လိုထိန်းသိမ်းသင့်သည်၊ အမြဲတန်း ဆေးရုံ/ဆေးခန်းသို့ သွားနေမည့်အစား မိမိခန္ဓာကိုယ်နှင့် လိုက်လျောညီထွေသော အားကစားတစ်ခုခုကို လေ့ကျင့်လိုက်စားဖို့ လိုအပ်သည်အတွက် ကြောင့် မြန်မာအမျိုးသမီးအစဉ်ကျန်းမာစေရန်အတွက် အမျိုးသမီးအဖွဲ့ချုပ်အနေဖြင့် ပထမမြေလှမ်းကို စတင်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်ပြီး ကျန်းမာရေးနှင့်

အမျိုးသမီးထုကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ဟောပြောပွဲကျင်းပ



အားကစားဝန်ကြီးဌာန ကျွမ်းကျင်ပညာရှင် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ မြလေးစိန်(ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း)နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီး အားကစားအဖွဲ့ချုပ် အလုပ်အမှုဆောင် ဒေါက်တာ ဟန်နီအေးတို့အား အားကစားနှင့်

ဆေးပညာများနှင့် ဆောင်ရန်/ရောင်ရန်၊ အမျိုးသမီးများ လိုက်လျောညီထွေစွာ အားကစားကို လေ့ကျင့်လိုက်စားစေခြင်းကဏ္ဍများကို ဟောပြောခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ(ရန်ကုန်) ကျောင်းအုပ်ကြီး ဦးစိုးအောင်နှင့်တာဝန်ရှိသူ

များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခင်လေးနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ ရေးမှူးနှင့် အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာ အမျိုးသမီးလုပ်ငန်းရှင်များ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (အား/ကာ)

ရေကြည်ရာ ရေဒီယိုအစီအစဉ် စကားဝိုင်းဆွေးနွေးပွဲများ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကျေးရွာနှစ်ရွာတွင်စတင်

စစ်ကိုင်း အောက်တိုဘာ ၃၁

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူငယ်ကွန်ရက်နှင့် BBC Media Action တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် ရေကြည်ရာ ရေဒီယိုအစီအစဉ် စကားဝိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် တုံကျေးရွာနှင့် ယင်းမာပင်မြို့နယ် ပေပင်စုကျေးရွာတို့တွင် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က စတင်လုပ်ဆောင်



နေပြီဖြစ်ရာ ဒေသခံများအနေဖြင့် အသိပညာဗဟုသုတများတိုးကာ အမြင်ပိုကျယ်ပြန့်လာစေကြောင်း သိရသည်။

“တုံရွာနဲ့ ပေပင်စုရွာတွေမှာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူငယ်ကွန်ရက်ကခန့်ထားတဲ့ လူငယ်ဝန်ထမ်းနှစ်ဦးက တစ်ပတ်တစ်ကြိမ် တစ်ယောက်တစ်ရွာစီသွားပြီး မြန်မာ့အသံကလွင့်တဲ့ ရေကြည်ရာအစီအစဉ်ကို နားထောင်ကြပြီး အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေးကြတာပါ။ ဒေသခံတွေအတွက် ဗဟုသုတတွေအများကြီးရစေပါတယ်။ ဆွေးနွေးကြတာက ကိုယ့်ရဲ့မွေးရပ်မြေကို စွန့်ခွာပြီး အလုပ်သွားလုပ်တဲ့သူတွေနဲ့ ကျန်ရစ်ခဲ့တဲ့မိသားစုတွေအတွက် သိသင့်သိထိုက်တာတွေ၊ အလုပ်လုပ်တဲ့သူတွေက လွဲလိုက်တဲ့ငွေကြေးတွေကို ဘယ်လိုပုံစံနဲ့ စီမံခန့်ခွဲမယ်ဆိုတာတွေကို ဆွေးနွေးကြတာပါ။ မရဖူးသေးတဲ့ မသိသေးတဲ့ ဗဟုသုတတွေရသွားစေတာပါ”ဟု စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူငယ်ကွန်ရက်တာဝန်ခံ ကိုဇော်သူရိန်ထွန်းက ပြောသည်။

ရေကြည်ရာရေဒီယိုအစီအစဉ်သည် မြန်မာ့အသံကထုတ်လွှင့်သည့် အစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်ပြီး ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများအတွက် သိသင့်သိထိုက်သည်များ၊ ငွေကြေးစုဆောင်းနည်းများ စသည်တို့ကို မျှဝေပေးသည့်အစီအစဉ်ဖြစ်သည်။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူငယ်ကွန်ရက်မှ လူငယ်နှစ်ဦးသည် တစ်ပတ်လျှင် တစ်ကြိမ် ကျေးရွာနှစ်ရွာသို့သွားရောက်ပြီး ရေကြည်ရာအစီအစဉ်ကို ကျေးရွာဒေသခံများဖြင့် စုပေါင်းနားထောင်ကာ အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးသည့်အစီအစဉ်ကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန် (ရွှေဈေး)	ရန်ကုန်	အောက်တိုဘာ ၃၁	မန္တလေး (ရွှေဈေး)	နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း
ရန်ကုန်(ရွှေဈေး) ၉၃၀၀၀၀ - ၉၃၀၀၀၀			မန္တလေး(ရွှေဈေး) ၉၃၀၀၀၀ - ၉၃၀၀၀၀	
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း		ရန်ကုန်	မန္တလေး	
(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၇၂၅/၇၅၅ ကျပ်	၇၆၅/၇၇၅ ကျပ်	(က) အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာ - ၁၃၆၆.၀
(ခ) အောက်တိုင်း ၉၅	တစ်လီတာ	၇၈၅/၈၀၀ ကျပ်	၈၈၅/၈၉၅ ကျပ်	(ခ) ဥရောပ တစ်ယူရို - ၁၅၉၀.၃
(ဂ) အောက်တိုင်း ၉၂	တစ်လီတာ	၇၃၀/၇၆၀ ကျပ်	၇၉၅/၈၁၀ ကျပ်	(ဂ) တရုတ် တစ်ယွမ် - ၂၀၅.၅၂
(ဃ) အဆင့်မြင့်ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၇၄၅/၇၇၅ ကျပ်	၇၈၅/၇၉၅ ကျပ်	(ဃ) ထိုင်း တစ်ဘတ် - ၄၁.၁၂
ရန်ကုန် လက်ကားဈေး				(င) မလေးရှား တစ်ရင်းဂစ် - ၃၂၂.၆၆
ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၇၀၀/၇၀၅ ကျပ်	အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၇၂၅ ကျပ်			(စ) အိန္ဒိယ တစ်ရူပီး - ၂၀.၀၆၁
အောက်တိုင်း ၉၂ တစ်လီတာ ၇၀၀/၇၀၅ ကျပ်				(ဆ) ဂျပန် တစ်ရာယန်း - ၁၂၀၇.၆
၂၄-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့မှ ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့အတွင်း ပြည်ပမှ မှာယူတင်သွင်းသည့် စက်သုံးဆီများ ဆိပ်ကမ်း အရောက်ပျမ်းမျှအရင်းဈေးမှာ အောက်တိုင်း ၉၂ တစ်လီတာ ၆၈၉ ကျပ်၊ အောက်တိုင်း ၉၅ တစ်လီတာ ၇၀၇ ကျပ်၊ ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၆၉၈ ကျပ်နှင့် အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၇၀၇ ကျပ် ဖြစ်ပါသည်။ (လက်လီဆိုင်များ ရောင်းဈေးအနေဖြင့် သို့လျှော့စရိတ်၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ခရိတ်အကွာအဝေးပေါ်မူတည်၍ ဈေးနှုန်းကွာခြားနိုင်ပါသည်။)				(ဇ) တောင်ကိုရီးယား တစ်ရာဝမ် - ၁၂၁.၇၂
				(ဈ) ဩစတြေးလျ တစ်ဒေါ်လာ - ၁၀၅၀.၄
				(ည) စင်ကာပူ တစ်ဒေါ်လာ - ၁၀၀၃.၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း



စာတည်းများချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်
စာတည်းများများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်
စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း၊
ဦးကျော်ဇေယျာမြင့်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊
ဒေါ်မေလှသင်း၊ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း

သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်
ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊
ဦးအောင်စိုး၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်
အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊
ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း

အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊
ဒေါ်ခင်ဇော်လီ၊ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်
ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း
သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနင်းလှ

ဒိန်းမတ်နိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံအား ဆက်လက်ကူညီပေးရေးကိစ္စ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၁
 နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ဒိန်းမတ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီး H.E. Ms. Ulha Toemaes ခေါင်းဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (သတင်း)

တွေ့ဆုံစဉ် ဒိန်းမတ်နိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံအား ဆက်လက်ကူညီပေးရေးကိစ္စ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးနှင့် ပတ်သက်၍ လက်ရှိစိန်ခေါ်မှုများနှင့် လိုအပ်ချက်များအပေါ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးရာထူးမှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး
 အမိန့်အမှတ် ၂၆/၂၀၁၇
 ၁၃၇၉ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၂ ရက် (၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၃၁ ရက်)
 တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးရာထူးမှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုခြင်း
 ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၃၁၂၊ ပုဒ်မခွဲ(က)နှင့် ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၄၉၊ ပုဒ်မခွဲ(က)တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီး ဒေါ်ခင်မာဌေးကို ၎င်း၏ သဘောဆန္ဒအလျောက် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁ ရက်နေ့မှစ၍ ရာထူးမှ နုတ်ထွက်ခွင့်ပြုလိုက်သည်။

(၃) ထင်ကျော်
 နိုင်ငံတော်သမ္မတ
 ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ရေပန်း
 ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကိုယ်စား EAO-UPDJC အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဒေါက်တာဆလိုင်းလျှန်မူန်း ဆာခေါင်းက ယခုအစည်းအဝေး၌ လုပ်ငန်းစဉ်များ ဆွေးနွေးကြရာတွင် အကျေအလည် ဆွေးနွေးမှုများရှိသော်လည်း တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် နားလည်မှုများရှိပါကြောင်း၊ အဖြေကိစ္စရာတွင် ကျေကျေလည်လည် ဆွေးနွေးနိုင်သည့် အတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် ပြီးခဲ့သည့် ကာလက ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အခက်အခဲအနည်းငယ်ရှိသော်လည်း ယင်းအခက်အခဲကို ကျော်လွှားရာ၌ အချင်းချင်းနားလည်မှုရှိရှိဖြင့် အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ကို NCA စာချုပ်အတိုင်း ဆောင်ရွက်မည်ဆိုသည်ကို အားလုံးက ပိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းပေးရန် မေတ္တာရပ်ခံခဲ့ပြီး အားလုံးက NCA အတိုင်း ဆောင်ရွက်မည်ဟု ပြောကြားကြသည့် အတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်ဆွေက အစိုးရအနေဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်အား အရေးကြီးဆုံး အရေးအပါဆုံးလုပ်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်ဟု ယူဆထားပါကြောင်း၊ မိမိတို့၏ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံ၏ တတိယအကြိမ် အစည်းအဝေးကို ယခုနှစ်အတွင်း မဖြစ်မနေလုပ်ရန် သန့်ဋ္ဌာန်ချထားပါကြောင်း၊ ယင်းသို့ သန့်ဋ္ဌာန်ချထားသည် ကိုလည်း EAO၊ လွှတ်တော်၊ နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် တပ်မတော်ကပါ အားလုံးပိုင်းဝန်းပံ့ပိုးပေးမည်ဆိုသည် ကို မိမိတို့ အပြည့်အဝယုံကြည်ပါကြောင်း။

ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးအခင်းသည် ရခိုင်ပြည်နယ်၏ အရေးအခင်းမဟုတ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ အရေး

အခင်းဟု သတ်မှတ်ထားပါကြောင်း၊ သတ်မှတ်ထားသည့် အတွက် နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာသုံးစွဲရာတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွက် များစွာဦးစားပေးသုံးစွဲထားမှုရှိပါ ကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးအခင်းသည် ပြည်ထောင်စု တစ်ခုလုံး၏ အရေးအခင်းဖြစ်သည်ဟု ယူဆသည့်အတွက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ကိုယ်တိုင် ဦးဆောင်ပြီး ပြည်ထောင်စုစီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ဖြင့် လုပ်ဆောင်နေပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ကလည်း ပြည်သူ့အင်အား နှင့် လုပ်မည်ဟုပြောပါကြောင်း၊ ပြည်သူ့အင်အားဆိုသည် မှာ တိုင်းရင်းသားအားလုံး ပါဝင်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ လွှတ်တော်၊ အစိုးရ၊ တပ်မတော် အပြင် EAO များလည်း ပါဝင်ပါကြောင်း၊ ရခိုင်အရေးကိစ္စ သည် ပြည်ထောင်စု၏အရေးကိစ္စဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရခိုင် ပြည်နယ်နှင့် ပတ်သက်ပြီး ပြုလုပ်မည့် Union Team assistance Resettlement development ဆိုသည့် ကိစ္စများတွင် အကန့်ပိုင်းဝန်းကူညီလုပ်ဆောင်ကြစေချင် ပါကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေးသည် လွန်စွာအရေးကြီးသည့် ကိစ္စဖြစ်ပါကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေးရရန် ပြည်သူလူထုက အထူးမျှော်လင့်နေပါကြောင်း၊ ပြည်သူလူထု၏ မျှော်လင့်ချက်ကို ပိုင်းဝန်းပြီး ဖြည့်ဆည်းပေးကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံပါကြောင်း ပြောကြားပြီး အစည်းအဝေး အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြီးစီးခဲ့သည်။

အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ(UPDJC) အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြ သည့် အစိုးရအဖွဲ့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်(NCA) လက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် များအစုအဖွဲ့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများအစု အဖွဲ့မှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် UEHRD ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များကို အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ခေတ္တလက်ထောက်ဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့အား ရှင်းလင်းပြောကြား



နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၁
 လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးအောင်သည် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ လူ့စီးပွား ခုက္ခသည်များနှင့် ရွှေ့ပြောင်း သွားလာသူများဆိုင်ရာ ခေတ္တလက် ထောက်ဝန်ကြီး Mr. Simon Henshaw နှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် အဆိုပါ ဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်း စာနာမှုအကူအညီ ဆောင်ရွက်ပေးနေမှု အခြေအနေများ၊ UEHRD ပြည်ထောင်စုစီမံခန့်ခွဲခြင်းဖြင့် လူသားချင်းစာနာကူညီမှုတိုးမြှင့်ရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုး သိရသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဖြစ်ပွားနေသည့် ကလေးငယ်များ၏ ကျန်းမာ သန်စွမ်းရေးကို အဓိကထားစောင့် ရှောက်ပေးလျက်ရှိရာ ကလေးငယ် များနှင့်ပတ်သက်သည့် စိတ်ပျော်ရွှင် အပန်းဖြေ အနားယူနိုင်မည့်နေရာများ နှင့် ကလေးကစားစရာ ကစားနည်း အသစ်မျိုးစုံကို ဆက်လက်ဖန်တီးပေး သွားမည်ဖြစ်သည်။ အလှူရှင်အချို့က လည်း ကလေးငယ်များအတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေမည့် အရာ များကို ဆက်လက်လှူဒါန်းရန်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ (အေးမင်းသွ)

ရန်ကင်းကလေးဆေးရုံကြီး၌ ကလေးကစားကွင်းပန်းခြံ ပြန်လည်ပြုပြင်

ရန်ကင်း အောက်တိုဘာ ၃၁
 ရန်ကင်း ကလေးဆေးရုံကြီးတွင် ကလေးများ စိတ်ပျော်ရွှင်စေရန်နှင့် အပန်းဖြေအနားယူနိုင်သည့် ကလေး ကစားကွင်းပန်းခြံတောင်းတစ်ခုရှိရာ အဆိုပါ ကစားကွင်းအား ဆေးရောင် ပြယ်လွင့်သည့်နေရာများ ဆေးသုတ် ခြင်း၊ ကစားနည်းသစ်များ ဖြည့်ဆည်း ခြင်းတို့ဖြင့် ပြန်လည်ပြုပြင်မွမ်းမံကာ Marga Landmark Development Co.,Ltd. က ကလေးငယ်များအတွက် စိတ်ပျော်ရွှင်ကျန်းမာစေရန် ရည်ရွယ် လှူဒါန်းသော လှူဒါန်းပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက ရန်ကင်းကလေးဆေးရုံ ကြီး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

“ကလေးဆေးရုံလည်ပြန်တော့

ကလေးကစားကွင်းရှိတယ်။ ဒီလို ကစားကွင်းလေးတွေရှိလိုက်တာနဲ့ ဆေးရုံတက်ရောက်လာတဲ့ ကလေး တွေ စိတ်ပျော်ရွှင်အောင်၊ စိတ်ဝင် စားမှုရှိအောင်၊ တစ်ဖက်တစ်လမ်းက ကျန်းမာရေးကိုလည်း အထောက် အကူရအောင် ဖန်တီးပေးရတာပါ။ အခုလို ကစားကွင်းမှာ ကစားနည်း လေးတွေ ပြည့်ပြည့်စုံစုံနဲ့ ထပ်ဖြည့် လိုက်တော့ ကလေးတွေက ပျော်ရွှင် ကြတယ်။ ဆေးရုံတက်ရင်းနဲ့ ဒီကစား ကွင်းမှာ လာကစားလို့ရမယ်။ အဲလို ကစားတဲ့အတွက် ကလေးတွေ စိတ်ရောကိုယ်ပါ ကျန်းမာသန်စွမ်းပြီး အများကြီး အထောက်အကူဖြစ်ပါ တယ်။ ဒါကြောင့် သူတို့လေးတွေရဲ့ စိတ်ပျော်ရွှင်မှုကို ဖန်တီးပေးတဲ့ ပန်းခြံ

လေးပဲဖြစ်ပါတယ်” ဟု ရန်ကင်း ကလေးဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ မြင့်မြင့်ခိုင်က ပြောသည်။

အဆိုပါ ကစားကွင်းပန်းခြံသည် ဆေးရုံတက်ရောက်၍ ဆေးကုသမှု ခံယူနေသော ကလေးငယ်များ အတွက် စိတ်ပျော်ရွှင်စေရန် သီးသန့် ဆော့ကစားရာနေရာဖြစ်ပြီး စေတနာ ရှင် အလှူရှင်က ပြန်လည်ပြုပြင်မွမ်းမံ လှူဒါန်းထားသော ကလေးကစားကွင်း တစ်ခုဖြစ်သည်။ ကလေးငယ်များ အတွက် ဆော့ကစားရန် အချိန်ကို လည်း သတ်မှတ်ထားခြင်းမရှိဘဲ ဆေးကုသမှုခံယူပြီး နားနေချိန်တွင် အားလပ်သည့်ကလေးတိုင်း မိဘများ နှင့်အတူ မည်သူမဆို လာရောက် အပန်းဖြေ ဆော့ကစားနိုင်ကြောင်း



ကာတာလိုနီးယား ခွဲထွက်ရေးခေါင်းဆောင်အား သူပုန်ထမှုနှင့် နိုင်ငံတော်အား အကြည်ညိုပျက်စေမှုဖြင့် စွဲချက်တင်မည်

မဒရစ် အောက်တိုဘာ ၃၁
 ခွဲထွက်ရေးတောင်းဆိုခဲ့သည့် ကာတာလိုနီးယားဒေသခေါင်းဆောင်အား သူပုန်ထမှုဖြင့် လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်အား အကြည်ညိုပျက်စေမှုဖြင့်လည်းကောင်း စွဲချက်တင်ကာ စပိန်အစိုးရ ရှေ့နေချုပ်က တရားစွဲဆိုမည် ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ရာထူးမှ ဖယ်ရှားခံရသော ကာတာလိုနီးယားဒေသခေါင်းဆောင် ကားလစ်ပစ်ဒီမောင့်သည် ဖြုတ်ချခံခဲ့ရသော ၎င်း၏ ဒေသန္တရ အစိုးရအဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ဘယ်လ်ဂျီယမ်နိုင်ငံသို့ ထွက်ပြေးသွားခဲ့ပြီး ရှေ့နေတစ်ဦး ငှားရမ်းထားစဉ်တွင် အထက်ပါ အတိုင်း

စွဲချက်တင်လိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။ စပိန်နိုင်ငံမှ ခွဲထွက်၍ လွတ်လပ်ရေး ကြေညာနိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့ဆန္ဒခံယူပွဲကို တရားမဝင်ပြုလုပ်ခဲ့မှုဖြင့် ကာတာလိုနီးယားဒေသဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်များကို သူပုန်ထမှု၊ နိုင်ငံတော်အား အကြည်ညိုပျက်စေမှု၊ ငွေကြေး မသမာမှုနှင့် ရန်ပုံငွေများ အလွဲသုံးမှု တို့ဖြင့် စွဲချက်တင်မည်ဟု စပိန်ရှေ့နေချုပ် ဟိုဆေးမင်ရှူးယယ်မာဇာက အတည်ပြုပြောကြားသည်။ ထိုစဉ်အတွင်း ပဟိုအစိုးရ အဖွဲ့က ယင်းဒေသကို တိုက်ရိုက်အုပ်ချုပ်မှု စတင် ပြုလုပ်သည်။

ကြွယ်ဝချမ်းသာသော ဒေသတစ်ခုဖြစ်ပြီး ကိုယ်ပိုင်ဘာသာစကားနှင့် ယဉ်ကျေးမှုတို့ ရှိသော ကာတာလိုနီးယားဒေသ၌ အောက်တို

ဘာ ၁၁ ရက်က ပြည်သူ့ဆန္ဒခံယူပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့ရာမှ ဖြစ်ပေါ်လာသည့် နိုင်ငံရေး အကျပ်အတည်းသည် ဆယ်စုနှစ်ပေါင်းများစွာ ကာလအတွင်း အကြီးအကျယ်ဆုံးသော နိုင်ငံရေးတင်းမာမှု ဖြစ်သည်။

စပိန်ဝန်ကြီးချုပ် မာရီယာနို ရေဂျိုင်းသည် ကာတာလိုနီးယား ခွဲထွက်ရေးပါဒီအစိုးရအဖွဲ့ကို ဖြုတ်ချခဲ့ပြီး ရွေးကောက်ပွဲကို စော၍ ခေါ်ယူခဲ့ကာ ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် ဒေသန္တရ ရွေးကောက်ပွဲ ပြုလုပ်ရန် ရက်သတ်မှတ်ပေးခဲ့သည်။

ရာထူးမှ ဖယ်ရှားခံခဲ့ရသော ကာတာလိုနီးယား ခေါင်းဆောင်အချို့က ၎င်းတို့အား ရာထူးမှ ဖြုတ်ချမှုကို လက်ခံနိုင်မည်မဟုတ်ဟု ပြောကြားကြသည်။ **ရိုက်တာ။**



စပိန်ရှေ့နေချုပ် ဟိုဆေးမင်ရှူးယယ်မာဇာ။



နယူးဇီလန်နိုင်ငံ တောင်ကျွန်း၌ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ထုတ်လုပ်လာနိုင်ဖွယ်ရှိ

ဝယ်လင်တန် အောက်တိုဘာ ၃၀
 နယူးဇီလန်နိုင်ငံရှိ တောင်ကျွန်း၌ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ထုတ်လုပ်နိုင်မည့် အလားအလာကောင်းများကို တွေ့မြင်ရသည်ဆိုသော အစီရင်ခံစာ ပေါ်ထွက်လာခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ မိမိတို့ ကြိုဆိုကြောင်း နယူးဇီလန် ရေနံစူးစမ်းရှာဖွေရေးနှင့် ထုတ်လုပ်ရေးအသင်းက ပြောကြားလိုက်သည်။

နယူးဇီလန်၏ အဓိကကျွန်းကြီးနှစ်ကျွန်းအနက် အရှယ်အစား ပိုမိုကြီးမားသော ကျွန်းကြီးဖြစ်သည့် တောင်ကျွန်း၏ ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းကမ်းလွန်၌ သဘာဝဓာတ်ငွေ့သိုက်တစ်ခုကို ရှာဖွေတွေ့ရှိရကြောင်း၊ ယင်းသဘာဝဓာတ်ငွေ့သိုက်မှဓာတ်ငွေ့ထုတ်ယူမည့် ကာလပတ်လုံး အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့် ခိုင်ကြေးနှင့် အခွန်အကောက်တို့အရ နယူးဇီလန်ဒေါ်လာ ၃၂ ဘီလီယံ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၂ ဘီလီယံ) အထိ ဝင်ငွေရရှိနိုင်ကြောင်း နယူးဇီလန်ရေနံနှင့် ဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းက ထုတ်ပြန်

သော အစီရင်ခံစာတွင်ဖော်ပြသည်။ ခိုင်ကြေးဆိုသည်မှာ ရေနံနှင့် ဓာတ်သတ္တု တူးဖော်ထုတ်ယူခွင့်အတွက် မြေရှင်ပေးရသော ငွေကြေးကို ဆိုလိုသည်။

သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ထုတ်ယူနိုင်မည့် ရေနံဓာတ်ငွေ့သိုက်မှာ အိုမာရူမြို့မှကမ်းလွန် ကီလိုမီတာ ၆၀ အကွာတွင် တည်ရှိကြောင်း၊ သို့ရာတွင် ယခုအထိ ဓာတ်ငွေ့တူးဖော်ရေး ပြုလုပ်ရန်အစိုးရကဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ခြင်း မရှိသေးကြောင်း အဆိုပါအသင်း၏ အမှုဆောင်အရာရှိက မရွံ့မရှား ဖော်ပြသည်။ တောင်ကျွန်းရှိ ကန်တာဘူရီနှင့် အိုတာဂိုဒေသများ အနီးတစ်ဝိုက်၌ မက်သနော စက်ရုံ၊ နိုက်ထရိုဂျင်စက်ရုံနှင့် ဓာတ်မြေဩဇာစက်ရုံ စသည့်စက်ရုံများကို ထူထောင်ကာ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကို ဝယ်ယူသုံးစွဲကြခြင်းဖြင့် ဓာတ်ငွေ့ဈေးကွက်တစ်ခု ပေါ်ထွန်းလာမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ **ဆင်ဟွာ။**

ဂါဇာနယ်စပ်ဒေသရှိ မြေအောက်ဥမင်ကို အစွဲရောက်ပစ်ဖွဲ့ပျက်ဆီး စစ်သွေးကြွ ခုနစ်ဦးသေဆုံး

ဂါဇာ-ဇေရုဆလင် အောက်တိုဘာ ၃၀
 ဂါဇာကမ်းမြောင်းဒေသ နယ်စပ်မြေအောက်တွင် တူးဖော်ထားသည့် ဥမင်လိုက်ခေါင်းတစ်ခုကို အစွဲရောက်ပစ်ဖွဲ့ပျက်ဆီး အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးခဲ့ရာ ပါလက်စတိုင်း စစ်သွေးကြွ ခုနစ်ဦးသေဆုံးသွားကြောင်း ရိုက်တာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ပါလက်စတိုင်းလူမျိုးများ ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများ ပျက်ပြားစေရန် အစွဲရောက်ပစ်ဖွဲ့ပျက်ဆီးခြင်းဖြင့် ဟားမာစ်အဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

-- ရည်ညွှန်း --

ယခုလအစောပိုင်းက ပါလက်စတိုင်း သမ္မတ မာမွတ်အဘတ်စ်နှင့် ဟားမာစ်အဖွဲ့ တို့အကြား ပြန်လည်ရင်ကြားစေရေးသဘော

တူညီမှု ရရှိခဲ့ခြင်းကို ရည်ညွှန်းပြောကြားခြင်း ဖြစ်သည်။

သို့ရာတွင် အစွဲရောက်ပစ်ဖွဲ့ပျက်ဆီးမှု တို့က နှစ်ဖက်တင်းမာမှုအရှိန်မြှင့်တက်လာခြင်းကို ရှောင်ရှားရန် စိတ်အားထက်သန်နေကြသည်။

မြေအောက်ဥမင်ဖျက်ဆီးခြင်းကို အစွဲရောက်ပစ်ဖွဲ့ပျက်ဆီးခြင်းဖြင့် အတွင်း၌သာ လုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။

အစွဲရောက်ပစ်ဖွဲ့ပျက်ဆီးမှု (အိုင်ဒီအက်မ်) အနေဖြင့် ဟားမာစ်အဖွဲ့နှင့် တင်းမာမှုမြှင့်တက်စေရန် မရည်ရွယ်ကြောင်း၊ သို့သော် အခြေအနေအမျိုးမျိုးအတွက် ပြင်ဆင်ထားကြောင်း အစွဲရောက်ပစ်ဖွဲ့ပျက်ဆီးမှုရှိသူ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ယောနသန်ကွန်ရိကတ်စ် က ပြောကြားသည်။ **ရိုက်တာ။**



အမေရိကန် ယူတားတက္ကသိုလ်၌ သေနတ်ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွား တစ်ဦးသေဆုံး

လော့စ်အန်ဂျလိစ် အောက်တိုဘာ ၃၀
 အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ယူတားတက္ကသိုလ်၌ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်ညက သေနတ်ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွားရာ လူတစ်ဦးထက်မနည်း သေဆုံးကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဦးခေါင်းတွင် ဒဏ်ရာရရှိထားသော အမျိုးသားတစ်ဦးက သေနတ်ပစ်ခတ်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ သတင်းပေးပို့ခဲ့ကြောင်း၊ ဖြစ်စဉ်တွင် လူတစ်ဦး ထက်မနည်းသေဆုံးကြောင်း၊ ဆော့လိတ်စီးတီးရဲဌာနမှ တပ်ကြပ်ကြီး ဘရန်ဒွန် ရှီယာယာက ပြောကြားသည်ဟု ဆော့လိတ်ထရီဖြန့် သတင်းစာက ကိုးကားဖော်ပြသည်။

ဆော့လိတ်စီးတီးတွင် တည်ရှိသော ယင်းတက္ကသိုလ်၌ နာရီခွဲတွင် ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သောကြောင့် လုံခြုံသည့် နေရာများ၌သာ ရှိနေကြရန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို သတိပေးနှိုးဆော်ခဲ့သည်။

သံသယရှိသူမှာ လူဖြူအမျိုးသား တစ်ဦးဖြစ်ပြီး အနက်ရောင် ဝတ်စုံဝတ်ထားကာ မျက်နှာပေါ်တွင် တက်တူးထိုးထားကြောင်း တက္ကသိုလ်၏ တွစ်တာစာမျက်နှာတွင် ရေးသားထားသည်။ တရားခံ အမျိုးသားကို စုံစမ်းရှာဖွေနေဆဲဖြစ်ပြီး တက္ကသိုလ်ဝင်းအတွင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ဖြန့်ကြက်ထားသည်။ **ဆင်ဟွာ။**

လစ်ဗျားအရှေ့ပိုင်း ဒါနာမြို့အနီးရှိ စစ်သွေးကြွအခြေစိုက်စခန်းကို အမျိုးအမည်မသိ လေယာဉ်များက စီးနင်းတိုက်ခိုက်

ထရီပိုလီ အောက်တိုဘာ ၃၀
 လစ်ဗျားနိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်း ဒါနာမြို့အနီးရှိ စစ်သွေးကြွများ၏ အခြေစိုက်စခန်းကို အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်က အမျိုးအမည်မသိ လေယာဉ်များက စီးနင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် လူဒါဇင်ပေါင်းများစွာ သေကျေဒဏ်ရာရခဲ့ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းများအရ သိရသည်။

တောင်တန်းထူပြောသော အယ်လ်ဖာတာ၊ အယ်လ်သူဟာနှင့် အယ်လ်အမ်ဒေသတို့တွင် လေကြောင်းစီးနင်း တိုက်ခိုက်မှု လေးကြိမ်ဖြစ်ပွားမီ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ည ၈ နာရီခန့်တွင် ကင်းထောက်လေယာဉ်များက နာရီဝက်ခန့်ကြာမျှ အကြိမ်ပေါင်းများစွာ ပျံသန်းခဲ့ကြောင်း၊ လေကြောင်းစီးနင်းတိုက်ခိုက်မှု ပစ်မှတ်မှာ ဒါနာ ရှုရာကောင်စီ စစ်ဌာနချုပ် ဖြစ်ပြီး လူဒါဇင်များစွာ ထိခိုက်သေကျခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းကောင်စီ၏ သတင်း

ရပ်ကွက်က ဆင်ဟွာသတင်းဌာနသို့ ပြောကြားသည်။ ဒါနာရှုရာကောင်စီ၏ စစ်ဌာနချုပ်သည် အရပ်သား နေအိမ်များအနီးတွင် တည်ရှိခြင်းကြောင့် လေကြောင်း စီးနင်းတိုက်ခိုက်မှုတွင် အရပ်သားအများအပြား သေဆုံး၊ ဒဏ်ရာရခဲ့ကြောင်း၊ ရှုရာကောင်စီ၏ လက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့ များသည် ယင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ကြီးမားသည့် ဆုံးရှုံးမှုခံစားရကြောင်း သတင်းတွင် ဆက်လက်ဖော်ပြသည်။

လေကြောင်းစီးနင်း တိုက်ခိုက်မှုကို ညပိုင်းအချိန်တွင် ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းကြောင့် မည်သည့်လေယာဉ်များ ဖြစ်သည်ကို ခွဲခြားသိရှိနိုင်ခြင်း မရှိကြောင်း၊ ယင်းလေယာဉ်များက စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ အခြေစိုက်စခန်းကို အာရုံစိုက်တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ယင်းလေကြောင်း စီးနင်းတိုက်ခိုက်မှုမှာ ၎င်းတို့ လုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်

ကြောင်း လစ်ဗျားလေတပ်ဖွဲ့က ယခုအချိန်အထိ ထုတ်ပြန်ခြင်းမရှိပေ။ လစ်ဗျားစစ်ဘက်မှ အရှေ့ပိုင်းအခြေစိုက် တပ်ဖွဲ့များ၏ တပ်မှူး ဗိုလ်ချုပ် ဒါလီဖာဟက်ဖ် တက်က ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကတည်းကပင် ဒါနာမြို့အား ရေလမ်းနှင့် ကျန်းလမ်းမှ ပိတ်ဆို့မှုများ ပြုလုပ်ထားခဲ့ပြီး လူသားချင်းကူညီစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စများအပေါ် ဒါနာဒေသခံများအား ယင်းမြို့သို့ ဝင်ရောက်ခြင်း၊ ယင်းမြို့မှ ထွက်ခွာခြင်း မပြုလုပ်ရန် တားမြစ်ခဲ့သည်။

ဒါနာမြို့သည် ဘင်ဂါဇီမြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက် ကီလိုမီတာ ၂၅၀ အကွာရှိ ကမ်းရိုးတန်းမြို့ဖြစ်ပြီး လစ်ဗျားနိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်းတွင် လစ်ဗျားလက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့များ၏ ထိန်းချုပ်မှုအောက်မှ လွတ်မြောက်သည့် တစ်ခုတည်းသော မြို့ဖြစ်သည်။ **ဆင်ဟွာ။**

လစ်ဗျားလေတပ်ဖွဲ့က ယခုအချိန်အထိ ထုတ်ပြန်ခြင်းမရှိပေ။ လစ်ဗျားစစ်ဘက်မှ အရှေ့ပိုင်းအခြေစိုက် တပ်ဖွဲ့များ၏ တပ်မှူး ဗိုလ်ချုပ် ဒါလီဖာဟက်ဖ် တက်က ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကတည်းကပင် ဒါနာမြို့အား ရေလမ်းနှင့် ကျန်းလမ်းမှ ပိတ်ဆို့မှုများ ပြုလုပ်ထားခဲ့ပြီး လူသားချင်းကူညီစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စများအပေါ် ဒါနာဒေသခံများအား ယင်းမြို့သို့ ဝင်ရောက်ခြင်း၊ ယင်းမြို့မှ ထွက်ခွာခြင်း မပြုလုပ်ရန် တားမြစ်ခဲ့သည်။

ဒါနာမြို့သည် ဘင်ဂါဇီမြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက် ကီလိုမီတာ ၂၅၀ အကွာရှိ ကမ်းရိုးတန်းမြို့ဖြစ်ပြီး လစ်ဗျားနိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်းတွင် လစ်ဗျားလက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့များ၏ ထိန်းချုပ်မှုအောက်မှ လွတ်မြောက်သည့် တစ်ခုတည်းသော မြို့ဖြစ်သည်။ **ဆင်ဟွာ။**

ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ပြောင်းလဲသော်လည်း စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေကာလကို ပြောင်းလဲရန်အစီအစဉ်မရှိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၁

စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေများ ထုတ်ချေးခြင်းသည် တောင်သူ လယ်သမားများအား စိုက်ပျိုးစရိတ်အချိန်မီရရှိနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ခြင်းဖြစ်ပါသဖြင့် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ပြောင်းလဲသော် လည်း ချေးငွေကာလကိုပြောင်းလဲရန် အစီအစဉ်မရှိပါ ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်များအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်း က ပြောကြားသည်။

ယနေ့ကျင်းပသည့် ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ် တော် ဆဋ္ဌမပုံမှန်အစည်းအဝေး စတုတ္ထနေ့တွင် နိုင်ငံတော် သမ္မတထံမှ ဖွဲ့စည်းထားသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာသတ်မှတ်ချက်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်းက အထက်ပါအတိုင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးက ပြည်ထောင်စုအစိုးရ အဖွဲ့က ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ကို ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ဆောင်ရွက်လို သည့် အဓိကအကြောင်းရင်းမှာ ယနေ့အချိန်အခါသည် ပြည်သူတို့၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် ဆောင်ရွက်ရာ တွင် လိုအပ်နေသော အခြေခံအဆောက်အအုံများကို အချိန်အဟုန်ဖြင့် တည်ဆောက်ရန် လိုအပ်နေသည့်အချိန် ဖြစ်သဖြင့် ပြည်ထောင်စုနှင့် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရများ၏ တည်ဆောက်ရေးနှင့် ဝယ်ယူရေး လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် တစ်ဆက်တည်းဖြစ်သော ပွင့်လင်းရာသီ အများဆုံးရရှိနိုင်စေရန် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြောင်းလဲသည့်အခါ စနစ်တောင်းမှ စနစ်သစ်ကို ကူးပြောင်းချိန်အတွင်း ပထမပိုင်းတွင် ဖြစ်ပေါ် နိုင်သည့် အခြေအနေအရပ်ရပ်သည် စီမံခန့်ခွဲမှုနည်းလမ်း အသွယ်သွယ်ဖြင့် ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ကာလရှည်တွင် ကောင်းမွန်သည့် အကျိုးရလဒ်များသာ စဉ်ဆက်မပြတ် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြောင်းလဲမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ် များကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့က လွှတ်တော်နှင့် ညှိနှိုင်း ၍ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကုန်ကျစရိတ်ရှိလာနိုင်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ ပြုပြင် ပြောင်းလဲမှုပြုလုပ်တိုင်း ကုန်ကျစရိတ်သည် အထိုက် အလျောက်ရှိမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကုန်ကျစရိတ်များမှာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲသည့် အချိန်တွင်သာရှိမည်ဖြစ်ပြီး ပြောင်းလဲ မှုပြုလုပ်ပြီး နောက်ပိုင်းနှစ်များတွင် ပုံမှန်လုပ်ငန်းဆောင် ရွက်နိုင်မည့် အနေအထားရောက်ရှိပါက ကုန်ကျစရိတ် ရှိတော့မည် မဟုတ်ပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ အနေဖြင့် ပြည်သူလူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝများ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစိုးရ၏ လုပ်ငန်း ဆောင်တာများကို ပိုမိုထိရောက်အောင်မြင်စွာဖြင့် ဆောင် ရွက်နိုင်စေရေးနှင့် ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာငွေရရှိ/သုံးစွဲမှုများကို ပြည်သူ့အတွက် ပိုမိုထိရောက်အကျိုးရှိစွာ အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်စေရေးတို့အတွက် ဘဏ္ဍာရေး နှစ်ကို အောက်တိုဘာ ၁ ရက်မှ စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်အထိ ပြောင်းလဲပြင်ဆင်သတ်မှတ် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက မန်းဝင်းခိုင်သန်း။

ပါကြောင်း၊ ယင်းသို့ ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်မည့်အကြောင်း ကို လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ပေးနိုင်ပါရန် နိုင်ငံတော် သမ္မတက သဝဏ်လွှာပေးပို့ အကြောင်းကြားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ ဖွဲ့စည်းထားသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ကို အောက်တိုဘာ ၁ ရက်မှ စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်အထိ ပြောင်းလဲပြင်ဆင်သတ်မှတ် ရန်ကိုစွဲကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ မှတ်တမ်းတင်ပေး နိုင်ပါရန် တင်ပြအပ်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက မြန်မာ နိုင်ငံ၏ လက်ရှိကျင့်သုံးနေသော ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဖြစ်သည့် ဧပြီ ၁ ရက်မှ မတ် ၃၁ ရက်အထိ အောက်တိုဘာ ၁ ရက် မှ စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်အထိ ပြောင်းလဲပြင်ဆင်သတ်မှတ် မှုကို ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှစတင်၍ ဆောင်ရွက် မည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဝဏ်လွှာအပါအဝင် ၎င်းကိစ္စအပေါ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ဆွေးနွေး ချက်များနှင့် သက်ဆိုင်ရာပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်း ဝင်များ၏ ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များကို ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယက မန်းဝင်းခိုင်သန်းက နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ ဖွဲ့စည်း ထားသော ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်း၏ ကျေးဇူး၊ ကျေးဇူးအပ်စု နှင့် ရပ်ကွက်များ အမည်ပြောင်းလဲခြင်းစည်းခြင်း၊ တိုးချဲ့ခြင်း၊ ပယ်ဖျက်ခြင်းနှင့် ဧရိယာပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခြင်း တို့ကို တင်ပြ၍ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ထို့နောက် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စု ၏ နောက်ထပ် ဘဏ္ဍာငွေခွဲဝေသုံးစွဲရေး ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေဆိုင်ရာသုံးသပ်ချက် အစီရင်ခံစာနှင့်

ငွေကြေးဆိုင်ရာ သုံးသပ်ချက်အစီရင်ခံစာများကို ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာ မြတ်ဉာဏစိုး နှင့် ပြည်သူ့ငွေစာရင်းပူးပေါင်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၂) ဦးအောင်မင်းတို့က ဖတ်ကြားတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကက ယင်းဥပဒေကြမ်း၏မူနှင့် အခြေခံသဘောများ၊ ရငွေသုံးငွေ များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်များရှိပါက အမည်စာရင်း တင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ ဖွဲ့စည်းထားသော ပြစ်မှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၌ ဥပဒေပိုင်း အပြန်အလှန်အကူ အညီပေးမှုဆိုင်ရာ ဘင်းမိစတက်ကွန်ပင်းရှင်းကို မြန်မာ နိုင်ငံမှ လက်မှတ်ရေးထိုးပါဝင်ရန်ကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်းက ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက က အဆိုပါကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ် ရယူရာ လွှတ်တော်က သဘောတူအတည်ပြုကြောင်း ကြေညာသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ ဖွဲ့စည်းထားသော အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ လေယာဉ်မတော်တဆ ထိခိုက်မှု စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအာဏာပိုင် အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် အကဲများနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ မြို့ပြလေကြောင်းအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့တို့အကြား လေယာဉ်မတော်တဆထိခိုက်မှု စုံစမ်း စစ်ဆေးရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် နားလည်မှု စာချုပ်ချုပ်ဆိုချက် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးရန် ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်မျိုးက နားလည်မှုစာချုပ်ချုပ်ဆို

တွင် အဓိကအားဖြင့် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတို့အကြား လေယာဉ်မတော်တဆ ထိခိုက်မှုနှင့်ဖြစ်ပွားမှု၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးနှင့် သက်ဆိုင် သည့် အကူအညီ၊ အထောက်အကူပစ္စည်းနှင့် ကိရိယာ တန်ဆာပလာများပေးအပ်ခြင်း၊ သင်တန်းများ တက်ရောက် ခွင့်ပြုခြင်း၊ သက်ဆိုင်မှုအပေါ် မူတည်၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု တွင် လေ့လာသူအဖြစ် ပါဝင်ခွင့်ပြုခြင်း၊ လေ့လာရေးခရီး စဉ်နှင့် အစည်းအဝေးများပြုလုပ်ခြင်း၊ သတင်းအချက်အလက် နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဖလှယ်ခြင်း စသည်တို့တွင် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ကြရန် ပြဌာန်းချက်များ ပါဝင်ပါကြောင်း။

ဤနားလည်မှုစာချုပ်ချုပ်ဆိုချက်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းဖြင့် ရရှိနိုင်သည့် အကျိုးကျေးဇူးများမှာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ လေပိုင် နက်တွင် ဖြတ်ကျော်ပျံသန်းနေသော အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတွင် မှတ်ပုံတင် ထားသည့် လေယာဉ်များ မတော်တဆထိခိုက်မှုဖြစ်ပွား ခဲ့ပါက ၎င်းတို့၏ သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် လွယ်လင့်တကူ ဆက်သွယ်နိုင်ကာ သတင်းအချက်အလက် များ ဖလှယ်နိုင်မည့်အပြင် အကူအညီနှင့် အထောက်အကူ ပစ္စည်းများရရှိနိုင်ခြင်း၊ လေယာဉ်မတော်တဆထိခိုက်မှု စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအတွက် အရေးပါသော Flight Recorders များကို တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၌ အလွယ် တကူ Readout and Analysis ပြုလုပ်နိုင်ခြင်း၊ တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၌ ဖွင့်လှစ်သော လေယာဉ်မတော်တဆ ထိခိုက်မှု စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဆိုင်ရာသင်တန်းများ၊ အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲများနှင့် လေ့လာရေးခရီးစဉ်များသို့ တက်ရောက် ခွင့်ရရှိနိုင်ခြင်း၊ နားလည်မှုစာချုပ်ချုပ်ဆို နိုင်ငံများ၌ ပြုလုပ်သည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုအရ လေ့လာသူအဖြစ် ပါဝင် ခွင့်ရရှိနိုင်ခြင်းတို့ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် အဆိုပါ နားလည်မှုစာချုပ်ချုပ်ဆိုချက်အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံက လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရေးအတွက် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်က အတည်ပြုပေးနိုင်ပါရန် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက က ယင်းကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်ရှိပါက အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ ဖွဲ့စည်းထားသော လေယာဉ်မှူးလှိုင်စင်ထုတ်ပေးခြင်းဆိုင်ရာ အာဆီယံ၏ အပြန်အလှန်အသိအမှတ်ပြုမှုအစီအစဉ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုး၍ လက်ခံအတည်ပြုကြောင်း အကြောင်းကြားနိုင်ရေးကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်မျိုးက ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက က ယင်းကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်ရှိပါက အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဆဋ္ဌမပုံမှန် အစည်းအဝေး ပဌမနေ့ကို နိုဝင်ဘာ ၇ရက်တွင် ဆက်လက် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အောင်ရဲသွင်၊ အေးအေးသန့်

သံအမတ်ကြီး ဦးဟန်သူအား သီရိလင်္ကာနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပြောင်းရွှေ့ခန့်အပ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပြင်သစ် သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဦးဟန်သူအား သီရိလင်္ကာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တစ်ဆိုင်ရယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပြောင်းရွှေ့ ခန့်အပ်လိုက်ပြီးဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်/ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်ဇေယျအား ပြင်သစ်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် နိုင်ငံရေးရာဇဝါဒီဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်ဇေယျအား ပြင်သစ်သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူး အာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်လိုက်ပြီးဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

သံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Tom D. Kijiner အား မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ မာရှယ်ကျွန်းစုသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန်သဘောတူ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရသည် မာရှယ်ကျွန်းစုသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Tom D. Kijiner အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ မာရှယ်ကျွန်းစုသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်သည်။

H.E. Mr. Tom D. Kijiner ကို ၁၉၄၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၉ ရက်တွင် မာရှယ်ကျွန်းစုသမ္မတနိုင်ငံ Likiep မြို့၌ မွေးဖွားခဲ့ပြီး ၎င်းသည် ၁၉၆၅ ခုနှစ်မှ ၁၉၇၃ ခုနှစ်အထိ ဂူအမ်တက္ကသိုလ်နှင့် ဟာဝိုင်ယီတက္ကသိုလ်တို့တွင် အထွေထွေပညာရေးဘာသာရပ်ကို သင်ကြားခဲ့ပါသည်။ H.E. Mr. Tom D. Kijiner သည် ၁၉၇၄ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၉ ခုနှစ်အထိ လွှတ်တော်အမတ်၊ ပညာ ရေးဝန်ကြီး၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်ဝန်း ကျင်ရေးရာဝန်ကြီး၊ သံအမတ်ကြီး(နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန)တို့အဖြစ် ရာထူး တာဝန်အသီးသီးကို ထမ်းဆောင်ခဲ့ပါသည်။ ၎င်းသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှစတင်၍ ယနေ့အထိ ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မာရှယ်ကျွန်းစုသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိပြီး ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံ၊ ဘရူနိုင်းနိုင်ငံ၊ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ ထိုင်းနိုင်ငံ၊ မွန်ဂိုလီးယားနိုင်ငံနှင့် အင်ဒိုနီးရှား နိုင်ငံဆိုင်ရာ မာရှယ်ကျွန်းစုသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပူးတွဲတာဝန် ထမ်းဆောင်လျက်ရှိပါသည်။ ၎င်းသည် မာရှယ်နှင့် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားများ တတ်ကျွမ်းသည်။ H.E. Mr. Tom D. Kijiner သည် အိမ်ထောင်ရှိသူတစ်ဦး ဖြစ်ပြီး သားသမီး ခုနှစ်ဦး ထွန်းကားသည်။ (သတင်းစဉ်)

Yangon Book Street ရန်ကုန် စနေ-တနင်္ဂနွေ စာအုပ်လမ်း

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ စာအုပ်စာပေ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအစီအစဉ် အရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့နှင့် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီတို့၏ ကူညီမှုနှင့်အတူ နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်မှစတင်၍ Yangon Book Street စနေ-တနင်္ဂနွေ ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်းကို စာအုပ်ဆိုင် များနှင့် အထိမ်းအမှတ်ပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်များအပါအဝင် စုစုပေါင်း ဆိုင်ခန်း ၁၇၀ ခန့်ဖြင့် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး Yangon Book Street စနေ-တနင်္ဂနွေ ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် စာအုပ်လမ်းသို့ လာရောက်မည့် စာဖတ်သူများအား စာအုပ်လက်ဆောင်ပေး ခြင်း၊ ရေးသူဖတ်သူ ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပခြင်း၊ စာရေးသူတို့၏ စာဖတ်ပိုင်းအစီ အစဉ်၊ စာပေ ပဟေဠိအစီအစဉ်၊ တေးဂီတအစီအစဉ်များဖြင့် ဖျော်ဖြေခြင်း၊ ကာတွန်းဆရာများ၏ ကယ်ရီကေးချားရေးဆွဲခြင်း စသော အစီအစဉ်များ ပါဝင်ကြမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် စာပေဝါသနာရှင်များ၊ စာပေချစ်မြတ်နိုး သူများအားလုံး ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်မည့် Yangon Book Street စနေ-တနင်္ဂနွေ ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်းသို့ ကြွရောက်အားပေးနိုင်ပါရန်နှင့် ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ် အဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ စနေ-တနင်္ဂနွေ-တနင်္လာ သုံးရက်တိုင်တိုင် နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီထိ ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ကျန်ရက်သတ္တပတ်များတွင် စနေ-တနင်္ဂနွေနေ့များ၌ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအထိ ဖွင့်လှစ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါ သည်။

မြန်မာနိုင်ငံစာပေထုတ်ဝေသူနှင့် ဖြန့်ချိသူများအသင်း(၀၉ ၃၀၀၀ ၂၃၁၁)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ ပြန်လည်စိစစ်လက်ခံရေး ဟိုဘက်က သဘောတူညီချက်မရလို့ အစီအစဉ်တွေ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာနေတယ်

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ(UPDJC)အစည်းအဝေးသို့ သတင်းလာရောက်ရယူကြသည့် သတင်းမီဒီယာများမှ ယနေ့အစည်းအဝေးအပြီးတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုများ ဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သိလိုသည်များကို နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇော်ဌေးအား မေးမြန်းခဲ့ပါသည်-

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇော်ဌေးက “ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်းပြီးတော့လည်း ကျွန်တော်တို့က ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နဲ့ညှိနှိုင်းနေတယ်။ အဓိကပြောချင်တဲ့ Message က ဘာလဲဆိုတော့ ပြန်လည်စိစစ်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကို ကျွန်တော်တို့ဘက်က အသင့်ဖြစ်နေပြီ။ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က သံတမန်တွေနဲ့ ကမ္ဘာကိုပြောထားပြီး ဖြစ်တယ်။ အချိန်မရွေးလက်ခံဖို့ အဆင်သင့်ရှိတယ်။ အဲဒီအပေါ်မှာမှ ဆက်ပြီးညှိကြရမယ်။ ညှိတော့ ကျွန်တော်တို့က အခုစိုးရိမ်တယ်။ စိုးရိမ်တယ်ဆိုတာ ဒီပြန်လည်လက်ခံရေးအစီအစဉ် မြန်မာနိုင်ငံက အားသွန်ခွန်စိုက်ကြီးပမ်းနေတဲ့အစီအစဉ်တွေကို နှောင့်နှေးနေမှာစိုးတယ်။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ ကျွန်တော်တို့ အချိန်မရွေးလက်ခံမယ်လို့ ပြောထားတယ်။ ပြောထားပြီးနောက်မှာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင့်ဆွေ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ကို သွားတယ်။ အဲဒီမှာ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်က ဘာလဲဆိုတော့ ၁၉၉၃ သဘောတူညီချက်ကို အခြေခံပြီးလုပ်မယ်လို့ ပြောထားပြီးသားဖြစ်တယ်။



ဦးဇော်ဌေး (ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သွားပြီးနောက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်က နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးနဲ့ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးကို မြန်မာနိုင်ငံကို လာခဲ့ပါလို့ဖိတ်တယ်။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးလာတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့အပတ်မှာပဲ နေပြည်တော်မှာ ဝန်ကြီးအဆင့်အစည်းအဝေး၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိအစည်းအဝေးတွေ ဆွေးနွေးတယ်။ MoU နှစ်ခု လက်မှတ်ထိုးတယ်။ ဒါပေမယ့် ပြန်လည်လက်ခံရေးနဲ့ပတ်သက်လို့ သဘောတူညီချက်မရသေးဘူး။ ကျွန်တော်တို့ဘက်က အဆင်သင့်ဖြစ်ပြီ။ စိစစ်လက်ခံဖို့လည်းအသင့်ပဲ။ ဟိုဘက်က သဘောတူညီချက်မရလို့ဘဲ ဒီအစီအစဉ်တွေ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာနေတယ်။ ဒါက နံပါတ် တစ်အချက်။ နှစ်အချက်က ၁၉၉၃ သဘောတူညီချက်အပြင် နှစ်နိုင်ငံအကြားမှာ လူတွေ ပြန်လက်ခံဖို့နဲ့ပတ်သက်ပြီး နှစ်နိုင်ငံတို့အောင်အောင်မြင်မြင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့တယ်။ အဲဒါကို အခြေခံဆောင်ရွက်ရင်

အားလုံးအဆင်ပြေမယ်ဆိုတာနဲ့ ချဉ်းကပ်တယ်။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ဘက်က သဘောတူညီချက်မရဘူး။ သဘောတူညီချက်ရမှ နောက်ဆက်တွဲတွေ လုပ်လို့ရမယ်။ ဒီပေါ်မှာ ကြန့်ကြာနေရတဲ့အကြောင်းရင်းကတော့ ဟိုဘက်မှာလည်း ကမ္ဘာ့အကြီးဆုံးဒုက္ခသည်စခန်းဆောက်ဖို့ ပြောထားတယ်။ နောက် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ဂျီနီဗာမှာ ဒုက္ခသည်တွေအတွက် ဒေါ်လာသန်းရာနဲ့ချီပြီးတော့ လျှူဒါန်းကြတယ်။ ကမ္ဘာ့အကြီးဆုံးဒုက္ခသည်စခန်း တည်ဆောက်ထားတယ်။ ဒေါ်လာသန်းသုံးရာကျော်၊ လေးရာလောက်ရထားတယ်။ ရထားတဲ့အပေါ်မှာ ဒီလူတွေကို ကျွန်တော်တို့ဘက် ပြန်လွှတ်ဖို့ နှေးသွားမှာကြောက်တယ်။ ကမ္ဘာ့အကြီးဆုံးဒုက္ခသည်စခန်းမှာထားတယ်။ ပြောရရင် အဲဒီမှာ နိုင်ငံတကာထောက်ပံ့မှုတွေလည်းရတယ်။ ရတဲ့ဟာတွေက သူတို့ ဒီလူတွေကို ကျွေးဖို့ အချိန်ကာလ ဘယ်လောက်ထိ

မှန်းထားလဲ။ ဥပမာ ကျွန်တော်တို့နဲ့ ပြန်လည်ပြီးတော့ စိစစ်ပြီး ပြန်လွှဲပြောင်းပေးဖို့ သူတို့မှာ အခြားစဉ်းစားချက်တွေရှိနေလားဆိုတာ ကျွန်တော်တို့က စိုးရိမ်တယ်။ သို့သော် ကျွန်တော်တို့ကတော့ ဆက်ပြီးတော့ညှိသွားမယ်။ ညှိပြီးတော့ အမြန်ဆုံးလက်ခံဖို့ လုပ်သွားမယ်။

ပြန်လက်ခံတဲ့အခါမှာ ကျွန်တော်တို့ နှစ်နေရာသတ်မှတ်ထားတယ်။ နှစ်နေရာနဲ့ ပြန်လက်ခံမယ်။ စိစစ်မယ်။ စိစစ်တာကလည်း ၁၉၉၃ သဘောတူညီချက်ကို အခြေခံပြီး ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံ သဘောတူညီတဲ့ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေအတိုင်း ကျွန်တော်တို့ စိစစ်မယ်။ စိစစ်လို့ ကျွန်တော်တို့ဘက်မှာ နေထိုင်တယ်မှန်ကန်ကြောင်း အထောက်အထားတွေရှိမယ်ဆိုရင် ဒီလူတွေကို အတတ်နိုင်ဆုံး မူလနေရာကို ပြန်လည်ပို့ဆောင်ပေးမယ်။ ကျေးရွာတွေ ပြန်တည်ပေးဖို့ လုပ်နေပြီ။ အခုလောလောဆယ် ခုံတိုင်မှာစနေပြီ။ ခုံတိုင်မှာဆိုရင် မြို့တိုင်းရင်းသားတွေ အများကြီး ရွာလုံးကျွတ် ထွက်ပြေးရတာတွေ၊ မီးတွေရှို့ခံရတာတွေရှိတယ်။ ဒါပေမယ့် လုံခြုံရေးအရ သူတို့အတွက် ပိုပြီး လုံခြုံတဲ့နေရာတွေမှာ ပြန်ပြီးတည်ဆောက်တာတွေ စနေပြီ။ ယာယီထားမယ့်နေရာတွေလည်း လုပ်နေပြီ။

ဆိုလိုတာက ပြန်လက်ခံပြီး ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်လိုစခန်းအကြီးကြီးထားပြီးတော့ လုပ်မှာမဟုတ်ဘူး။ သူတို့ရဲ့ ရွာတွေကို အမြန်ဆုံးပို့ဆောင်ပေးဖို့လုပ်ပေးမယ်။ အဲဒီအပေါ်မှာ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ဘက်ကလည်း ပြင်ဆင်နေတယ်။

ကျွန်တော်တို့က နှစ်နိုင်ငံကြားမှာ ပြေလည်ခဲ့တဲ့ ညှိနှိုင်းမှုနဲ့ လုပ်ငန်းစဉ်တွေ၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေ အခြေခံပြီးတော့ အခု တတိယအကြိမ် ကျွန်တော်တို့ လုပ်မှာ။ လုပ်တဲ့အခါမှာလည်း စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေ ပြေလည်သွားရင် တောက်လျှောက်လက်ခံမယ်။ စိစစ်မယ်။ ဒါပေမယ့် ဟိုဘက်မှာဖြစ်ပေါ်နေတဲ့ အနေအထားအရ ကြန့်ကြာသွားမှာစိုးတယ်။ ဒီလို ကြန့်ကြာသွားရင် ဘာတွေ ဖြစ်မလဲဆိုတော့ မြန်မာနိုင်ငံကပဲ ဒီလူတွေကို ပြန်လက်ခံမခံချင်လို့ တမင်သက်သက် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ လုပ်နေတယ်လို့ ယူဆမှာ စိုးရိမ်တယ်။

ကျွန်တော်အလေးထားပြောချင်တာက ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီး မြန်မာနိုင်ငံကို အစည်းအဝေးလာတဲ့ ခရီးစဉ်မှာ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲချုပ်ကနေပြီးတော့ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ရဲချုပ်ကို အဲဒီမှာရောက်နေတဲ့ လူစာရင်း လိုချင်တယ်ဆိုပြီး တောင်းထားပါတယ်။ တောင်းထားပေမယ့် ရတယ်လို့မသိရသေးပါဘူး။ အီးမေးလ်နဲ့ ပြန်မယ်လို့ ပြောတယ်။ ဒါကအရေးကြီးပါတယ်။ ဘာလို့အရေးကြီးလဲဆိုတော့ ကျွန်တော်တို့မှာ ငယ်စာရင်းတွေရှိတယ်။ ဟိုဘက်မှာ ရောက်နေတဲ့ လူက အခုတစ်သန်းနီးပါးတောင် ရှိတယ်လို့ မီဒီယာတွေကရေးတယ်။ လက်တွေ့မှာ လုံးဝ မဖြစ်နိုင်ဘူး။ မဖြစ်နိုင်တော့ ကျွန်တော်တို့က သူတို့ဆီက လူစာရင်းကို တောင်းတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံက သွားတယ်ဆိုတဲ့ လူစာရင်းကျွန်တော်တို့ဆီကို ပေးပါဆိုပြီးတောင်းတယ်။ အခုချိန်အထိတော့ မရသေးဘူး။ အဲဒီလူစာရင်းရရှိချိန်ရင် ကျွန်တော်တို့ စိစစ်ရမယ့်လုပ်ငန်းစဉ်က ပိုအဆင်ပြေမယ်။ ဒီလူတွေ မြန်မာဘက်မှာ နေထိုင်ခဲ့တာ ဟုတ်၊ မဟုတ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး အထောက်အထားတွေရှိတယ်။ ဆွတ်တစ် အထောက်အထားတွေရှိတယ်။ ဒါတွေနဲ့ ပြန်တိုက်ဆိုင်လိုက်ရင် ပိုမြန်မယ်။ ပိုမြန်မှာမို့လို့ ကျွန်တော်တို့က တောင်းထားတာ။ အခုထိတော့ မရသေးဘူး။ နံပါတ် (၁)အချက် ကျွန်တော်တို့က ကြန့်ကြာမှာစိုးရိမ်တယ်။ (၂) အချက် လူစာရင်းပေးပါလို့ တောင်းထားတယ်။ အခုထိ မရသေးဘူး။ လက်ခံမယ့်နေရာတွေက တောင်ပြုလက်ဝဲနဲ့ ငါးခွေရ။ ကျွန်တော်တို့ ပြည်ထောင်စုစိစစ်ချက်ဖွဲ့ထားတာက အဓိက လုပ်ငန်းစဉ်(၃)ရပ်ရှိတယ်။ (၁)က လူသားချင်း စာနာထောက်ထားမှုပြန်လည်လက်ခံရေး၊ (၂)အချက်က ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ ထူထောင်ရေး၊ နံပါတ် (၃) အချက်ကတော့ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနဲ့ ရေရှည်ပဋိပက္ခကင်းဝေးရေး။ ဒီလုပ်ငန်းစဉ်(၃)ရပ်ကို အလေးထားပြီး လုပ်မယ်။ ဒီလုပ်ငန်းစဉ်(၃)ရပ်လုံးကို အကူအညီပေးချင်တဲ့ နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့ အစည်းအားလုံးကို ဖိတ်ခေါ်ထားတယ်။ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ကိုယ်တိုင် ပြောထားပါ

မျိုးမြင့်၊ မီဒီယာ(သတင်းစဉ်)

★ ဘာသာပေါင်းစုံမှ

လူမျိုးဘာသာမခွဲခြားဘဲ အတူတကွငြိမ်းချမ်းစွာ နေထိုင်နေကြပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းစွာပြည်ထောင်စုကြီးကို ထူထောင်ချင်ပါတယ်လို့ ဆန္ဒပြုနေကြတာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အားလုံးရဲ့ တူညီတဲ့ ဆန္ဒတွေရှိနေမယ်ဆိုရင် ဒီလိုတူညီတဲ့ဆန္ဒတွေ ဆုတောင်းတွေဟာ ခွန်အားတွေဖြစ်လာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီခွန်အားဟာ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံတော်ကြီးကို ငြိမ်းချမ်းစေမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအတွက် ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အချိန်တွေကိုဖွဲ့ပြီး ကျွန်တော်တို့ရဲ့ နိုင်ငံတော်ကြီး၊ ပြည်ထောင်စုကြီးငြိမ်းချမ်းဖို့အတွက် ကျွန်တော်တို့ ဆန္ဒပြုနေကြတာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အားလုံးဟာ ရင်ထဲက မျှော်မှန်းချက်တွေရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ငြိမ်းချမ်းချင်တယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ဘဝတွေကို အေးအေးချမ်းချမ်းနဲ့ ထူထောင်ချင်ကြတယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံတော်ကြီး တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးစေလိုတယ်။ အခွင့်အရေးတွေကို တန်းတူညီမျှရချင်ကြတယ်။ ဒီအခြေအနေတွေ အတွက် ကျွန်တော်တို့ အတူရုန်းကန်ကြပါစို့။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာဒီမိုကရေစီခေါင်းဆောင် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ရဲ့ ဦးဆောင်မှုအောက်မှာ ကျွန်တော်တို့ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြမယ် ဆိုရင် အောင်မြင်မှုပန်းတိုင်ကိုရောက်ရှိမှာ သေချာပါတယ်။ ဒီကနေ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ စုစည်းမှု၊ ညီညွတ်မှုနဲ့ ကျွန်တော်တို့အားလုံးရဲ့ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်အပေါ်မှာ ယုံကြည်မှုအားလုံးကို ကျွန်တော်တို့ ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့ပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ကြိုးပမ်းမှုတွေ၊ စုစည်းမှုတွေ၊ ဆန္ဒတွေဟာ အောင်မြင်မှုပန်းတိုင်ကို ရောက်မှာသေချာပါတယ်။ ဒီအတွက် ကျွန်တော်တို့ ညီညွတ်စွာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြပါစို့” ဟု တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး အဖွဲ့ဝင် ဦးညွှန်ဝင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖိုးမင်းသိန်းနှင့် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်မောင်ထွန်း၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် (ဌာနချုပ်) အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသိန်းဦး၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ အဖွဲ့ချုပ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ဌေး၊ ဆုတောင်းပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းမြင့်နှင့် ဘာသာပေါင်းစုံမှ ကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများ ပြည်သူများက ငြိမ်းချမ်းရေးဖယောင်းတိုင်များကို ထွန်းညှိကိုင်ဆောင်ကာ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် သံပြိုင်ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သကြသည်။

အဆိုပါဆုတောင်းပွဲတွင် ပါဝင်သူ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်မှ အစွလာမဘာသာဝင် ကိုစိုးမင်းထိုက်က “ဒီလိုပွဲတွေလုပ်ပေးခြင်းအားဖြင့် ဘာသာတစ်ခုနဲ့ တစ်ခုကြားမှာ မလိုလားအပ်တဲ့ပြဿနာတွေ မဖြစ်ပွားနိုင်ပါဘူး။ တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး၊ တစ်ဘာသာနဲ့ တစ်ဘာသာ ချစ်ခင်ယုံကြည်မှုတွေပိုမိုရရှိလာပြီး ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံ အနာဂတ်အတွက် မျှော်လင့်ချက်ကောင်းတွေရရှိလာမယ်။ နိုင်ငံတိုးတက်ဖို့အတွက် အခွင့်အလမ်းကောင်းတွေ ရရှိနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံကို ပြည်ပက ထင်နေကြသလိုမျိုးမဟုတ်ဘဲ ဘာသာပေါင်းစုံ စည်းစည်းလုံးလုံးနဲ့ နေထိုင်ကြပြီး ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက်

ဖော်ဆောင်နေတယ်ဆိုတဲ့ အခြေအနေအမှန်ကို သိရှိနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု သူ၏အမြင်ကို ပြောသည်။

အလားတူ ဆုတောင်းပွဲတွင်ပါဝင်သူ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်မှ ဒေါ်ဝါဝါထွန်းက “ဘာသာပေါင်းစုံဆုတောင်းပွဲဆိုတော့ ဒီနိုင်ငံမှာနေတဲ့ ပြည်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ ပါဝင်သင့်ပါတယ်။ ဒီပွဲတွေမှာ ဘာသာပေါင်းစုံက ညီအစ်ကို မောင်နှမတွေ ချစ်ချစ်ခင်ခင် စည်းစည်းလုံးလုံး အတူတကွ မြင်တွေ့ရတာ အင်မတန်ကြည်နူးစရာကောင်းပါတယ်။ တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး အထင်မှား အမြင်မှားတွေရှိနေရင်လည်း ပြေပျောက်သွားပြီး တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး ယုံကြည်မှုတွေ ပိုမိုရရှိလာနိုင်ပါတယ်။ ဒါမှလည်း နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး ဘာသာလူမျိုးမခွဲခြားဘဲ ချစ်ချစ်ခင်ခင် စည်းစည်းလုံးလုံးနဲ့ နေထိုင်ကြတယ် ဆိုတာကို ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအားလုံးက သိရှိသွားမှာဖြစ်သလို နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဖော်ဆောင်နေတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်တွေကိုလည်း အားပေးထောက်ခံရာရောက်မှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဆိုသည်။

ငြိမ်းချမ်းရေးဆုတောင်းပွဲများကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်က အောင်ဆန်းအားကစားကွင်း၌ လည်းကောင်း၊ အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်က လှိုင်မြို့နယ်ရှိ အင်းလျားကန်ပေါင်တွင်လည်းကောင်း၊ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်ရှိ သုဝဏ္ဏဘူမိ Event Park ၌ လည်းကောင်း ကျင်းပခဲ့ရာ ဘာသာပေါင်းစုံမှ ဘာသာရေးခေါင်းဆောင်များနှင့် ပြည်သူများ တစ်ခဲနက် တက်ရောက်ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သခဲ့ကြသည်။

ထို့အပြင် ယင်းကဲ့သို့ဆုတောင်းပွဲများကို ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအသီးသီးရှိ မြို့ကြီးများတွင်လည်း ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-ဇော်ကြီး၊ ဓာတ်ပုံ-ဇော်မင်းလတ်

○ ကျော့ဖုံးမှ

“မြန်မာဆိုတာ ဂုဏ်ယူနိုင်အောင် ကျွန်တော်ကြိုးစားမယ်။ ဝိတ်ဘယ်လောက်များများ၊ ဘယ်လောက်ကြီးကြီး ကျွန်တော် လုံးဝဝရမစိုက်ဘူး။ ကျွန်တော် နှစ်ချီအတွင်း နိုင်အောင်ထိုးပါမယ်။ သူထိုးတဲ့ပွဲတွေက နှစ်ချီထက် မပိုဘူး။ အဲဒါကြောင့် ကျွန်တော်နှစ်ချီအတွင်း အနိုင်ထိုးမယ်လို့ပြောတာပါ။ ပရိသတ်ကြီးလည်း မစိုးရိမ်ပါနဲ့။ ကျွန်တော်နိုင်မယ်လို့ တစ်ရာရာခိုင်နှုန်း ယုံကြည်ပါတယ်။ MMA မှာ ကျွန်တော်က သူထက်အတွေ့အကြုံပိုရှိတယ်။ သူက မွေထိုင်းကစားသမားဆိုတော့ သူ့ရဲ့ ဒူးတွေ၊ တံတောင်တွေကို သတိထားရမယ်။ ဘယ်လိုအနိုင်ယူမလဲဆိုတော့ သူပေးတာ ယူမယ်။ သူပေးတဲ့ အမှားတစ်ခုကိုယူပြီး အနိုင်ကစားမယ်လို့ စဉ်းစားထားတယ်။ ကျွန်တော့်ကို အားပေးတဲ့ ပြည်တွင်းပြည်ပက ပရိသတ်တွေကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟု အောင်လအန်ဆန်က ပြောသည်။

အောင်လအန်ဆန်သည် အသက်(၃၂)နှစ်အရွယ်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ သမိုင်းတစ်လျှောက် အောင်မြင်မှုအရှိဆုံး ကိုယ်ခံပညာအခြေပြုအားကစား သမားတစ်ဦးဖြစ်ပြီး ပြိုင်ဘက်အား ဖမ်းချုပ်ဆုပ်ကိုင်အနိုင်ယူနိုင်သည့် ယှဉ်ပြိုင်မှုပုံစံကြောင့် “မြန်မာစပါးအိုး” (The Burmese Python) အမည်တွင်သူ ဖြစ်သည်။

ဟဲဗီးဝိတ်လောကတွင် အလဲထိုးအနိုင်ယူသူ ဆရာတစ်ဆူအဖြစ် နာမည်ကျော်ကြားသည့် အလိန်းဂါလာနီ(ကျားသစ်နက်)သည် ဟောင်ကောင် အခြေစိုက် Impart MMA အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး ကင်မရွန်းနိုင်ငံတွင် မွေးဖွားခဲ့သူဖြစ်သည်။ ဟဲဗီးဝိတ်တန်းမွေထိုင်းနှင့် Kiickboxing ကမ္ဘာ့ချန်ပီယံ တစ်ဦးဖြစ်ပြီး One ဟဲဗီးဝိတ်ခါးပတ်လှပွဲ၌ စိန်ခေါ်သူ Hideki Sekine အား ၁၁ စက္ကန့်ဖြင့် အလဲထိုးထားသူဖြစ်သည်။

“အချင်းချင်းရိုင်းပင်းကူညီခြင်းဟာ ကျွန်တော်ချစ်မြတ်နိုးတဲ့အလေ့အထ တစ်ခုပါ။ ကျွန်တော့်ပတ်ဝန်းကျင်ကောင်းကျိုးအတွက် အမြဲတမ်းတစ်ခုခု လုပ်ပေးချင်ပါတယ်။ အခုပွဲဟာ လူကြိုက်များတဲ့ပွဲတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီပွဲကနေ ကိုယ်ခံပညာရပ်များရဲ့ကောင်းကျိုးတွေ အားကစားလိုက်စားခြင်းရဲ့ ကောင်းကျိုးတွေကို မြန်မာပြည်သူတွေကို မျှဝေချင်ပါတယ်။ ကျွန်တော် အောင်လကို လေးစားတယ်။ သူက ကြိုးစားပြီး ဂုဏ်ယူဖို့ကောင်းတဲ့ သူတစ်ယောက်ဖြစ်ပါတယ်။ အခုလာမယ့်ပြိုင်ပွဲဟာ ပြိုင်ပွဲတွေထဲမှာ အဆင့် အမြင့်ဆုံးစိန်ခေါ်မှုအများဆုံးဖြစ်တဲ့အတွက် ကျွန်တော်တို့တွေရဲ့ စွမ်းရည်ကို ပြသဖို့အတွက် ရင်ခုန်နေပါပြီ” ဟု ဂါလာနီက ပြောသည်။ (ဇနည်မောင်)

* အာဆီယံဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲမှ

စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဦးဌေးမြင့်သည် ၂၀၁၆ ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အမျိုးသား ဖူဆယ်အသင်းအား အာဆီယံဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲ တစ်လျှောက် ဗိုလ်လုပွဲတက်ရောက်နိုင်အောင် စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ပြီး ယခုအကြိမ်တွင်လည်း ဆီမီးဖိုင်နယ်သို့ ပို့ဆောင်ကာ အာရှပြိုင်ပွဲအား ပထမဆုံး အကြိမ် ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (ရဲရင့်ရှိုင်း)

ဒီနေ့အားလုံးသဘောတူနိုင်တဲ့ အင်မတန်မှအရေးကြီးတဲ့ သဘောတူညီချက်တစ်ခုက မူဘောင်ပြန်လည်သုံးသပ်တဲ့ အစည်းအဝေးကို အမြန်ဆုံးလုပ်မယ်၊ အဲဒီမူဘောင်ကို အမြန်ဆုံးအတည်ပြုမယ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၀
ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) အစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသား ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးပဟိဋ္ဌာန (NRPC) ၌ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်မှ ၃၁ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့ရာ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် နိုင်ငံတော် အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇော်ဌေးနှင့် EAO-UPDJC အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဒေါက်တာဆလင်းလွန်နှင်းဆာခေါင်းတို့၏ အစည်းအဝေး နှင့်စပ်လျဉ်းသည့်အခြေအနေကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

ဦးဇော်ဌေး ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန

UPDJC အစည်းအဝေးက ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ညီလာခံ(၂၀)ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေးပြီးတဲ့ နောက်မှာ ပထမဆုံးခေါ်ယူနိုင်တဲ့ အစည်းအဝေး ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီအစည်းအဝေးမှာ နှစ်ရက် ကျွန်တော်တို့ဆွေးနွေး တယ်။ ဆွေးနွေးတဲ့အခါမှာ ဆုံးဖြတ်ချက်တွေချနိုင်တယ်။ ပထမအချက်က နောက်လာမယ့် (၂၀)ရာစု ပင်လုံ တတိယအစည်းအဝေးမှာ ဘယ်ဟာတွေဆွေးနွေးမလဲ ဆိုတာ သဘောတူနိုင်ခဲ့တယ်။ နောက် ဒုတိယအချက်က တော့ ပြီးခဲ့တဲ့ညီလာခံပြီးတဲ့အချိန်မှာ အစုအဖွဲ့အသီးသီး က Review တွေပြန်လုပ်တယ်။ ပြန်သုံးသပ်တယ်။ EAO ကလည်း ပြန်သုံးသပ်တယ်။ အစိုးရကလည်း ပြန်သုံးသပ် တယ်။ နိုင်ငံရေးပါတီကလည်း ပြန်သုံးသပ်တယ်။ ပြန်သုံးသပ်တဲ့အခါမှာ အားသာချက်၊ အားနည်းချက်တွေကို တွေ့ထားပြီးတော့ ဖွင့်ပွဲနေမှာ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံ ပုဂ္ဂိုလ်ပြောသလိုပဲ မူဘောင်ပြန်ပြင်မယ်။ ပြန်ပြင်ပြီးရင် လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်တွေပြန်ပြင်မယ်။ မကြာခင် အမြန်ဆုံး ဒီအဖွဲ့တွေတွေ့ဆုံပြီးတော့ အစုအဖွဲ့တစ်ခုကို

အတွင်းရေးမှူး ငါးယောက် အပေါင်းသုံး ရှစ်ယောက်စီနဲ့ ကျွန်တော်တို့လုပ်မယ်။ ဒီကြားမှာလည်း အမျိုးသား နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲကျင်းပမယ့်ကိစ္စတွေ ကျွန်တော်တို့ ဆွေးနွေးတယ်။ နောက်တစ်ချက် အရေးကြီးတာက CSO Forum နဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဆုံးဖြတ်ချက်ချတယ်။ နိုဝင်ဘာလ အတွင်းမှာ CSO Forum ကျင်းပမယ်။ ကျင်းပပြီးရင် CSO Forum ကနေပြီး မူဝါဒအဆိုပြုချက်စာတမ်းတွေ တင်သွင်းနိုင်အောင် လုပ်ပါဆိုပြီး ဆုံးဖြတ်ချက်ချထား တယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ညီလာခံမှာ သဘောတူညီမှုမရရှိလို့ ကျန်ခဲ့ တာ၊ သဘောတူစာချုပ် မချုပ်နိုင်ခဲ့တာ ဘာရှိလဲဆိုတော့ ကိုယ်ပိုင်ပြဋ္ဌာန်းခွင့်ဖက်ဒရယ် ခွဲမထွက်ရေးကိစ္စ ဒါတွေ မှာ သဘောတူညီချက်မရခဲ့ဘူး။ မရခဲ့တဲ့အပြင် အခြား စီးပွားရေးကဏ္ဍမှာလည်း သဘောတူညီမှုမရလို့ ချန်ထား ခဲ့တာတွေရှိတယ်။ အဲဒါတွေ ကျွန်တော်တို့ ပြန်ဆွေးနွေး မယ်။ နောက်အချက်က ပြီးခဲ့တဲ့ညီလာခံမှာ အချိန် ကန့်သတ်ချက်အရ ညီလာခံမှာ တင်ပြီးဆွေးနွေးရင် သဘောတူညီမှုရဖို့ ခက်ခဲမယ့်အကြောင်းအရာအများကြီး မဆွေးနွေးဘဲနဲ့ ရွေးချယ်ထုတ်နုတ်ပြီးတော့ ဆွေးနွေးခဲ့ တယ်။ အဲဒီမှာချန်လှပ်ခဲ့တဲ့ အကြောင်းအရာတွေရှိတယ်။ အဲဒီအကြောင်းအရာတွေကိုလည်း ကျွန်တော်တို့ ထပ်ပြီး ဆွေးနွေးမယ်။ ချုပ်လိုက်ရင်တော့ ညီလာခံမှာ ပြီးခဲ့တဲ့ ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးက ခေါင်းစဉ်တွေကိုပဲ ကျွန်တော်တို့ ပြန်ဆွေးနွေးမယ်။ အထူးသဖြင့် နိုင်ငံရေးကိစ္စ တွေကို ဦးစားပေးပြီးဆွေးနွေးမယ်။ နိုင်ငံရေးကိစ္စဆိုတာ ကိုယ်ပိုင်ပြဋ္ဌာန်းခွင့်၊ တိုင်းရင်းသားအခွင့်အရေးနဲ့ ခွဲမထွက်ခွင့် ဒီကိစ္စတွေကို အလေးထားပြီး ဆွေးနွေးမယ်။ သို့သော် ကျန်တဲ့ကဏ္ဍဆုံးခုကိုလည်း ဆွေးနွေးမယ်။ လုံခြုံရေးကဏ္ဍပတ်သက်လို့ အစိုးရနဲ့ EAO အကြား အလွတ်သဘောဆွေးနွေးမှုတွေလုပ်မယ်။ ဆိုလိုတာက

ပြီးခဲ့တဲ့ညီလာခံမှာ တစ်ခုတည်းသော တပ်မတော် ပြည်ထောင်စုတပ်မတော်မူကို ဆွေးနွေးဖို့ချလိုက်တယ်။ ချလိုက်တဲ့အချိန်မှာ အယူအဆမတူဘူး။ အယူအဆမတူတဲ့ အပေါ်မှာ အခုဒါတွေကို အမျိုးသားအဆင့်ကို ချပေးတာ မဟုတ်ဘူး။ ပြည်ထောင်စုအဆင့်မှာ စဆွေးနွေးမယ်လို့ သတ်မှတ်ထားတယ်။ လုံခြုံရေးကဏ္ဍပတ်သက်လို့ တပ်မတော်နဲ့ EAO၊ အစိုးရနဲ့ EAO ဒီအကြားမှာ သီးသန့် ဆွေးနွေးပြီးတော့ သဘောတူညီချက်ရမှ ဆက်လို့ရမယ် ဆိုတာ ဒီအစည်းအဝေးမှာ ဆွေးနွေးပါတယ်။

ဒေါက်တာဆလင်းလွန်နှင်းဆာခေါင်း EAO-UPDJC အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်

ကျွန်တော်တို့ဆွေးနွေးတာ အင်မတန်မှ ကျေကျေ ညက်ညက်ဖြစ်ပါတယ်။ ကျေကျေလည်လည်လည်း ဖြစ်တယ်။ ကျွန်တော်တို့သဘောတူနိုင်တဲ့ အချက်တွေ လည်း အများကြီးရပါတယ်။ ပြီးတော့ ကျွန်တော်တို့ ဆက်လက်ဆွေးနွေးဖို့ချထားတာတွေလည်း ရှိပါတယ်။ ကျန်တာအားလုံးတော့ ကျွန်တော်တို့ဆွေးနွေးပြီးပါပြီ။ အထွေထွေလောက်ပဲ ကျန်ပါတော့တယ်။ အဖြေကောင်းတွေအများကြီးရပါတယ်။ ပြီးတော့ အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲတွေအားလုံးကျင်းပ နိုင်ဖို့အတွက် ဆက်လက်ကြိုးစားမယ်ဆိုတဲ့ဟာလည်း ကျွန်တော်တို့ရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် နေရာသတ်မှတ်မှု တို့ဘာတို့မှာတော့ ဆက်လက်ဆွေးနွေးဖို့လိုအပ်ပါတယ်။ ဒီနေ့အားလုံးသဘောတူနိုင်တဲ့ အင်မတန်မှ အရေးကြီးတဲ့ သဘောတူညီချက်တစ်ခုက မူဘောင်ပြန် လည်သုံးသပ်တဲ့ အစည်းအဝေးကို အမြန်ဆုံးလုပ်မယ်။ အဲဒီမူဘောင်ကို အမြန်ဆုံး အတည်ပြုမယ်။ အဲဒီမူဘောင် အတိုင်း UPDJC ဖြစ်ဖြစ်၊ JMC ဖြစ်ဖြစ်၊ JICM ဖြစ်ဖြစ်၊ အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲပဲဖြစ်ဖြစ်၊ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ ကျင်းပပုံကျင်းပ



ဒေါက်တာဆလင်းလွန်နှင်းဆာခေါင်း EAO-UPDJC အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်

နည်းပဲဖြစ်ဖြစ် ကျွန်တော်တို့အားလုံး ပြန်ပြီးအတည်ပြု ဖို့လိုပါတယ်။ NCA စာချုပ်မှာပါတဲ့ အချက်အလက်တွေ မူဘောင်ပါတဲ့အချက်အလက်တွေ အားလုံးမှာ နားလည်မှု တူညီဖို့လိုပါတယ်။ အဲဒီအပေါ်မှာ ကျွန်တော်တို့နဲ့ အစိုးရ နဲ့ တပ်မတော်၊ နိုင်ငံရေးပါတီအားလုံးလက်ခံနိုင်တဲ့ နိုင်ငံရေးလမ်းပြမြေပုံ ဆောင်ရွက်လိုက်မယ်ဆိုရင် ပြဿနာတွေ ပြေလည်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါအတွက်ကြောင့် ဒါကို နိုဝင်ဘာလ အတွင်းမှာ အပြီးအစီးဆောင်ရွက်ဖို့ ကျွန်တော်တို့ သဘောတူထားပါတယ်။ ဒါဟာ အင်မတန်မှ အရေးကြီးတဲ့ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြစ်ပါတယ်။

မျိုးမြင့်၊ မိမိဖြူ(သတင်းစဉ်)



မင်းပြား-မြေပုံကားလမ်းပေါ်မှ ကြပ်စင်မြစ်ကူးတံတားတည်ဆောက်မှု ၅၄ ရာခိုင်နှုန်းကျော် ပြီးစီး

မောင်တော အောက်တိုဘာ ၃၀
ကြပ်စင်မြစ်ကူးတံတားသည် ရခိုင် ပြည်နယ် မင်းပြားမြို့မှ မြေပုံမြို့သို့ သွားရာကားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၂၂/၄)နှင့် (၂၃/၁) ကြားတွင် တည်ရှိသည်။ ကြပ်စင်မြစ်ကိုဖြတ်၍ တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် အဆိုပါ တံတားတည်ဆောက်မှုမှာ ယခုအခါ ၅၄ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ကြပ်စင်တံတားတည်ဆောက်မှုကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁ ရက်တွင် စတင် ခဲ့ပြီး ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် တံတားတည်ဆောက်မှု ပြီးစီးရန် ရည်မှန်းထားကြောင်း သိရသည်။ တံတားတည်ဆောက် ပြီးစီးပါက ဒေသခံပြည်သူများအတွက် ကုန်စည် ကူးသန်းစီးဆင်းမှုလွယ်ကူလျင်မြန်ပြီး လူနေမှုအဆင့်အတန်းလည်း မြင့်မား လာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
“အခု ကြပ်စင်တံတားတည်ဆောက်

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဈေးများဌာနမှ ဌာနမှူး(ဒုဥက္ကဋ္ဌ) ဦးမင်းလွင်စိုးနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် သားသတ်ရုံများဌာနမှူးဌာနမှူး(ဒုဥက္ကဋ္ဌ) ဒေါက်တာခိုင်စိုးလှတို့အား တရားစွဲဆိုအရေးယူ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၀
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်နှင့် ဇေယျာသီရိမြို့နယ်နေ နှစ်နာသူတို့က နေပြည်တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ ဈေးများဌာနမှ ဌာနမှူး(ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)ဦးမင်းလွင်စိုး၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် သားသတ်ရုံများဌာနမှ ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)ဒေါက်တာ ခိုင်စိုးလှတို့အပေါ် အရေးယူပေးပါရန် အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်သို့ တိုင်ကြား ခဲ့သည်။
တိုင်ကြားစာအရ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေး ကော်မရှင်က စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းစစ်ဆေး ခဲ့ရာ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ဈေးခွဲ စနစ်အား ဖျက်သိမ်း၍ လိုင်စင်စီစနစ်ဖြင့် ပြောင်းလဲ လုပ်ကိုင်ရန် ညွှန်ကြားသည့်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဈေးများ ဌာနမှူးဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) ဦးမင်းလွင်စိုး သည် ဝက်သားသတ်လုပ်ငန်း လိုင်စင်စီရရှိသူတစ်ဦးထံမှ ဩဂုတ် ၁၉ ရက်တွင် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းနှင့် လက်ဆောင် ခြင်းတို့ကိုလည်းကောင်း၊ ဝက်သားသတ်လိုင်စင်စီ ရရှိသူ တစ်ဦးထံမှ မတ်လတွင် ငွေကျပ်သိန်း ၂၀ ကိုလည်းကောင်း ရယူခဲ့ခြင်း၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် သားသတ်ရုံများဌာနမှ ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)ဒေါက်တာခိုင်စိုးလှ သည် ဝက်သားသတ်လုပ်ငန်း လိုင်စင်စီရရှိသူတစ်ဦးထံမှ ဩဂုတ် ၁၀ ရက်တွင် ငွေကျပ်ငါးသိန်း၊ ဩဂုတ် ၁၉ တွင် လက်ဆောင်ခြင်းနှင့် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကိုလည်းကောင်း၊ ဝက်သားသတ်လုပ်ငန်း လိုင်စင်စီရရှိသူ တစ်ဦးထံမှ မေလ ဆန်းတွင် ငွေကျပ် သိန်း ၄၀ ကိုလည်းကောင်း ရယူခဲ့ခြင်း တို့သည် လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာကိုအသုံးပြု၍ လာဘ်ငွေရယူ ခဲ့ကြောင်း စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်သဖြင့် ၎င်းတို့အပေါ် ၂၀၁၃ ခုနှစ် အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၅၆ အရ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်တွင် ယနေ့ တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း အဂတိ လိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်မှ သတင်းရရှိ သည်။ (သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်းပေါ်တွင် ကျောင်းသားငါးဦး ကားတိုက်မိရာ နှစ်ဦးသေဆုံး

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၀
ရန်ကုန်-မန္တလေး လမ်းပေါ်တွင် ယာဉ်မောင်း ဇော်နိုင်ဝင်း (၄၅) နှစ် မိတ္ထီလာမြို့နေ သူ မောင်းနှင်ပြီး ယာဉ်နောက်လိုက် လှမ်း(၃၂)နှစ် ရွာငံကျေးရွာ ရှမ်း (တောင်)နေသူ လိုက်ပါလာသော 9N/--- Fuso ကြက်စာများ တင် ဆောင်လာသည့် ယာဉ်သည် ဖျဉ်းမနား ဘက်မှ တပ်ကုန်းဘက်သို့ မောင်းနှင် လာစဉ် အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ တစ်ဖက် ယာဉ်ကြောသို့ ရောက်ရှိကာ ခေတ်အေး အထက်တန်းကျောင်းသို့ သွားသည့် မရင်းကြီးကျေးရွာနေ အငွေမတန်း ကျောင်းသား ငါးဦးအား ဝက်တိုက်ခဲ့ကြောင်း၊ ယာဉ်တိုက်မှု ကြောင့် ကျောင်းသားနှစ်ဦးမှာ နေရာ တွင်ပင် သေဆုံးခဲ့ပြီး သုံးဦးဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ဒဏ်ရာရရှိသူ သုံးဦး အနက် တစ်ဦးမှာ စိုးရိမ်ကြောင်း၊ သေဆုံးသူနှစ်ဦးနှင့် ဒဏ်ရာရသူ သုံးဦးတို့အား နေပြည်တော် ခုတင် (၁၀၀၀) ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ထား ကြောင်း၊ ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်စဉ်ကို နေပြည်တော် ယာဉ်မှစစ်ဌာနမှ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကို စစ်တွေမြို့ပေါ်ရှိ ဆရာတော်ကြီးများထံမှ ဩဝါဒခံယူ

စစ်တွေ အောက်တိုဘာ ၃၁
သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကိုနှင့်အဖွဲ့သည် ယနေ့ညနေ ၃ နာရီတွင် စစ်တွေမြို့ သဒ္ဓမ္မဂရု(ပုသိမ်)ကျောင်းတိုက်၌ ကျင်းပသော စစ်တွေမြို့ပေါ်ရှိ ဆရာတော်ကြီးများအား ဖူးမြော်ကြည်ညို၍ ဆရာတော်ကြီးများထံမှ ဩဝါဒခံယူပွဲ အခမ်းအနားကို တက်ရောက်သည်။

အခမ်းအနားကို ဆရာတော်ကြီးများနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကို၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညီပု၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက နမောတဿ သုံးကြိမ်ရွတ်ဆိုဘုရားကန်တော့၍ အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက သာသနာရေးဆိုင်ရာများကို လျှောက်ထားသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရှေးဟောင်းဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များနှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများအား ဆရာတော်ကြီးများထံ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်ဩဝါဒါစရိယ ဒက္ခိဏရာမ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် မဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒ၊ နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ သဒ္ဓမ္မဂရု (ပုသိမ်)ကျောင်းတိုက်

ပဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတနှင့် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယက(အနားယူ) မဏိရတနာကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တသောမတို့ထံမှ ဩဝါဒကထာများ နာယူကြသည်။

ညနေပိုင်းတွင် ဓမ္မသုခကျောင်းတိုက်၌ စစ်တွေမြို့ပေါ်ရှိ ဆရာတော်ကြီးများအား ဖူးမြော်ကြည်ညို၍ ဆရာတော်ကြီးများထံမှ ဩဝါဒခံယူပွဲအခမ်းအနားကို တက်ရောက်သည်။ အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက သာသနာရေးဆိုင်ရာများ လျှောက်ထားပြီး ရှေးဟောင်းဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များနှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများအား ဆရာတော်ကြီးများထံ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်သံဃနာယကဥက္ကဋ္ဌ ဓမ္မသုခကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တသောမ၊ ပြည်နယ်သံဃနာယက ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ နန္ဒာရာမပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တနန္ဒာသိရီ၊ နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မြို့မကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တစရဏ၊ မဟာထေရ်မြတ်တို့ထံမှ ဩဝါဒကထာများနာယူကြသည်။



အဆိုပါဩဝါဒခံယူပွဲသို့ သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှု ဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကို၊ တက်ရောက်ကြသည်။ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညီပု၊ ပြည်နယ်စည်ပင်သာယာရေး ဝန်ကြီး ဦးမင်းအောင်၊ သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီး

တင်ထွန်း(ပြန်/ဆက်)

မြန်မာအစိုးရမှ အိန္ဒိယနိုင်ငံ ပုဒ္ဓဂယာ မြန်မာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ဒသမအကြိမ် ပုဒ္ဓဂယာကထိန်သင်တန်း လှူဒါန်းပွဲကျင်းပ



ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၁
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရက ကြီးမှူး၍ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့ချုပ် နယ်စပ်တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့ဥက္ကဋ္ဌအသင်းနှင့် ပုဒ္ဓဂယာမဇ္ဈိမဒေသဘုရားဖူးစေလွှတ်ရေးကြီးကြပ်မှု ကော်မတီ၏ ပူးပေါင်းပါဝင်လှူဒါန်းမှုများဖြင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဗိဟာပြည်နယ် ဂယာမြို့၊ ပုဒ္ဓဂယာ မြန်မာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ပုဒ္ဓဂယာကထိန်သင်တန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လှူဒါန်းပွဲတွင် အိန္ဒိယနိုင်ငံရှိ မြန်မာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ၃၂ ကျောင်းမှ သံဃာတော် ၂၆၇ ပါး၊ သီလရှင် ၁၆ ပါး၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံရှိ ပညာသင်သံဃာတော် ၄၉၉ ပါး၊ ပညာသင်သီလရှင် သုံးပါး၊ စုစုပေါင်းသံဃာတော် ၇၆၆ ပါးနှင့် သီလရှင် ၁၉ ပါးတို့အား အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၃၅၀၊ ရူပီး ၄၆၉၂၀၀၊ ငွေကျပ် ၂၆၀၃၉၅၀၀ တို့ကို လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။

လှူဒါန်းပွဲသို့ အိန္ဒိယနိုင်ငံဆိုင်ရာမြန်မာသံအမတ်ကြီး၊ သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန သာသနာရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် နယ်စပ်တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့ဥက္ကဋ္ဌ အသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ ကိုးလ်ကတ္တားမြို့ မြန်မာကောင်စစ်ဝန်ချုပ်၊ သာသနာ့ဥက္ကဋ္ဌအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပုဒ္ဓဂယာမဇ္ဈိမ ဒေသ ဘုရားဖူးစေလွှတ်ရေးကြီးကြပ်မှု ကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ပုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့များ၊ အလှူရှင်ဒါယကာ ဒါယိကာမများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော်တွင် လက်ရွေးစင်အဆိုရှင်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၁
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားမှ ကျင်းပလျက်ရှိသော ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော် လက်ရွေးစင် အဆိုရှင် ၁၁ ဦးအား မီဒီယာနှင့် မိတ်ဆက်အပွဲခွင့်ရရှိပြီး စာနယ်ဇင်းရှင်းလင်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ရှိ မြန်မာ့အသံစတူဒီယိုခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ငြိမ်းချမ်းရေး ဂီတပွဲတော်ကို ဇူလိုင်လ ပထမအပတ်မှ စတင်ကာ မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့မြို့ကြီး ၁၁ မြို့မှ ဂီတ

ဝါသနာရှင်များကို လှည့်လည်ရွေးချယ်ဖော်ထုတ်ခဲ့ရာ ဒေသလက်ရွေးစင် ၃၆ ဦးကို ကနဦး ရွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် အဆင့်(၂) ပြိုင်ပွဲအဖြစ် ပြိုင်ပွဲဝင် ၁၁ ဦးကို ဆန်ခါတင် ရွေးချယ်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ ရွေးချယ်ခံရသည့် လက်ရွေးစင် ၁၁ ဦးမှာ မြစ်ကြီးနားမှ အဆိုရှင် စလား(PMF01)၊ ပုသိမ်မှ အဆိုရှင် ဇင်သူဇာထွန်း(PMF02)၊ စစ်တွေမှ အဆိုရှင် ဖြူလှ(PMF03)၊ ပုသိမ်မှ အဆိုရှင် လင်းသစ်(PMF04)၊ ရန်ကုန်မှ အဆိုရှင် မေသဇင်(PMF05)နှင့်

ဖုန်းဝေသွင် (PMF06)၊ ဘားအံမှ အဆိုရှင် Sa Paung (PMF07)၊ တောင်ကြီးမှ အဆိုရှင် Aဒေး (PMF08)၊ ကလေးမှ အဆိုရှင် တြူတြူခိုင်(PMF09)၊ ရန်ကုန်မှ အဆိုရှင် မေသူကျော် (PMF10)၊ ရန်ကုန်မှ အဆိုရှင် R ဝါလင်း (PMF011)တို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းတို့သည် အဆင့်(၃) ပြိုင်ပွဲ၏ ပွဲစဉ်(၁)အတွက် မိမိကြိုက်နှစ်သက်ရာ သီချင်းတစ်ပုဒ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပွဲစဉ်(၂)တွင် မိမိနှစ်သက်ရာ

၁၁ ဦးရွေးချယ်

သီချင်းတစ်ပုဒ်စီဖြင့် လည်းကောင်း၊ ပွဲစဉ်(၃)တွင် မိမိနှစ်သက်ရာ တေးသီချင်းဖြင့် တစ်ပုဒ်၊ ပြဋ္ဌာန်းတေးသီချင်းအသစ်တစ်ပုဒ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ပွဲစဉ် (၄)တွင် မိမိနှစ်သက်ရာ တေးသီချင်းဖြင့် တစ်ပုဒ်၊ ပြဋ္ဌာန်းတေးသီချင်း အသစ်တစ်ပုဒ်ဖြင့် လည်းကောင်း ယှဉ်ပြိုင်သွားရမည် ဖြစ်သည်။

ပွဲစဉ်(၁)ကို လာမည့် နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်တွင် နေပြည်တော်၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး ကျန်ပွဲစဉ်များကိုမူ နိုဝင်ဘာလအတွင်း ရန်ကုန်မြို့၌ ပြုလုပ်သွားမည်ဟု သိရသည်။ အဆင့် (၃) ပြိုင်ပွဲတွင် SMS Voting One Sim One Vote ဖြင့် ပရိသတ် မဲပေးမှု ရလဒ်ပေါ်မူတည်ကာ မဲအနည်းအများဖြင့် ရွေးချယ်သွားမည်ဟု သိရသည်။ ထိုရလဒ်များအရ အမှတ်အနည်းဆုံး သုံးဦးမှ တစ်ဦးကိုသာ အကဲဖြတ်ခွင့်များက ပြန်လည်ကယ်တင်ခြင်းဖြင့် နောက်ဆုံးပြိုင်ပွဲကြီးအတွက် သုံးဦးရွေးချယ်သွားမည် ဖြစ်သည်။

နောက်ဆုံး ပြိုင်ပွဲကြီးကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်တွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး နောက်ဆုံးပြိုင်ပွဲဝင် သုံးဦးအနက်မှ ပထမဆုကို ကျပ်သိန်း

မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ မောင်တောမြို့နယ်ရှိ ပိုင်ရှင်မဲ့ ကျွဲ၊ နွားများ ထိန်းကျောင်းလျက်ရှိ

မောင်တော အောက်တိုဘာ ၃၁
မောင်တောမြို့နယ်ရှိ မြို့နယ်တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့နှင့် မြောက်ဦးခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာအောင်ကျော်၊ ဒုဦးစီးမှူး ဒေါက်တာအောင်မျိုးလင်းတို့သည် ပန်းတောပြင်စခန်း ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာတို့ရှိ နွားနှစ်ကောင်၊ ဆိတ်ခုနစ်ကောင်၊ ခုံတိုင်စခန်းပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာတို့ရှိ ဆိတ်နှစ်ကောင်နှင့် ငါးခူရပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာတို့ရှိ နွားလေးကောင်၊ ဆိတ်သုံးကောင် စုစုပေါင်းစခန်းသုံးခု၏ ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာတို့တွင် နွားခြောက်ကောင်အား ကာကွယ်ကုသပေးခြင်း၊ ဆိတ် ၁၂ ကောင်တို့အား ဆေးကုသဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ယနေ့အထိ စခန်းသုံးခုပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ကျေးရွာများတွင် စုစုပေါင်း နွား ၂၄၄ ကောင်တို့အား ကာကွယ်ကုသဆေးထိုးနှံပေးခြင်း၊ ဆိတ် ၅၇၄ ကောင်တို့အား ဆေးကုသပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မောင်တောမြို့နယ်ရှိ မြို့နယ်တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့နှင့် မြောက်ဦးခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာအောင်ကျော်နှင့်အဖွဲ့တို့သည် စခန်းပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများသို့ ဆက်လက်ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

၃၀၀၊ ဒုတိယဆုကို ကျပ်သိန်း ၂၀၀၊ တတိယဆုကို ကျပ်သိန်း ၁၀၀ ချီးမြှင့်ပေးမည်အပြင် နှစ်သိမ့်ဆု တစ်ဆုလျှင် ငွေကျပ်သိန်း ၃၀ ဖြင့် ချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်သည်။ မိမိနှစ်သက်ရာ တေးသီချင်းအတွက် မဲပေးလိုသည့် ပရိသတ်များအနေဖြင့် မိမိကိုယ်ဆောင်သည့်ဖုန်း MPT Ooredoo၊ Telenor တို့မှ တစ်ဆင့် အလွယ်တကူ မဲပေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ပြည်သူများ၏ စိတ်ပါဝင်စားမှု၊ ထောက်ခံပါဝင်မှု၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုရရှိစေရန်နှင့် အထောက်အကူပြုစေရေးတို့အတွက် ရည်ရွယ်၍ ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော်ကို ကျင်းပနေခြင်းဖြစ်သည်။ သတင်း-ခင်ဇော်၊ ဓာတ်ပုံ-မိချိုတန်



ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေးဒီဂရီကောလိပ်(ရန်ကုန်)၏ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ် ဝိဇ္ဇာဘွဲ့သင်တန်း၊ သိပ္ပံဘွဲ့သင်တန်းနှင့် A.G.T.I ဒီပလိုမာသင်တန်းဆင်းပွဲများကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၀

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေးဒီဂရီကောလိပ်(ရန်ကုန်)၏ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ် ဝိဇ္ဇာဘွဲ့၊ သိပ္ပံဘွဲ့နှင့် A.G.T.I ဒီပလိုမာသင်တန်းတို့၏ ဘွဲ့နှင်းသဘင် အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် အဆိုပါ ဒီဂရီကောလိပ်ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင် တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။



ထမ်းဆောင်ရင်း ဆက်လက်ဆည်းပူးကြိုးစားစေလိုကြောင်း၊ နယ်စပ်ဒေသက တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးကို နိုင်ငံတော်အစိုးရအဆက်ဆက် အားကြီးမာန်တက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း။

သင်တန်းဆင်းဘွဲ့ရသည်နှင့် အလုပ်တာဝန်တစ်ခါတည်း ခန့်အပ်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည့်အတွက် ထမ်းဆောင်ရမည့် တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ လိုက်နာရမည့်ကျင့်ဝတ်၊ စောင့်ထိန်းရမည့် စည်းကမ်းများကိုလည်း တိတိကျကျလိုက်နာသွားရန်လိုအပ်ကြောင်း။

နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ၏ ဘဝတိုးတက်မြှင့်တင်ပေးစေလိုသည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ပညာသင်ယူခဲ့သည့်ကာလအတွင်း နိုင်ငံတော်က ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်းပြည့်

နီးပါး ထောက်ပံ့ခဲ့ပါကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းကောင်းတစ်ယောက်ဖြစ်ရန်အတွက် လိုအပ်သည့် အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ အရည်အချင်းများပြည့်ဝရန် သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့ တာဝန်ကျရာဒေသတွင် ဝန်ထမ်းစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို သိရှိလိုက်နာသည့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းကောင်းများအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရင်း တိုင်းရင်းသားလူငယ်များကို ဥပဒေရေးရာလိုက်နာပြီး ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်သူများဖြစ်အောင် လက်တွဲဆောင်ရွက်ပေးရန်နှင့် နိုင်ငံတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားမိသားစုများအကြား ထိရောက်သည့် ကြားခံပေါင်းကူးများအဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သွားကြရန်နှင့် တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုနှင့် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုများကို အခြေခံပြီး နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူလူထုအပေါ်

သစ္စာရှိရှိ တာဝန်သိသဖြင့် တက်ကြွစွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရန် မှာကြားလိုကြောင်း။

တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများတွင် မှန်ကန်သော ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်၊ အတွေးအခေါ် ခံယူချက်များဖြစ်လာရန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကိုယ်ကျင့်တရားနှင့် ဂုဏ်သိက္ခာကို ထိန်းသိမ်းတန်ဖိုးထားရန်၊ မလိုလားအပ်သည့် ငွေကြေး၊ မိန်းမ၊ အရက်သေစာ၊ မူးယစ်ဆေးဝါးလမ်းကြောင်းပေါ် မရောက်ရှိရန် ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ထိန်းသိမ်းသွားကြရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒို့တာဝန်အရေး(၃)ပါးကို ဦးထိပ်ပန်ဆင်ပြီး နိုင်ငံတော်၏ ကျေးဇူးသစ္စာကို အမြဲစောင့်သိရှိသေသည့် နိုင်ငံ့သားကောင်းများအဖြစ် ကြိုးစားသွားကြပါဟု ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက သင်တန်းအလိုက် ထူးချွန်ဆုရ ကျောင်းသားများအား ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေးဒီဂရီကောလိပ်(ရန်ကုန်)မှ ကျောင်းဆင်းကျောင်းသားများဖြစ်သော ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ ၇၉ ဦး၊ သိပ္ပံဘွဲ့ ၁၄၆ ဦး၊ A.G.T.I ဒီပလိုမာ ၆၈ ဦး၊ စုစုပေါင်း ၂၉၃ ဦး တို့အား ဝန်ကြီးဌာန ၁၁ ဌာနသို့ တာဝန်ပေးအလုပ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပွဲ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ဝန်ကြီးဌာန ကိုယ်စားလှယ်များက သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနအလိုက် ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ရာ ကျောင်းသားကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးစီက လက်ခံရယူသည်။ အခမ်းအနားအပြီးတွင် တက်ရောက်လာကြသည့် ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ၊ ကျောင်းသားများနှင့် မိဘများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်ပြီး မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံရိုက်ကူးကြသည်။

ညနေပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဇနီးတို့က သင်တန်းဆင်းကျောင်းသားများအား ညနေစာဖြင့် တည်ခင်းညှော်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် စာပေဟောပြောပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၀

ရန်ကုန်(မြောက်ပိုင်းခရိုင်) အင်းစိန်မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် စာပေပညာပွဲ (Book Club) အသင်းတို့က ကြီးပွားကျင်းပသည့် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့အထိမ်းအမှတ် စာပေဟောပြောပွဲ အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက် ည ၇ နာရီက အင်းစိန်မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန လူမှုအခြေပြုပုဂံဌာန (Community Center) ရှေ့၌ ကျင်းပသည်။

ဟောပြောပွဲတွင် ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်လှလှဌေးက အမှာစကားပြောကြားပြီး စာပေပညာပွဲ (Book Club) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဗိုလ်ကြည်က စာပေဟောပြောပွဲ ကျင်းပရခြင်းအကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် စာရေးဆရာတက္ကသိုလ်စိန်တင်က 'ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနှင့် မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးတိုက်ပွဲ' စာရေးဆရာဝင်းနွယ်(ပုသိမ်)က 'လွတ်လပ်စွာ သဘောကွဲလွဲနိုင်ပါသည်။ စာရေးဆရာ သံလျင်(မောင်မောင်ဦး)က 'ရယ်စရာမောစရာ'၊ စာရေးဆရာ ရန်မိုးအောင် (အင်းစိန်)က 'ငါတို့သွေးနဲ့ ရေးခဲ့သည်' စသည့်ခေါင်းစဉ်များဖြင့် ဟောပြောခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

မောင်တောမြို့နယ်အတွင်း နိုင်ငံသားစိစစ်ခံရမည့်သူ၏ သက်သေခံကတ်ပြားထုတ်ပေးရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၀

ရခိုင်ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ အကြံပြုချက်များအပေါ် အကောင်အထည်ဖော်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များအနက် ဦးစားပေးလုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ခံရမည့်သူ၏ သက်သေခံကတ်ပြား (NV Card) ထုတ်ပေးရေးလုပ်ငန်းများကို အလုပ်သမား၊ လူငယ်ကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဦးဆောင်၍ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းများက မောင်တောမြို့နယ် ရွှေဇားကျေးရွာ အခြေခံပညာ မူလတန်းလွန်ကျောင်းဝင်းအတွင်း၌ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် ဒုတိယပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဦးစန်းဝေက NV Card လာရောက်ဆောင်ရွက်သူ ဒေသခံရွာသူ ရွာသားများအား ခြင်ထောင်နှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည်။

ယင်းလုပ်ငန်းများကို ယခင်က ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသော်လည်း အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု နှောင့်နှေးကြန့်ကြာလျက်ရှိပြီး ဩဂုတ် ၂၅ ရက်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ARSA အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမားများ၏ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်စဉ် ဖြစ်ပွားပြီးနောက်ပိုင်း အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်မှစ၍ ရခိုင်ပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မောင်တောမြို့နယ် ရွှေဇားကျေးရွာအုပ်စု၌ စတင်ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်အထိ National ID စနစ်အတွက် Biometric နည်းဖြင့် စိစစ်မှတ်တမ်းတင်ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံသားစိစစ်ခံရမည့်သူ၏ သက်သေခံကတ်ပြား (NV Card) ထုတ်ပေးပြီးသူမှာ အမျိုးသား ၁၁၀၊ အမျိုးသမီး ၃၄ ဦး စုစုပေါင်း ၁၄၄ ဦးရှိပြီး National ID စနစ်အတွက် Biometric နည်းဖြင့် သီးသန့်မှတ်တမ်းတင်ပြီးသူ အမျိုးသား ၁၈ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၅ ဦး စုစုပေါင်း ၃၃ ဦး ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းကဲ့သို့ ဒေသခံရွာသူ ရွာသားများအား NV Card ထုတ်ပေးခြင်းနှင့် National ID စနစ်အတွက် Biometric နည်းဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ နိုင်ငံသားအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုသင့်သူများကို အသိအမှတ်ပြု၍ နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးရရှိစေရေးအတွက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးလုပ်ငန်းစဉ် (National Verification Process) အား အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းစိစစ်ချက် ရေးဆွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့စကားစိုင်း

လူငယ်နှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း

၅ နိုဝင်ဘာ ၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့)

မွန်းလွဲ (၁) နာရီ

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် Recreation Center

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၌ လူငယ်ဆိုင်ရာ ပြည်သူ့စကားစိုင်းများ ကျင်းပမည်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ပြည်သူ့စကားစိုင်း (Public Talk) များကို ကျင်းပလျက်ရှိရာ လူငယ်နှင့်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ခေါင်းစဉ်ဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ လူငယ်နှင့်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ခေါင်းစဉ်ဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင်လည်းကောင်း ပြည်သူ့စကားစိုင်းများကို ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် Recreation Centre ၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။

လူငယ်နှင့်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ခေါင်းစဉ်ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးဝန်ကြီး ဦးနိုင်ငံလင်း၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအမှတ်(၁)ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးနေဘုန်းလတ်၊ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာဒေါ်သီတာတင်၊ ဦးသောင်းစုဗြိမ်း (CEO, Information Matrix Co.,Ltd.)နှင့် လူငယ်ကိုယ်စားလှယ် ဦးရန်နိုင်ဦး (CEO, The Door Institute and Social Enterprise) တို့က ပါဝင်ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်သည်။

လူငယ်နှင့်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ခေါင်းစဉ်ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီး ဒေါ်နော်ပန်းသဏ္ဍာမျိုး၊ အင်းစိန်မြို့နယ် အမှတ်(၂)ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝေဖြိုးဟန်၊ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာဒေါ်သီတာတင်၊ အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအောင်ဌေးဝင်း၊ ဦးဝင်းနိုင် (JPE Everest Ltd.)၊ ပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးအေဂျင်စီနှင့် ဦးသန်းစိုး (CEO & Chief Editor, 7 HR Business Group and Two Four DMA Media Group)တို့က ပါဝင်ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ရာ စိတ်ပါဝင်စားသူ မည်သူမဆို တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်သတင်း

တစ်ဖက်နိုင်ငံသို့ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သူများ ပြန်လည်လက်ခံရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၁

အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းဆွေသည် ဒိန်းမတ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီး Ms. Ulha Toemaes နှင့်အဖွဲ့နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ ဒိန်းမတ်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး Mr. Peter Lysholt Hansen တို့အား ယနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အဆိုပါဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဘင်္ဂလား ဒေသရှိနိုင်ငံဘက်သို့ နေရပ်စွန့်ခွာ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သူ များ ပြန်လည်လက်ခံရေးအတွက် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေသ နှစ်နိုင်ငံ ညှိနှိုင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဝန်ကြီးဌာန

အနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်ဆိုင်ရာ အကြံပေးကော်မရှင်၏ အစီရင်ခံစာပါ လုပ်ငန်းများအနက် ဦးစားပေးလုပ်ငန်း တစ်ခုဖြစ်သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် NV Card ထုတ်ပေးရေးလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ရခိုင်ပြည်နယ် အတွင်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကုလသမဂ္ဂအပါ အဝင် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ညှိနှိုင်းပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်နေမှု၊ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ဒိန်းမတ်နိုင်ငံတို့အကြား အလုပ်သမားရေးရာ ကိစ္စရပ်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုမှာ လူမျိုး၊ ဘာသာ၊ အသားအရောင်ခွဲခြားမှု လုံးဝမရှိ လိုအပ်မှုအပေါ်မှာ မူတည်ပြီး ထောက်ပံ့သွားမှာဖြစ်

အမေး၊ အရေး-မော်စီ
ဓာတ်ပုံ-ဟန်လင်းနိုင်

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၅ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ်များကြောင့် ဘေးဒုက္ခခံစားနေရသူများအား မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကြက်ခြေနီကော်မတီနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကြက်ခြေနီနှင့် လခြမ်းနီအသင်းများဖက်ဒရေးရှင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုအစီအစဉ်ဖြင့် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အကူအညီများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်လျက်ရှိသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဘေးဒုက္ခခံစားနေရသူများကို လူသားချင်းစာနာ ထောက်ထားမှုအကူအညီများ ပေးအပ်လျက်ရှိသည့် ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေသည့်အသင်း၊ ကော်မတီနှင့်အဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူများအား သွားရောက်တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည်များကို ရေးသားဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

ဦးအောင်သောင်းရွှေ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး
မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၊ ဘေးဒုက္ခခံစခန်းခွဲရေးဌာန
မေး။ ဆရာရဲ့ တာဝန်နဲ့ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုအစီအစဉ်နဲ့ မောင်တောမြို့မှာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုတွေကို သိပါရ ဝေ။



ဦးအောင်သောင်းရွှေ
ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး

ဖြေ။ ကျွန်တော်က လက်ရှိမှာတော့ မောင်တော မြို့မှာနေပြီး မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း တာဝန်ခံ အနေနဲ့ ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုမှာ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းရယ်၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကြက်ခြေနီကော်မတီရယ်၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကြက်ခြေနီ နဲ့ လခြမ်းနီအသင်းများ ဖက်ဒရေးရှင်းရယ် အဖွဲ့သုံးဖွဲ့ ပူးပေါင်းပြီး လက်ရှိရခိုင်ပြည်နယ်မှာ ဖြစ်ပွားနေတဲ့ ပဋိပက္ခ မှာ အမှန်တကယ် အကူအညီလိုအပ်သူတွေကို ကူညီကယ် ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းတွေ ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။

မေး။ ကညင်ချောင်းဆိပ်ကမ်းမှာရောက်ရှိနေတဲ့ သင်္ဘောနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဘာပစ္စည်းတွေပါတယ်။ ဘယ်ဒေသတွေကို ဘယ်လိုအစီအစဉ်နဲ့ ဖြန့်ဝေပေးသွားမယ်ဆိုတာ ရှင်းပြ ပေးပါ။

ဖြေ။ ကညင်ချောင်းဆိပ်ကမ်းမှာ ဆိုက်ထားတဲ့ သင်္ဘောမှာ ရန်ကုန်ကနေ မောင်တောကို ပို့တဲ့ပစ္စည်းတွေပါ လာတယ်။ ဒီသင်္ဘောပေါ်မှာ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုဆိုင်ရာ အဖွဲ့ပစ္စည်းတွေ ပါလာတယ်။ အဓိကကတော့ ဆန်ရယ်၊ ပဲရယ်၊ ဆားရယ်၊ ဆီရယ်၊ ကလေးတွေအတွက် အာဟာရ မုန့်တွေပါပါတယ်။ နောက်ပြီး တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေး သုံးပစ္စည်းတွေ၊ စောင်၊ ခြင်ထောင် စတဲ့ပစ္စည်းတွေလည်း ပါပါတယ်။

အသေးစိတ်ပြောရရင်တော့ ဆန် တန် ၂၅၀၊ ပဲ တန် ၆၀၊ ဆီ ၁၀ ဒသမ ၅ တန်၊ ဆား ၂ ဒသမ ၅ တန်နဲ့ အာဟာရမုန့် ၁ ဒသမ ၅ တန် ပါပါတယ်။ နောက်ပြီး စားသောက်ကုန်မဟုတ်သော စောင်၊ ခြင်ထောင်နဲ့ တစ် ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးသုံးပစ္စည်းတွေ၊ မိသားစုသုံးပစ္စည်း တွေ ပါပါတယ်။

သွားတိုက်ဆေးနဲ့ ခေါင်းလျှော်ရည်ထုပ်တွေနဲ့ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးသုံး ပစ္စည်းတွေပါတယ်။ နောက်မိသားစုသုံးပစ္စည်းတွေပါ။ ဒီထဲမှာ ဘာတွေပါလဲ ဆိုရင် စောင်၊ တာပေါ်လင်နစ်ချပ်၊ တူ၊ ကြိုး၊ အမျိုးသား ဝတ်လုံချည်၊ အမျိုးသမီးဝတ်လုံချည်၊ ကလေးငယ်တွေ အတွက် ကျောင်းစိမ်းနဲ့ ဆေးစိမ်ခြင်ထောင်တွေပါတယ်။

ဒီပစ္စည်းတွေကို မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းက ဝန်ထမ်းတွေနဲ့ စေတနာ့ဝန်ထမ်းတွေရဲ့အင်အားနဲ့ ဖြန့်ဖြူး ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ပစ္စည်းတွေဖြန့်ဝေတဲ့နေရာမှာ ဘူးသီးတောင်နဲ့မောင်တောမှာရှိတဲ့ အမှန်တကယ် လိုအပ် နေတဲ့ ပြည်သူတွေ၊ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုမှုအရ လိုအပ်တဲ့ နေရာမှာ သူတို့ရဲ့လိုအပ်ချက်တွေအပေါ် မူတည်ပြီး ထောက်ပံ့ပေးသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုအဖွဲ့ရဲ့ ထောက်ပံ့မှုအခြေအနေ နဲ့ ဘယ်လောက်ထောက်ပံ့ပေးပြီးပြီလဲဆိုတာ သိချင်ပါ တယ်။

ဖြေ။ ထောက်ပံ့တဲ့နေရာမှာ နှစ်ပိုင်းရှိပါတယ်။ နေရပ်ပြန်ပြည်သူတွေအတွက်ကျတော့ တစ်ဦးချင်းထောက် ပံ့ပါတယ်။ နေရပ်ပြန်ပြည်သူတွေအတွက် စစ်တွေက ပြန်လာရင် အစိုးရအနေနဲ့ သင်္ဘောခငွေကျပ် ၉၀၀၀ နဲ့ ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀ ပေးသလို ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုအနေနဲ့ တစ်ဦးကို ငွေကျပ် ၄၅၀၀၀ ထောက်ပံ့ပေးပါတယ်။ ဒါက လူတစ်ဦးချင်းကို ထောက်ပံ့ပေးတာပါ။ မိသားစုအတွက် တော့ မိသားစုအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းတွေ ထောက်ပံ့ ပေးပါတယ်။ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုအနေနဲ့ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလကုန်မှာ စုစုပေါင်း လူဦးရေ ၁၈၀၀၀၀ အထိ ထောက်ပံ့သွားနိုင်အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။

မေး။ နောက်ထပ် ထောက်ပံ့ပေးမယ့် အစီအစဉ်ရှိရင် လည်း သိချင်ပါတယ်။

ဖြေ။ အခုရောက်နေတဲ့ သင်္ဘောက ပထမဆုံးအကြိမ် အဖြစ် ထောက်ပံ့ပို့ရောက်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ထပ် ထောက်ပံ့ပစ္စည်း တန် ၄၀၀ လောက်ကို သင်္ဘောနဲ့ သယ်ယူပြီးတော့ ထောက်ပံ့သွားဖို့လည်း စီစဉ်ထားပါတယ်။ ဆက်လက်ပြီး ထောက်ပံ့မှာက ပြည်သူတွေ အမှန်တကယ် လိုတဲ့ အခြေခံလိုအပ်ချက်ဖြစ်တဲ့ စားဝတ်နေရေးအတွက် အစားအစာတွေ၊ သောက်ရေသန့်တွေ၊ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ တွေဖြစ်တဲ့ ရေနဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးတွေအပြင်



ICRC မောင်တောခွဲ
တာဝန်ခံကိုယ်စားလှယ်

ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုတွေကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်ပြီး ဆောင် ရွက်သွားဖို့ရှိပါတယ်။

နောက်ထပ်ရောက်လာမယ့်ပစ္စည်းတွေထဲမှာ ဆန် တွေ၊ ငါးဆီသွပ်ဘူး၊ တစ်ကိုယ်ရေသုံး သန့်ရှင်းရေးသုံး ပစ္စည်းတွေ၊ မိသားစုအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းတွေနဲ့ အမျိုး သမီးသုံးပစ္စည်းတွေ ပါဖို့ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ဒီမှာ အသင်းအဖွဲ့တွေရှိပါတယ်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ပဋိပက္ခဖြစ်စဉ် တွေ စတင်ဖြစ်ပွားကတည်းက ရွေ့လျားအသင်းတွေဖွဲ့ပြီး လိုအပ်သလို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေပါတယ်။

မေး။ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုအစီအစဉ်ရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်နဲ့ ဘယ်လိုမူတွေကို အခြေခံပြီး ဆောင်ရွက်နေလဲဆိုတာ ရှင်းပြပေးပါ။

ဖြေ။ ကျွန်တော်တို့ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုဆိုတာ လူမျိုး၊ ဘာသာ၊ အသားအရောင် ခွဲခြားမှုမရှိပါဘူး။ အခြေခံမူ ခုနစ်ချက်ထဲမှာပါဝင်တဲ့ ကြားနေခြင်းနဲ့ လွတ်လပ် စွာဆောင်ရွက်ခြင်းဆိုတဲ့မူကို အဓိကအခြေခံပြီး လုပ်ပါ တယ်။ အဲဒီလိုလုပ်တဲ့နေရာမှာ တိုင်းရင်းသားနဲ့ အခြားဆို ပြီး ခွဲခြားမှုမရှိပါဘူး။ သူတို့တွေ ဘာတွေ လိုအပ်နေသလဲ။ ဘယ်သူတွေက ပိုပြီးထိခိုက်ခံစားရသလဲ။ ဒီလိုအခြေအနေ တွေပေါ်မှာ မူတည်ပြီး ထောက်ပံ့သွားတာပါ။ ကြက်ခြေနီ လှုပ်ရှားမှုမှာ လူမျိုး၊ ဘာသာ၊ အသားအရောင်ခွဲခြားမှု လုံးဝမရှိပါဘူး။ သူတို့ရဲ့လိုအပ်မှုအပေါ်မှာ မူတည်ပြီး တော့ ထောက်ပံ့သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ထောက်ပံ့မှုတွေပေးတဲ့အခါ တစ်ပြေးညီထောက်ပံ့ မှုတွေပေးပါသလား။ ဘယ်လိုသတ်မှတ်ပြီး ထောက်ပံ့နေပါ သလဲ။ ရေရှည်ဆောင်ရွက်သွားမယ့် အစီအစဉ်ရှိရင်လည်း သိချင်ပါတယ်။



လခြမ်းနီလှုပ်ရှားမှုအသင်းများ
ဖက်ဒရေးရှင်းကိုယ်စားလှယ်

ဖြေ။ ကျွန်တော်တို့က မိသားစုအပေါ် အခြေခံပြီး ထောက်ပံ့တာရှိပါတယ်။ တစ်ဦးချင်းထောက်ပံ့မှုကတော့ ငွေသားထောက်ပံ့ပေးတာကိုပဲ တစ်ဦးချင်းထောက်ပံ့ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ပိုင်းမှာ ပြည်သူတွေ မိမိတို့ရပ်ရွာ တွေမှာ ပြန်လည်ရောက်ရှိတဲ့အခါမှာ အဓိကလိုအပ်တဲ့ စားနပ်ရိက္ခာ၊ ရေနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး၊ ကျန်းမာ ရေးအသိပညာဟောပြောပေးမှု၊ ဒါတွေအပြင် နောက်ပိုင်းမှာ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အားပေးကူညီမှုတွေကို လုပ်ဆောင်ပေးဖို့ ရေရှည်စီမံချက် ချထားပါတယ်။

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကြက်ခြေနီကော်မတီ (ICRC) မောင်တောခွဲ တာဝန်ခံကိုယ်စားလှယ်

မောင်တောမှာ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေတာ တစ်နှစ် ကျော်ကြာပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဩဂုတ် ၂၅ ရက် နောက်ပိုင်းမှာ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့တဲ့ အကြမ်းဖက်မှုကြောင့် ဘေးဒုက္ခခံစားနေရတဲ့ သူတွေကို ကူညီစောင့်ရှောက်ဖို့အတွက် ကြက်ခြေနီ လှုပ်ရှားမှုအနေနဲ့ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကြက်ခြေနီကော်မတီ၊ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကြက်ခြေနီနဲ့ လခြမ်းနီအသင်းများ ဖက်ဒရေးရှင်းတို့နဲ့ အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ဖို့ ဒီဒေသကို ရောက်ရှိနေတာ ဖြစ်ပါတယ်။

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကြက်ခြေနီနှင့် လခြမ်းနီလှုပ်ရှားမှု အသင်းများဖက်ဒရေးရှင်း အသက်မွေးကျောင်းဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်

ရခိုင်မှာရောက်နေတာ ရှစ်လရှိပါပြီ။ လက်ရှိ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှုမှာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကြက်ခြေနီ ကော်မတီနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းတို့နဲ့အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေပါတယ်။

ရခိုင်ပြည်နယ်သတင်း

UEHRD စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရေး မိမိဆန္ဒအလျောက် နေရပ်ပြန်ခြင်းဆိုင်ရာအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၁
 ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်းစာနာမှု အကူအညီ အထောက်အပံ့ပေးရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း၏လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုဖြစ်သော ရခိုင်ပြည်နယ် အတွင်းဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ဖြစ်စဉ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိနေသူများအား ပြန်လည်ခေါ်ယူခြင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန်အတွက် “မိမိဆန္ဒအလျောက် နေရပ်ပြန်ခြင်းဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ”ကို လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကုလသမဂ္ဂဒုက္ခသည်များဆိုင်ရာ မဟာမင်းကြီးရုံး (UNHCR) တို့ ပူးပေါင်း၍ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော်ရှိ Sofitel Hotel ၌ ကျင်းပရာ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး တက်ရောက် အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် တိုင်းရင်းသားအရေးနှင့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး၊ အမျိုးသား ပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ ဥပဒေနှင့်အညီအုပ်ချုပ်သည့် စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ် ပေါ်ပေါက်လာရေး၊ ပြည်သူ့အားလုံး လွတ်လပ်လုံခြုံစွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့ကို အလေးထား ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ပတ်သက်



သည့် ကိစ္စရပ်များတွင်လည်း ဝန်ကြီးဌာနများ၏ ဆောင်ရွက်မှုအပြင် ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး ပါဝင်သော ပြည်ထောင်စုစီမံကိန်းကိုလည်း ဖော်ဆောင်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အခြားနိုင်ငံများသို့ရောက်ရှိသွားသူများရှိသလို ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာလိုသူများ ရှိပါကြောင်း၊ ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံများသို့ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ရောက်ရှိသွားသူများကိုလည်း နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအစီအစဉ်ဖြင့် ပြန်လည်လက်ခံခဲ့သည်များ ရှိပါကြောင်း၊

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်မှ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများကိုလည်း ၁၉၉၃ ခုနှစ် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် သဘောတူညီချက်ဖြင့် ပြန်လည်လက်ခံခဲ့ပါကြောင်း၊ ပြန်လည်ခေါ်ယူရေး လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် UNHCR သည် ပါဝင်ကူညီခဲ့သောအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် အခြားနိုင်ငံများသို့ရောက်ရှိနေသူများ ၎င်းတို့ဆန္ဒအလျောက်ပြန်လိုပါက ပြန်လည်လက်ခံရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်လို၍ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများ

လည်းရှိပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ရာ ပြန်လည်လက်ခံရေးလုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတကာဥပဒေများ၊ မူဘောင်များ၊ စံသတ်မှတ်ချက်များ၊ အခြေခံစည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး မိမိတို့နိုင်ငံ၏ဥပဒေများ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့်လည်း ကိုက်ညီရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ယနေ့အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသည် နိုင်ငံတော်က ဆောင်ရွက်နေသည့် UEHRD စီမံကိန်းအောင်မြင်ရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် ပိုင်းဝန်းကြီးပမ်းဆောင်ရွက်မှု၏ လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုဖြစ်သော ဆွေးနွေးပွဲမှရလဒ်ကောင်းများပေါ်ထွက်လာမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ UNHCR မှ Mr.IndrikaRatwatte နှင့် Regional Representative, JosephpalD.e Vincetisတို့က မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းဆွေ၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးအောင်၊ ဗိုလ်ချုပ်သန်းထွဋ်၊ UEHRD စီမံကိန်းကော်မတီညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာအောင်ထွန်းသက်နှင့်တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

မောင်တောမြို့ လက်ရှိအခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၏စကားသံများ



မောင်တောမြို့၏ လက်ရှိအခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်တွင် မိမိတို့သတင်းအဖွဲ့ဝင်များ တွေ့ဆုံမေးမြန်းထားပါသည် -

ဦးလှသိန်း(မောင်တောမြို့မတောင်ရပ်ကွက် ခေတ္တအုပ်ချုပ်ရေးမှူး)
 မောင်တောမြို့မှာ အခြေအနေတည်တံ့ငြိမ်မိပါသည်။ သိပ်ပြဿနာမရှိပါဘူး။ ပြဿနာမဖြစ်ပွားအောင် ကျွန်တော်တို့ ရပ်ကွက်တာဝန်ရှိသူတွေနဲ့ မြို့နယ်၊ ခရိုင်တာဝန်ရှိသူတွေ ပူးတွဲဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ကျန်းမာရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီးတော့လည်း ကာကွယ်ဆေးတွေတိုက်ကျွေးပြီးပါပြီ။ ကလေးတွေပညာရေးနဲ့ပတ်သက်လို့တော့အဆင်ပြေသိပ်မရှိသေးပါဘူး။ နောက်ပိုင်းဖွင့်မယ်လို့တော့ပြောထားတာရှိပါတယ်။ ဈေးတွေလည်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်မယ်လို့ကြားသိရပါတယ်။ နှစ်ဖက်လူအဖွဲ့အစည်းတွေ နားလည်မှုရှိရှိနေထိုင်လျက်ရှိပါတယ်။ ဒါမှသာ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှာဖြစ်ပါတယ်။

ဦးကျော်ကျော်(မောင်တောမြို့နယ် ငါးခွရကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး)
 အခုလက်ရှိအခြေအနေမှာတော့ ကျွန်တော်တို့ကျေးရွာမှာ စည်းစည်းလုံးလုံးနေထိုင်လျက်ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ကျေးရွာမှာ ရခိုင်တိုင်းရင်းသားတွေရော၊ ဟိန္ဒူဘာသာဝင်တွေနဲ့ အစ္စလာမ်ဘာသာဝင်တွေပါ အတူပူးတွဲနေထိုင်လျက်ရှိပါတယ်။ ပညာရေးပိုင်းမှာလိုအပ်ချက်ရှိပါတယ်။ ဆရာတွေ၊ ဆရာမတွေမရှိပါဘူး။ ကျန်းမာရေးပိုင်းမှာတော့ ကျန်းမာရေးဆရာမတစ်ယောက်တော့ရှိပါတယ်။ အခုလက်ရှိအခြေအနေမှာ အထောက်အပံ့ စားနပ်ရိက္ခာတွေရပါတယ်။ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်တာဝန်ရှိသူတွေ၊ နောက်ပြီး လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းတွေက လာပြီတော့ ထောက်ပံ့မှုတွေအများကြီးလုပ်ပေးခဲ့ပါတယ်။ ဆန်စပါးတွေကတော့ ရှေ့လရက်သိမ်းမယ်ပြောပါတယ်။

ဦးအောင်လှိုင်(မောင်တောမြို့နယ် တပ်ချောင်းကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး)
 ကျွန်တော်တို့ကျေးရွာမှာ မြို့နဲ့ သက်တိုင်းရင်းသားတွေနေထိုင်ပါတယ်။ ဒေသကလမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးခက်ခဲတယ်။ ဖုန်းလိုင်းတွေကလည်းမကောင်းဘူး။ လိုအပ်တဲ့စားသောက်ကုန်တွေကလည်းဝယ်ဖို့ကလည်း ဈေးတွေက မဖွင့်သေးတော့ ခက်ခဲပါတယ်။ ဒေသကထွက်တဲ့ စပါးနဲ့ကယ်ဆယ်ရေးထောက်ပံ့ပစ္စည်းတွေနဲ့ စားဝတ်နေရေးဖြေရှင်းနေရပါတယ်။ ထောက်ပံ့ပစ္စည်းတွေက

လည်းတစ်ရက်တည်းနဲ့မရောက်ပါဘူး။ ကိုယ်တိုင်သွားသယ်ရပါတယ်။ ကလေးတွေပညာရေးပိုင်းနဲ့ပတ်သက်ပြီးပြောရရင် တာဝန်ကျ ဆရာ ဆရာမတွေ မရောက်သေးပါဘူး။ မြို့ပေါ်ကျောင်းတွေဖွင့်နေပေမယ့် ကျွန်တော်တို့ကျေးလက်ဒေသတွေမှာ ကျောင်းမဖွင့်နိုင်သေးပါဘူး။ ကျန်းမာရေးတာဝန်ရှိသူကတော့ ရဲဖန်ရဲခါလာရောက်တတ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဒေသမှာ စပါးတွေတော့မရိတ်သိမ်းရသေးပါဘူး။ အဓိကမေတ္တာရပ်ခံချင်တာကတော့ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်ဖို့၊ ဖုန်းလိုင်းတွေကောင်းမွန်ဖို့လိုအပ်ပါတယ်။ ဒီလိုကောင်းမွန်မှုမှာ အချိန်နဲ့တစ်ပြေးညီ သတင်းပေးနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။

ဦးမြအောင်ကျော်(မောင်တောမြို့နယ်မြောက်ပိုင်း ရေမျက်တောင်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး)
 ပြဿနာဖြစ်ပွားပြီးနောက်ပိုင်း ဒေသကနေတိုင်းရှောင်သွားတဲ့တိုင်းရင်းသားတွေ ပြန်ရောက်လာပါပြီ။ စားဝတ်နေရေးအခြေအနေကတော့ အခုလက်ရှိ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးတာဝန်ရှိသူတွေက ထောက်ပံ့ပေးထားပါတယ်။ ဆန်အိတ် ၁၅၀ ရပါတယ်။ အခုစီးပွားရေးလည်ပတ်မှုကတော့မရှိသေးပါဘူး။ ကျောင်းတွေကတော့ လောလောဆယ်ပိတ်ထားပါတယ်။ ကျန်းမာရေးပိုင်းမှာ အရင်ရှိတဲ့ ကျန်းမာရေးဆရာမပြောင်းသွားပြီးတဲ့နောက်ပိုင်း နောက်ထပ်ရောက်မလာသေးပါဘူး။ ကျန်းမာရေးကိစ္စဖြစ်လာရင် ငါးခွရကျော် တစ်ဆင့်သွားရပါတယ်။ အခုလက်ရှိကျေးရွာမှာ လူဦးရေ ၂၀၀ ကျော်ရှိပါတယ်။ တချို့ပြန်မလာသေးတဲ့သူတွေလည်း ရှိပါသေးတယ်။ အဲဒီသူတွေကလည်း ကောလာဟလတွေကြောင့် စိုးရိမ်စိတ်တွေများပြီး ကိုယ့်ဒေသကို ပြန်မလာသေးတာဖြစ်ပါတယ်။ လုံခြုံရေးကောင်းမွန်ဖို့လိုပါတယ်။ ဒေသခံတွေအနေနဲ့ အမြဲတမ်း အိပ်မက်တစ္ဆေခြောက်သလိုခံစားနေရပါတယ်။ ဘယ်အချိန် ဒီလိုအကြမ်းဖက်မှုတွေ ထပ်မံဖြစ်လာမလဲဆိုတာ စိတ်ပူနေရတယ်။ စားဝတ်နေရေးတွေကတော့ နောက်ပိုင်းပြေလည်လာမယ်လို့ ထင်ပါတယ်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းတဲ့အတွက် မောင်တောမြို့ကို

၄၅ မိနစ်နဲ့ရောက်နိုင်တဲ့ခရီးကို နှစ်နာရီနီးပါးကြာပါတယ်။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်စေချင်ပါတယ်။

ဦးဇော်ထူး(မောင်တောမြို့နယ် အလယ်သံကျော်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး)
 အခုလက်ရှိမှာတော့ ပြဿနာတွေတွေထူးထူးဘာမှမရှိပါဘူး။ ငြိမ်သက်နေပါပြီ။ နေထိုင်စားသောက်ရေးအတွက်ကတော့ တပ်မတော်ရယ်၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်းတွေ၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွေက ထောက်ပံ့ပေးပါတယ်။ နေရပ်စွန့်ခွာသွားသူတွေပြန်လည်စုစည်းလျက်ရှိပါတယ်။ အခုကျွန်တော်တို့ရွာမှာ ကျောင်းတွေပိတ်ထားဆဲပါ။ ကျောင်းတက်ချင်တဲ့ကလေးတွေအတွက်ကို မောရဝတီစာသင်ကျောင်းကို နေ့စဉ်ကြို/ပို့လုပ်ပေးပါတယ်။ စာသင်ကျောင်းတွေကို အမြန်ဆုံးပြန်ဖွင့်စေချင်ပါတယ်။ ကျန်းမာရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီး လစဉ်စစ်ဆေးစမ်းသပ်မှုတွေလာရောက်လုပ်ဆောင်ပေးပါတယ်။ တိုက်နယ်ဆေးရုံမှာလည်း ဆရာ ဆရာမတွေ ရောက်နေပါပြီ။ စပါးတွေရိတ်သိမ်းဖို့အတွက် ခရိုင်၊ မြို့နယ်တာဝန်ရှိသူတွေက စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနတွေနဲ့ ပူးပေါင်းပြီးရိတ်သိမ်းဖို့စီစဉ်လျက်ရှိပါတယ်။

ဦးနုရီအိစ္စလာမ်(မောင်တောမြို့နယ် သရက်အုပ်ကျေးရွာအုပ်စုတာဝန်ခံ)
 အခုလက်ရှိအခြေအနေမှာတော့ ကျွန်တော်တို့ကျေးရွာမှာ တည်ငြိမ်အေးချမ်းလျက်ရှိပါတယ်။ လုံခြုံရေးတွေလည်း ပုံမှန်ရှိပါတယ်။ ထောက်ပံ့ပစ္စည်းတွေလည်းပုံမှန်ရရှိပါတယ်။ ရခိုင်တိုင်းရင်းသားတွေနဲ့ အစ္စလာမ်ဘာသာဝင်တွေပူးတွဲပြီးနေထိုင်လျက်ရှိပါတယ်။ ဘာပြဿနာမှမရှိပါဘူး။ အားလုံးအတူတကွ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိပါတယ်။ စာသင်ကျောင်းတွေဖွင့်သေးတဲ့အတွက် ကလေးတွေ စာသင်ဖို့အခက်အခဲတော့ရှိပါတယ်။ ပုံမှန်အလုပ်တွေလည်း လည်ပတ်မှုမရှိသေးပါဘူး။ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနရှိပေမယ့် ကျန်းမာရေးမှူးတော့ မရှိသေးပါဘူး။

**တွေ့ဆုံမေးမြန်း-အောင်ကျော်ဦး
 ဟန်လင်းနိုင်၊ ဓာတ်ပုံ-နေသစ်ဦး**

နေပြည်တော်လေဆိပ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါး၊ ဆက်သွယ်ရေးစက်၊ လက်နက်ခဲယမ်းနှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ ပမ်းဆီးရမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အထူးအမှုစစ်အဖွဲ့ ပွဲစဉ်ပေး၍ ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၀

နေပြည်တော်လေဆိပ်တွင် Hotel ACE ကုမ္ပဏီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြိုးကိုတိုင်ဆန်းထံမှ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ ဆက်သွယ်ရေးစက်၊ လက်နက်ခဲယမ်းနှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်က ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး ဆက်လက်စစ်ဆေးဖော်ထုတ်မှုအရ WY စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား(၂၂)ပြား၊ ICE ၄ ဒဿမ ၅၅ ဂရမ်ခန့်နှင့် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားသုံးစွဲရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ ပစ္စည်းဆန် ၁၄ လက် (အပျက်တစ်လက်အပါအဝင်)နှင့် ယင်းကျည် ၁၀၈၂ တောင့်၊ မောင်းပြန်ရိုင်ဖယ် ခြောက်လက် (အပျက်တစ်လက်၊ မောင်းတုံးမပါ တစ်လက်)၊ ယင်းကျည် ၁၂၅ တောင့်နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ သံဘောဇေး၊ ပလတ်စတစ်ဘောဇေးဖြင့် ပစ်ခတ်ရသည့် သေနတ်လေးလက် (ပလတ်စတစ်၊ သံကိုယ်ထည်ပစ္စည်းပုံစံ သုံးလက်၊ M-16 ပုံစံ တစ်လက်)၊ စကားပြောစက် ၃၅ လုံး (အထိုင်စက် သုံးလုံးပါ) နှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ Drone ၁၄ ခု၊ တရားမဝင်တံဆိပ်များ၊ ကျည်ကာအင်္ကျီပုံစံ ချုပ်ထားသော အနက်ရောင်တူညီတံဆိပ် Waist Coat ၁၅ ထည်၊ နူးလေး သုံးလက် (ကြိုးပါ ၁၊ ကြိုးမပါ ၂)၊ ကျည်ကာအင်္ကျီတစ်ထည်တို့ကို ဦးမြိုးကိုတိုင်ဆန်း အပါအဝင် ၁၅ ဦးတို့နှင့်အတူ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် အမှုပေါင်း ၁၇ မှုဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

လတ်တလောစစ်ဆေးချက်များအရ ဦးမြိုးကိုတိုင်ဆန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံမြားပစ်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံ သေနတ်ပစ်အဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ အဖြစ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ၂၀၀၅ ခုနှစ်က တရုတ်နိုင်ငံ ရှန်ဟိုင်းမြို့၌ ကျင်းပသော အာရှ

အားကစားပြိုင်ပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံ မြားပစ်အဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် သွားရောက်စဉ် အထူးနိုင်ငံကူးလက်မှတ်အား တရားဝင်ရရှိထုတ်ယူခဲ့ပြီး ပြန်လည်ရောက်ရှိသည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနသို့ အပ်နှံရမည်ဖြစ်သော်လည်း ပြည်ပသို့ မကြာခဏ သွားလာလေ့ရှိသဖြင့် လက်ဝယ်တွင် ကိုင်ဆောင်ထားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်အရ သိမ်းဆည်းရမိသော HUMMER ယာဉ်ငါးစီးအား ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနသို့ စာရွက်စာတမ်းများ ပေးပို့စစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားဝင်မှတ်ပုံတင်ထားကြောင်း သိရှိရသော်လည်း အဆိုပါယာဉ်များတွင် လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်သည့်ယာဉ်များကဲ့သို့ မီးတန်းများ တပ်ဆင်ခြင်း၊ National Security Council (SPECIAL FORCE) SPIRIT DISCIPLINE POWER စတေကာကပ်လျက် တပ်ဆင်၍ အသုံးပြုခဲ့ခြင်းကြောင့် အမှုဖွင့်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့်ဆက်စပ်၍ National Security Council ကြေးပြားတံဆိပ်ကို နေပြည်တော် ဇေယျသီရိမြို့နယ် သစ္စာလမ်းရှိ နန်းသပြေဆိုင်မှ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ကြောင်း စစ်ဆေးသိရှိရသဖြင့် အဆိုပါဆိုင်အား ရှာဖွေရာ Lenovo တံဆိပ်ပါ လက်တော့ကွန်ပျူတာ တစ်လုံး၊ ပရင်တာ တစ်လုံး၊ အက်စစ်အပူမှုနဲ့ တစ်ထုပ်၊ ၁၃x၂၄ လက်မရှိ ကြေးပြားတစ်ချပ်တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ဆိုင်ရှင်အား အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေတတ်သော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၁၅/၁၆(ဂ)/၂၂(ခ)/၂၁ အရ အရေးယူမှု

နှစ်မှာ ၁၅/၁၆(ဂ)အရ အရေးယူမှု တစ်မှု၊ ၁၆(ဂ)/၂၂(ခ)အရ အရေးယူမှု တစ်မှု ပေါင်းလေးမှု၊ ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၆၇ အရ အရေးယူမှု လေးမှု၊ ပို့ကုန်/သွင်းကုန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၈ အရ အရေးယူမှု သုံးမှု၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ လျှို့ဝှက်ချက်အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၆(၁)(က)(င) အရ အရေးယူမှု သုံးမှု၊ လက်နက် (ယာယီပြင်ဆင်ချက်) အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၁၉-က အရ အရေးယူမှု တစ်မှု၊ လက်နက်ဥပဒေပုဒ်မ ၁၉(စ)အရ အရေးယူမှု တစ်မှု ပေါင်းနှစ်မှု၊ ရာသေတင်ကြီး ပုဒ်မ ၄၈၄ အရ အရေးယူမှု တစ်မှု စုစုပေါင်း ၁၇ မှုဖြင့် အမှုဖွင့်စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့အနေဖြင့် အဆိုပါဖြစ်စဉ်မှ ဝှက်သိမ်းထားသော လက်နက်ခဲယမ်းများ ကျန်ရှိမှု ရှိ၊ မရှိ စိစစ်ဖော်ထုတ်မှု၊ လက်နက်ခဲယမ်းများ ဝယ်ယူသယ်ဆောင်ရာလမ်းကြောင်းနှင့် ကွင်းဆက်တရားခံဖော်ထုတ်မှု၊ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်ပတ်သက်သည့် ကွင်းဆက်တရားခံဖော်ထုတ်မှု၊ တရားဝင်လုံခြုံရေးအဖွဲ့အစည်းနှင့် ဆင်တူသည့် တူညီတံဆိပ်များ၊ တံဆိပ်အမှတ်အသားများ၊ မော်တော်ယာဉ်များ၊ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ အသုံးပြုသော Drone များ၊ ဆက်သွယ်ရေးစက်များ၊ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့သုံး ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား အသုံးပြုနေကြောင်း တွေ့ရှိသိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့၏ရည်ရွယ်ချက် အမှန်ဖော်ထုတ်နိုင်ရေးအတွက် အထူးအမှုစစ်အဖွဲ့ဖွဲ့စည်း၍ ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက်ရှိပြီး စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ချက်များအပါအဝင် ထပ်မံစစ်ဆေးပေါ်ပေါက်လာမှုများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



မော်တော်ယာဉ်ပေါ်မှ ကုမ္ပဏီပိုင်ငွေများကို ယူဆောင်ပြီး ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေသူအား (၇)ရက်အတွင်း ပမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၀

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ကမ္ဘောဇကုမ္ပဏီ(၁)တွင် ငွေထုတ်ရန် ရောက်ရှိနေသော မော်တော်ယာဉ်ပေါ်မှ ကုမ္ပဏီပိုင်ငွေကျပ် ၁၄၁၄၇၆၈၀၀ ကို ခိုးယူထွက်ပြေးသည့် ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်း ယာဉ်မောင်းကျော်ဇင်ဦးအား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့က ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် Diamond Dragon Co., Ltd. မှ ငွေထိန်းဝန်ထမ်းများဖြစ်သူ မယွန်းဖြူနှင့် မဇင်မာလွင်တို့သည် အဆိုပါယာဉ်မောင်းနှင့်အတူ ကုမ္ပဏီပိုင်မော်တော်ယာဉ် 5D-----ဖြင့် ကုန်သည်များမှ စားအုန်းဆီဖိုးငွေအဖြစ် ပေးသွင်းထားသောငွေများကို ထုတ်ယူရန်သွားရောက်စဉ် မယွန်းဖြူနှင့် မဇင်မာလွင်တို့ ကမ္ဘောဇကုမ္ပဏီ(၁) အတွင်း ငွေများသွားရောက်ထုတ်ယူချိန် ယာဉ်မောင်းသည် အခြားဘက်များမှ ထုတ်ယူလာသော စားအုန်းဆီဖိုး ငွေကျပ် ၁၄၁၄၇၆၈၀၀ ကို ယူဆောင်ကာ ကုမ္ပဏီပိုင်ကားဖြင့် ထွက်ပြေးသွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါဖြစ်စဉ်ကြောင့် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှ ခရိုင်/မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့များကို ပိတ်ဆို့ဖမ်းဆီးရန် ညွှန်ကြားခဲ့ပြီး ထိုသို့ ပိတ်ဆို့ဖမ်းဆီးမှုကြောင့် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် ၂၃ နာရီတွင် ခိုးယူမောင်းနှင်သွားသော မော်တော်ယာဉ်အား အင်းစိန်မြို့နယ် ရွှေပြည်သာတံတားအဆင်း မြစ်ရေတိုက်တန်းရှေ့တွင် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး ယာဉ်မောင်းမှာ ငွေများနှင့်အတူ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေသူ ကုမ္ပဏီယာဉ်မောင်းအား အမြန်ဆုံးဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် နေထိုင်သွားလာတတ်သော နေရာများသို့ သွားရောက်စုံစမ်းခြင်း၊ ရန်ကုန်မြို့အတွင်း ပိတ်ဆို့ရှာဖွေခဲ့ခြင်း၊ သွားရောက်နိုင်သည့်နေရာများရှိ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့များနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူ ယာဉ်မောင်း၏ဓာတ်ပုံကို ဖော်ပြ၍ ဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် အသိပေးကြော်ငြာခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သူ ယာဉ်မောင်းအား အမြန်ဆုံးဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် စုံစမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့မှုကြောင့် လှိုင်သာယာမြို့နယ် ရေညှိကွေးရွာအုပ်စု စက်မှုဇုန်(၃) ဗန်းမော်အတွင်းဝန်ထမ်း တိုက်(၂) အခန်း(၁)ရှိ ဒေါ်မြမြဦးအဆောင်တွင် ငှားရမ်းနေထိုင်ကြောင်း စုံစမ်းသိရှိရပြီး ကျော်ဇင်ဦးမှာ အဆောင်တွင်မရှိဘဲ သော့ခတ်ပိတ်ထားသဖြင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက နေညှိမပြတ်လျှို့ဝှက်စွာ စောင့်ကြည့်လျက်ရှိစဉ် အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် နံနက် ၅ နာရီတွင် ငှားရမ်းနေထိုင်သည့်အဆောင်သို့ပြန်လာစဉ် ကျော်ဇင်ဦးအား ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း၊ ခိုးယူလာသည့်ငွေများကို အဆောင်ခန်းအတွင်း အိပ်ရာကွပ်ပျစ်အောက်တွင် သံသေတ္တာနှင့် လက်ဆွဲအိတ်တို့ဖြင့် ခွဲ၍ ဝှက်သိမ်းထားကြောင်း တွေ့ရကာ ခိုးယူလာသည့်ငွေများအနက် ငွေကျပ် ၁၂၉၁ သိန်းနှင့် အခြားပစ္စည်းများကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့အနေဖြင့် ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်း ယာဉ်မောင်းကျော်ဇင်ဦးအား အခင်းဖြစ်ပြီးနောက် ခုနစ်ရက်အတွင်း ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး ပြစ်မှုကျူးလွန်သူအား ထိထိရောက်ရောက် အရေးယူဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဆက်လက်စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်ရှိ ကြေးမုံသတင်းစာတိုက်တွင် ငွေအလွဲသုံးစားပြုရန် ရည်ရွယ်၍ မီးရှို့မှုဖြစ်ပွား

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၀

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် အမှတ်(၁)ရပ်ကွက် မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် (၅၂) လမ်းထောင့် အမှတ် (၇၇) ရှိ ကြေးမုံသတင်းစာတိုက် မန်နေဂျာ ရုံးခန်းတွင် အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် ညနေပိုင်းက မီးလောင်မှုတစ်ခု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ထိုမီးလောင်မှုသည် ဝိုင်ယာရှော့ကြောင့်မဟုတ်ဘဲ ဌာနမှဝန်ထမ်း တစ်ဦးဖြစ်သူ ငွေတိုင်တာဝန်ခံ ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်းက ငွေအလွဲသုံးစားပြုရန်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် အခန်းတွင်းသို့ ဓာတ်ဆီပတ်ဖျန်းပြီး မီးလောင်မှုဖြစ်ပေါ်စေရန် ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပုဇွန်တောင်မြို့မရဲစခန်းမှ သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ဆီကို ည ၈ နာရီခွဲလောက်မှာ အကြောင်းကြားတယ်။ ကျွန်တော်တို့သွားတော့ မီးတော့ရှိတာပဲ လောင်မထားဘူး။ ဓာတ်ဆီထည့်ထားခဲ့တဲ့ ပလတ်စတစ်ဘူးခွဲကိုလည်း အခန်းထဲမှာတွေ့ရတယ်။ အထုပ်ကြီးကို ဒီအတိုင်း မြင်နေရတယ်။ အထုပ်ကြီးကို ဖြည့်ကြည့်လိုက်တော့ ပိုက်ဆံက နည်းနည်းလေးပဲပါတယ်။ ၅၀၀ ကျပ်တန် (၁၀)အုပ်ကျော်ကျော်လေးပဲပါတယ်။ တချို့

ဟာတွေက သတင်းစာတွေကို ပိုက်ဆံပုံစံဖြတ်ပြီးတော့ သရေကွင်းနဲ့ ချည်ထားတာတွေ့ရတယ်။ ကျွန်တော်တို့ CCTV ကြည့်လိုက်တော့ ဘယ်သူတွေ ဝင်ထွက်တယ်ဆိုတာ အကုန်လုံးပေါ်နေတယ်။ CCTV ကြည့်လိုက်တော့ ဘာမှလိမ်လို့မရတော့ဘူး။ ပုဒ်မ ၄၀၉/၄၃၆ နှင့် အမှုဖွင့်ထားတယ်။ ပုဒ်မ ၄၃၆ က မီးရှို့မှုပါ။ ပုဒ်မ ၄၀၉ ကတော့ ဝန်ထမ်းက အလွဲသုံးစားပြုမှုပါ” ဟု ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ ဒုတိယရဲမှူး ဦးမျိုးသက်က ပြောသည်။

မီးလှန်မှုကို ကြေးမုံသတင်းစာတိုက်မှ ဝန်ထမ်းများက အချိန်မီသိ၍ ငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့ပြီး မန်နေဂျာရုံးခန်းအတွင်းရှိ မီးခံသေတ္တာမှာ ပွင့်လျက်အနေအထားတွင် တွေ့ရသဖြင့် ပုဇွန်တောင်မြို့မရဲစခန်းသို့ ဆက်သွယ်အကြောင်း ကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါအမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ပုဇွန်တောင်မြို့မရဲစခန်း၌ အမှုဖွင့်အရေးယူပြီး ဆက်လက်စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် ရေပူနှင့်မရမ်းချောင် အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတို့ကို ဌာနဆိုင်ရာပူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့် မတ် ၁ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် မန္တလေး-မူဆယ် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၇၄၅ စီး၊ သွင်းကုန် ၆၉၁ စီး၊ ရန်ကုန်-မြဝတီလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၃၈ စီး၊ သွင်းကုန် ၁၂၉ စီး ကုန်စည်များ သယ်ယူပို့ဆောင်လျက် ရှိသည်။

အဆိုပါစစ်ဆေးရေးစခန်းများက တင်သွင်း/တင်ပို့သော ကုန်ပစ္စည်းများအား စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု ခုနစ်မူ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၇ ဒဿမ ၀၉၂ သန်းခန့်)၊ မရမ်းချောင် အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု နှစ်မူ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂ ဒဿမ ၉၃၉ သန်းခန့်) စုစုပေါင်း တားဆီးမှု တိုးမှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၀ ဒဿမ ၀၃၂ သန်းခန့်)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထူးခြားဖမ်းဆီးမှုအနေဖြင့် အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် မူဆယ်သို့ သွားရောက်မည့် ယာဉ်များအား ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်း

ရေပူနှင့်မရမ်းချောင်အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းများတွင် တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိ



နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃၀

တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် ရေပူနှင့်မရမ်းချောင် အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတို့ကို ဌာနဆိုင်ရာပူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့် မတ် ၁ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် မန္တလေး-မူဆယ် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၇၄၅ စီး၊ သွင်းကုန် ၆၉၁ စီး၊ ရန်ကုန်-မြဝတီလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၃၈ စီး၊ သွင်းကုန် ၁၂၉ စီး ကုန်စည်များ သယ်ယူပို့ဆောင်လျက် ရှိသည်။

အဆိုပါစစ်ဆေးရေးစခန်းများက တင်သွင်း/တင်ပို့သော ကုန်ပစ္စည်းများအား စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု ခုနစ်မူ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၇ ဒဿမ ၀၉၂ သန်းခန့်)၊ မရမ်းချောင် အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု နှစ်မူ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂ ဒဿမ ၉၃၉ သန်းခန့်) စုစုပေါင်း တားဆီးမှု တိုးမှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၀ ဒဿမ ၀၃၂ သန်းခန့်)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထူးခြားဖမ်းဆီးမှုအနေဖြင့် အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်တွင် မူဆယ်သို့ သွားရောက်မည့် ယာဉ်များအား ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်း

စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများဆောင်ရွက်စဉ် မိုင်တိုင်အမှတ် (၁၉၃) ပန်ဖက်ကျေးရွာနှင့် မိုင်းလီကျေးရွာဟောင်းကြား ကျွန်းစိုက်ခင်းအနီးတွင် မသင်္ကာဖွယ်ရပ်တန့်ထားသော Mitsubishi Chariot ယာဉ်တစ်စီးနှင့် Toyota ISIS Platana ယာဉ်တစ်စီးတို့ကို တွေ့ရှိ၍စစ်ဆေးခဲ့ရာ ယာဉ်ပေါ်၌ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားတစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်း မရှိသည့် ပိတောက်ခားရွေ ၁၆ တုံး (သုည ဒဿမ ၆၆၈၈ တန်)၊ ပိတောက်သစ် ၃၂ ချောင်း (သုည ဒဿမ ၉၅၀၄ တန်)နှင့် ပစ္စည်းသယ်ဆောင်သည့် ယာဉ်နှစ်စီး (စုစုပေါင်းခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၀ ဒဿမ ၈၅၇ သန်းခန့်)ကို တွေ့ရှိ၍ သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

လူကာကူမှာ တိုထိလို့မရတဲ့ကစားသမားဟု မော်ရင်ဟို ဆိုပြီ

မေလဲသင်းရေးသားသည်



မန်ယူတိုက်စစ်မှူး လူကာကူမှာ တိုထိလို့မရတဲ့ ကစားသမားစာရင်းတွင် နံပါတ်(၁) နေရာတွင် ရှိနေသူဖြစ်သည်ဟုသောစကားဖြင့် လူကာကူအပေါ် ဝေဖန်မှုများကို သွယ်ဝိုက်သောနည်းဖြင့် တုံ့ပြန်ခဲ့သည်။ လူကာကူမှာ မန်ယူအတွက် ပထမဆုံး ဝင်ရောက်ကစားသည့် ၁၀ ပွဲတွင် ၁၁ ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့သော်လည်း နောက်ဆုံးကစား ခဲ့သည့် ငါးပွဲတွင် ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ပေ။ မန်ယူပရိသတ်များက စပါးနှင့် ပွဲစဉ်တွင် ရက်ရှီဖွဲ့ဒ်ထက် ခြေစွမ်းပျောက်ဆုံးခဲ့သည့် လူကာကူကိုသာ မာရှယ်လ်နှင့် နေရာလဲ စေချင်ခဲ့သော်လည်း မော်ရင်ဟိုက ရက်ရှီဖွဲ့ဒ်နှင့်သာ လူစားလဲခဲ့ရာ ယင်းဆုံးဖြတ်ချက်က ပရိသတ်များကို စိတ်ပျက်စေခဲ့သည်။

မော်ရင်ဟိုက “သူက အသင်းအတွက် အံ့အားသင့်စရာတွေ အများကြီးကို ယူဆောင်လာခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ သူက အသင်းတစ်သင်းရဲ့ တိုက်စစ်နေရာအတွက် ကစားပေးတဲ့သူပါ။ ဒါက ဂိုးသွင်းဖို့ချည်းပဲသက်သက်တော့ မဟုတ်ဘူး” ဟု ဆိုခဲ့သည်။ ထို့ပြင် မော်ရင်ဟိုက လူကာကူမှ လူတိုင်းလေးစားခံ တိုထိမရသည့်ကစားသမားဟု သူ ယူဆကြောင်းကိုလည်း “သူက ကျွန်တော်တို့အတွက် အလွန်အလွန်ကို ကောင်း ကောင်း ကစားပေးခဲ့တယ်။ ကစားသမားတစ်ယောက်က ထိုက်တန်တဲ့စွမ်းဆောင်ရည်ကို ပြသရင် ကျွန်တော်က သူ့ကိုကကွယ်ပေးရမယ်လို့ ခံယူပါတယ်” ဟု ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ပင် လူကာကူအပေါ် ကာကွယ်မှုပြုခဲ့သည်။

မော်ရင်ဟိုက ပရိသတ်များကမူ သူတို့ဆန္ဒအတိုင်း တောင်းဆိုကြမည်ဖြစ်သော် လည်း လူကာကူမှာ တိုထိမရသည့်ကစားသမားနေရာမှ ရွှေ့သွားစရာ အကြောင်း မရှိကြောင်းဆိုခဲ့ပြီး အခုမှပင် သူ့ကိုင်တွယ်သည့်အသင်းတွင် တိုထိလို့မရသည့် ကစားသမားများရှိခြင်းမဟုတ်ဘဲ ချယ်လီဆီးတွင်လည်း ယင်းသို့သော ကစားသမား အများအပြားရှိခဲ့ကြောင်း တစ်ပါတည်းရှင်းချက်ပေးခဲ့သည်။ ၂၀၀၆ ခုနှစ် အသင်း ပိုင်ရှင် အေပရာဆိုပစ်က အင်ဒရေရှက်ချန်ကိုအား ပုံမှန်ပွဲထွက်ခွင့်ပေးရန် မော်ရင်ဟိုကို ဖိအားပေးခဲ့သလားဟူသော မေးခွန်းအတွက်မူ မော်ရင်ဟိုက “တကယ်လို့ အေပရာ ဆိုပစ်ကသာ မန်နေဂျာကို မယုံကြည်တော့ဘူးဆိုရင် သူက ကျွန်တော်ကို ထုတ်ပယ်ပစ် လို့ရအောင် ငွေရှိတဲ့သူပါ။ ရှီဗာ(ရှက်ခ်ချန်)က တိုထိလို့မရတဲ့ ကစားသမားပါ။ ဘာလို့လဲဆိုရင် သူက သူနည်းသူဟန်နဲ့ ဘောလုံးကစားသူဖြစ်လို့ပါ” ဟု ဖြေကြား ခဲ့သည်။



ဖာမီနိုသာ ဆက်ရှိလျှင် လီဟာပူးအတွက် ကော်တင်ဟို မလိုအပ်

လီဟာပူးအသင်းသည် အသင်း၏ ကွင်းလယ်ဖန်တီးရှင်လည်းဖြစ်၊ တောင်ပံ နေရာတွင် ကစားနိုင်သူလည်းဖြစ်သူ ကော်တင်ဟိုအတွက် ကမ်းလှမ်းမှုများကို တောက်လျှောက် ပယ်ချနေသော်လည်း ဖာမီနိုသာ ဆက်ရှိနေပါက ကော်တင်ဟို မရှိလည်းဖြစ်သည့်အနေအထားကို ကိန်း ဝဏန်းအချက်အလက်များအရ သိရသည်။ ဖာမီနိုမှာ ၂၀၁၅ နွေရာသီ ဟော့ဖန်ဟိမ်း အသင်းမှ ရောက်ရှိလာပြီးနောက် မည်သည့်လီဟာပူးကစားသမားမျှ ဖာမီနို လောက် ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခြင်းမရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။

ဖာမီနိုမှာ နှစ်ရာသီအတွင်း လီဟာပူး အတွက် သွင်းဂိုး ၂၄ ဂိုးအထိ သွင်းယူ ပေးထားပြီးဖြစ်ရာ ပေါင် ၁၃၇ သန်းတန် ကော်တင်ဟိုပင် ဖာမီနို၏ သွင်းဂိုးအရေ အတွက်ကို လိုက်မီခဲ့ခြင်းမရှိခဲ့ပေ။ ကော် တင်ဟိုက ၂၃ ဂိုး၊ မာနေက ၁၆ ဂိုး၊ စတားရစ်ချ်က ၁၃ ဂိုး သွင်းယူနိုင်ချိန်တွင် ဖာမီနို၏သွင်းဂိုးက ၂၄ ဂိုးအထိ ရောက်ရှိ နေခြင်းဖြစ်သည်။ လီဟာပူးအနေဖြင့် အသင်း တွင် မနေချင်သည့် ကော်တင်ဟိုကို ဆက် ထိန်းရေးထက် ဖာမီနိုအား အသင်းတွင် တည်မြဲရေး ပိုမိုကြိုးပမ်းသင့်သည်ဟု The Sun သတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

ချယ်လီဆီးတွင် ပပျော်ပွင့်ပြင်နေသည်ဟူသောသတင်းပျားကို မိုရာတာ တုံ့ပြန်

ချယ်လီဆီးတိုက်စစ်မှူး မိုရာတာက သူ့အနေဖြင့် ချယ်လီဆီးနှင့် ၁၀ နှစ်စာချုပ်ပင် ချုပ်ဆိုလို့ ရသည်အထိ ကျေနပ်မှုရှိကြောင်း လန်ဒန်အခြေစိုက် ချယ်လီဆီးတွင် စိတ်ဖိစီးမှုများနေပြီး မပျော်မရွှင်ဖြစ်နေသည်ဆိုသောသတင်းများအပေါ် တုံ့ပြန်ချေဖျက်ခဲ့သည်။

မိုရာတာမှာ အီတလီမီဒီယာတစ်ခုနှင့် မကြာသေးမီက ပြုလုပ်သည့် အင်တာဗျူးတစ်ခုတွင် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဂျူဗင်တပ်မှ ထွက်ခွာမိခဲ့ခြင်းအတွက် နောင်တရမိသလို အီတလီလူနေမှုဘဝကို နှစ်သက်ကြောင်းနှင့် လန်ဒန်တွင် ယင်းကဲ့သို့ ကျေနပ်မှုရအောင် ကြိုးစားနေကြောင်း ဖြေကြားခဲ့သည်။ သို့သော် မိုရာတာက ယခုလို သတင်းများထွက်ပေါ်လာခြင်းက စကားပြန်၏ နားလည်မှုလွဲမှားခြင်းကြောင့်သာဖြစ်ပြီး စတန်းဖို့ဒ်ဘရစ်ချ်တွင် ကျေနပ်မှုရရှိနေ ကြောင်း မိုရာတာက တုံ့ပြန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မိုရာတာက သူကစားသမားဘဝမှ အနားယူသည်အထိ ချယ်လီဆီးတွင် နေမည်မဟုတ် ဟုသာ ဆိုခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး လက်ရှိဘဝကို ကျေနပ်ကြောင်း ရှင်းလင်းခဲ့သည်။ မိုရာတာက “ကျွန်တော်အနားယူရမယ့်အချိန်ရောက်လာရင်တော့ ဇာတိမြေကို ပြန်လာမှာပါ။ ကိုယ့်မွေး ရပ်မြေကို နှစ်သက်သဘောကျတဲ့တာက ဖြစ်ရမိမိဖြစ်ပါဗျာ” ဟု ရှင်းလင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မိုရာတာသည် ပြီးခဲ့သည့် နွေဈေးကွက်အတွင်း ချယ်လီဆီးသို့ ချယ်လီဆီးသို့ ကလပ်အသင်းစံချိန်တင်ပြောင်းရွှေ့ကြေး ပေါင်သန်း ၆၀ ဖြင့် ငါးနှစ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့သူ ဖြစ်သည်။ မိုရာတာက “ချယ်လီဆီးက ကျွန်တော်ကို ၁၀ နှစ်စာချုပ်ဖို့ အဆိုပြုမယ်ဆိုရင် ကျွန်တော် လက်မှတ်ရေးထိုးမှာပါ” ဟု တုံ့ပြန်ခဲ့သည်။



မိုရာတာမှာ ချယ်လီဆီး ဂျူဗင်တပ်၊ ဂျူဗင်တပ်မှ ချယ်လီဆီး ပြန်လည်ရောက်ရှိလာချိန်တွင် နည်းပြ ဒီဇန်း၏ စိတ်ကြိုက်ကစားသမားမဖြစ်ခဲ့ဘဲ အရန်ခွဲတွင် အချိန်ကုန်ဆုံးခဲ့ရပြီးနောက် ချယ်လီဆီးသို့ ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့သည်။ သို့သော် မိုရာတာမှာ ဂျူဗင်တပ်တွင် တိဗက်စ်၊ ဒိုင်ဘာလာတို့နှင့် တွဲဖက်ကစားခဲ့ရသလို ချယ်လီဆီးတွင်လည်း စီရိုနယ်လ်ဒို၊ ဂါရက်ဘေးလ်၊ အစ္စကိုတို့လို ထိပ်တန်းကစားသမားများနှင့် တွဲဖက်ကစားခဲ့သော်လည်း ချယ်လီဆီးတွင် တိုက်စစ်ကို သူတစ်ဦးတည်း ဦးဆောင်နေရသဖြင့် ဖိစီးမှုများက မပျော်မရွှင်ဖြစ်နေသည်ဟူသော သတင်းများ ထွက်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်သည်။



မိုဒရစ်နှင့် မာဆယ်လိုတို့ကြား စကားအချေအတင်ဖြစ်

ဗီယက်က တန်းတက် ဂျီရိုနာအသင်းကို အရေးနိမ့်ခဲ့တဲ့ပွဲမှာ ဗီယက်ကစားသမားများဖြစ်တဲ့ မိုဒရစ်နဲ့ မာဆယ်လိုတို့ကြား ပဋိပက္ခဆန်ဆန် အချေအတင်ဖြစ်ခဲ့တာကို တွေ့ခဲ့ရပါတယ်။ ဗီယက်က ပွဲအစ ၁၂ မိနစ်ကတည်းက ဦးဆောင်ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့ပေမယ့် ဒုတိယပိုင်း လေးမိနစ်အတွင်းမှာ နှစ်ဂိုးသွင်းခံခဲ့ရပြီး ဗီယက်က ရိုးရိုးသွင်းခွင့် မြောက်မြားစွာကို ဂျီရိုနာ ဘက်က ကြံ့ကြံ့ခံကာကွယ်သွားတာကြောင့်လည်း ဗီယက်က ရှုံးနိမ့်ခဲ့ရတာဖြစ်ပါတယ်။

ဗီယက်အသင်းသားတွေက သူတို့ရဲ့မြောက်မြားစွာသော အခွင့်အရေးတွေဆုံးရှုံးခဲ့ ပြီးနောက် ဖိအားအဖြစ်ပြောင်းလဲကာ နောက်ခံလူ မာဆယ်လိုနဲ့ မိုဒရစ်ကြား တစ်ဦးကို တစ်ဦး အော်ဟစ်ပြီး စကားအချေအတင်ဖြစ်ခဲ့တာကို တွေ့ကြရပါတယ်။

မိုဒရစ်က ဘောလုံးပေးပို့မှုတွေ အပျက်များနေတဲ့အတွက် မာဆယ်လိုကို အော်ဟစ် ကြိမ်းမောင်းခဲ့တာကြောင့် မာဆယ်လိုက “ခင်ဗျားက ပြောတယ်။ ကျွန်တော်နေရာယူတာ ရှုပ်ထွေးနေတယ်လို့။ ဒါဆို ခင်ဗျားကရော” လို့ တုံ့ပြန်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ဘာစီလိုနာ၏ ကမ်းလှမ်းမှုအကြောင်းကို ထုတ်ပြောလိုက်သည့် အစ္စကို

ဗီယက်မက်ဒရစ်နှင့် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အထိ သက်တမ်းရှိ စာချုပ်ကိုလက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ သည့် ဗီယက်လူပီစတား အစ္စကိုက ပြီးခဲ့ သည့် နွေဈေးကွက်အတွင်း ဘာစီလိုနာ အသင်း၏ကမ်းလှမ်းမှုများကို တောက်လျှောက်



ရရှိခဲ့ကြောင်း အတည်ပြုခဲ့သည်။ အစ္စကိုမှာ ဘာကာနည်းပြသစ်ပယ်လီဗာဒီ၏ နွေဈေးကွက် အဓိကပစ်မှတ်ဖြစ်ခဲ့ပြီး ကစားသမားက စပိန် ကလပ်အသင်းအချင်းချင်း ပြောင်းရွှေ့မည့် ကိစ္စရပ်ကို လုံးဝစဉ်းစားခြင်းမရှိခဲ့ကြောင်း

စပိန်စာစောင် မာကာ၏ ဖော်ပြချက်အရ သိရသည်။

အစ္စကိုက “ကျွန်တော် ဘယ်တုန်းကမှ လက်ခံနားထောင်ခြင်းမရှိပါဘူး။ ကျွန်တော် က ဒီအသင်းမှပဲအောင်မြင်မှုရရှိဖို့ အမြဲစဉ်း စားထားပြီး ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်လည်း ယုံကြည် မှုရှိသူပါ။ ကျွန်တော်က ကိုယ့်အနေအထား ကို ခိုင်မာအောင် တည်ဆောက်ပြီး ပွဲထွက် ခွင့်တွေရရှိအောင်ကြိုးစားရင်း အသင်းနဲ့ အတူ ဆုဖလားတွေများစွာ ရယူသွားဖို့ ကြိုးစားသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပြန်ပြောင်း ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

နိုဝင်ဘာ ၁/၂ ရက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့် ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုပွဲ(၄)	ဘီဆီတပ်စ် - မိုနာကို	ည ၁၁:၃၀	လီဟာပူး - မာရီဘော	နံနက် ၂:၁၅
	ပေါ်တို - လိုက်ဇ်ဇ်	နံနက် ၂:၁၅	ဆီဗီလာ - စပါးတပ်စ်မော်စကို	နံနက် ၂:၁၅
	ဒေါ့မွန် - အေပိုရယ်	နံနက် ၂:၁၅	ရှက်တာမိုးနက် - ဖီယင်နော့စ်	နံနက် ၂:၁၅
	စပါး - ဗီယက်	နံနက် ၂:၁၅	နာပိုလီ - မန်စီးတီး	နံနက် ၂:၁၅

(ခိုင်ဝင်း)

၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မြေသိမ်းဥပဒေကြမ်း

ပြည်သူများသိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ရန်ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အကြံပြုစာများကိုပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးသို့လိပ်မူပေးပို့နိုင်ပါသည်။

၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မြေသိမ်းဥပဒေကြမ်း
(၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၁၃၇၉ ခုနှစ်၊ လ ရက်
(၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။
အခန်း (၁)

အမည်၊ စတင်အာဏာတည်ခြင်းနှင့် အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ

- ၁။ (က) ဤဥပဒေကို ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မြေသိမ်းဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- (ခ) ဤဥပဒေသည် နိုင်ငံတော်သမ္မတ အမိန့်ကြော်ငြာစာဖြင့် သတ်မှတ်သည့်နေ့ရက်တွင် စတင်အာဏာတည်ရမည်။
- ၂။ ဤဥပဒေတွင် ပါရှိသော အောက်ပါစကားရပ်များသည် ဖော်ပြပါအတိုင်း အဓိပ္ပာယ်သက်ရောက်စေရမည်-
 - (က) မြေဆိုသည်မှာ မြေမှထွက်ပေါ်သော အကျိုးအမြတ်များနှင့် မြေတွင်စွဲကပ်နေသော အရာဝတ္ထုများ သို့မဟုတ် မြေတွင်စွဲကပ်နေသော အရာတစ်ခုခုတွင် ထာဝရထွက်ကပ်ထားသည့် အရာများလည်း အကျုံးဝင်စေရမည်။
 - (ခ) မြေတွင် အကျိုးစီးပွားသက်ဆိုင်သူဆိုရာတွင် အောက်ပါသူများပါဝင်သည်-
 - (၁) ဤဥပဒေအရ မြေသိမ်းဆည်းခြင်းပြုရာတွင် မြေရှင်များနှင့် လျော်ကြေးငွေ တောင်းဆိုခွင့်ရှိသူများ၊
 - (၂) သိမ်းဆည်းမြေတွင် သီးစားအဖြစ်ဖြင့် ဖြစ်စေ၊ အကျိုးတူအဖြစ်ဖြင့် ဖြစ်စေ၊ ငှားရမ်း၍ ဖြစ်စေ လုပ်ကိုင်နေသူများ။
 - (ဂ) ထိခိုက်နစ်နာသူမိသားစုဆိုရာတွင် အောက်ပါသူများပါဝင်သည်-
 - (၁) ယင်းတို့၏ မြေ သို့မဟုတ် အခြားမရွေ့မပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းကို သိမ်းယူခြင်းခံရသည့် မိသားစု၊
 - (၂) မြေတစ်ရပ်ရပ်ကို ပိုင်ဆိုင်မှုမရှိသော်လည်း၊ မိသားစုဝင်တစ်ဦး သို့မဟုတ် အများသည် လယ်ယာလုပ်သားအဖြစ်ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ လက်ခစားအဖြစ်ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ထိခိုက်နစ်နာသည့် အရပ်ဒေသအတွင်း မြေကိုသိမ်းဆည်းခြင်း မပြုမီကာလတွင် အစဉ်အဆက် လုပ်ကိုင်ခဲ့ပြီးလျှင်၊ မြေကိုသိမ်းဆည်းမှုကြောင့် ယင်းတို့၏ စားဝတ်နေရေး ထိခိုက်မှုဖြစ်ပွားရသည့် မိသားစု၊
 - (၃) သိမ်းဆည်းမြေကိုအကြောင်းပြု၍ စားဝတ်နေရေး ထိခိုက်နစ်နာရသူများ၊
 - (၄) သိမ်းဆည်းသည့် မြေပေါ်တွင် သိမ်းယူခြင်းမပြုမီ ကာလတစ်ရပ်အထိ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားမရှိသည့်ဖြစ်စေကာမူ အမှန်တကယ် နေထိုင်လုပ်ကိုင်၍ သိမ်းယူသည့် မြေပေါ် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ ခိုအိမ်အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပြုနေသော မိသားစု။
- (ဃ) မြေရှင်ဆိုရာတွင် အောက်ပါသူများပါဝင်သည်-
 - (၁) ဥပဒေအရ သတ်မှတ်သည့် မြေယာမှတ်တမ်းများတွင် မြေသို့မဟုတ် အဆောက်အအုံ သို့မဟုတ် ယင်းတို့၏ အစိတ်အပိုင်း၏ ပိုင်ရှင်ဖြစ်ကြောင်း သို့မဟုတ် လက်ဝယ်ထားပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း သို့မဟုတ် အသုံးပြုခွင့်ရသူဖြစ်ကြောင်း တရားဝင် မှတ်တမ်းတင်ထားသူ၊
 - (၂) တည်ဆဲဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ ယင်းမြေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အပိုင်ဂရန်၊ အငှားဂရန်ချထားခြင်းခံရသူ၊
 - (၃) တရားရုံး သို့မဟုတ် လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာရှိသူ၏ အမိန့်တစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် မြေပိုင်ရှင်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာခြင်းခံရသူ၊ စာရင်းသွင်းခံရသူများ၊
 - (၄) တရားဝင် မှတ်တမ်းအထောက်အထားမရှိသော်လည်း ဒေသဆိုင်ရာ ထုံးတမ်းစဉ်လာများနှင့်အညီ ပိုင်ဆိုင်သည်ဟု အသိအမှတ်ပြုခံရသူ။
- (င) လျော်ကြေးဆိုသည်မှာ မြေတစ်ရပ်ရပ်ကို သိမ်းဆည်းခံရခြင်းအတွက် အကျိုးစီးပွားသက်ဆိုင်သူတို့အား ပြန်လည်ပေးလျော်သည့် အစားထိုးဖလှယ်ပေး မြေ သို့မဟုတ် ငွေကြေး သို့မဟုတ် အခွင့်အရေး သို့မဟုတ် အခြားပစ္စည်း တစ်ရပ်ရပ်ကို ဆိုသည်။
- (စ) နစ်နာကြေး ဆိုသည်မှာ မြေတစ်ရပ်ရပ်ကို သိမ်းဆည်းခြင်းကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာသူ မိသားစုတို့အား ထိခိုက်နစ်နာမှုအတွက် ပြန်လည်ဖြည့်ဆည်းထောက်ပံ့သည့် ငွေကြေး သို့မဟုတ် အခွင့်အရေး သို့မဟုတ် အခြားပစ္စည်းတစ်ရပ်ရပ်ကိုဆိုသည်။
- (ဆ) ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားစရိတ် ဆိုရာတွင် သိမ်းဆည်းခံရသည့် မြေပေါ်မှ ရွှေ့ပြောင်းဖယ်ရှားရသည့် စရိတ်စကားများနှင့်ရွှေ့ပြောင်းနေရာ၌ နေထိုင်ရန်အတွက် ထောက်ပံ့မှုများ ပါဝင်သည်။
- (ဇ) ပြန်လည်နေရာချထားခြင်းဆိုသည်မှာ သိမ်းဆည်းမြေပေါ်မှ ရွှေ့ပြောင်းခံရသူများအတွက် အနည်းဆုံးရှိသည့် လူနေမှုအဆင့်အတန်းထက် မနိမ့်ကျသော လူနေအိမ် အဆောက်အအုံနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းကိုဆိုသည်။
- (ဈ) လူမှုစီးပွားရေးဘဝ ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်း ဆိုရာတွင် မြေသိမ်းဆည်းခံရမှုကြောင့် အကျိုးစီးပွားထိခိုက်နစ်နာမှုများအတွက်

- အနည်းဆုံးရှိသည့် လူနေမှုအဆင့်အတန်းနှင့် လူမှုစီးပွားရေး စံနှုန်းများထက်မနိမ့်သော အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ၊ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ၊ ယာယီဘဝရပ်တည်မှု စရိတ်စကားများ၊ လူမှုရေးပံ့ပိုးမှုလုပ်ငန်းစဉ်များ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းတို့ ပါဝင်သည်။
- (ည) တရားရုံးဆိုသည်မှာ မြေတည်ရှိရာအရပ်အတွက် စီရင်ပိုင်ခွင့်ရှိသော တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်ထက်မနိမ့်သော တရားရုံးများကို ဆိုသည်။
- (ဋ) မြေသိမ်းယူမှု အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ ဆိုသည်မှာ မြေသိမ်းယူရန် အလိုရှိကြောင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်ကြေညာသည့်အခါ မြေသိမ်းယူမှုလုပ်ငန်းအဝဝကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန် တစ်ပါတည်း ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်သော အဖွဲ့အစည်းကိုဆိုသည်။
- (ဌ) ပြန်လည်နေရာချထားရေးနှင့် လူမှုစီးပွားရေးဘဝ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဗဟိုကော်မတီဆိုသည်မှာ သိမ်းယူသည့် မြေပေါ်မှ ရွှေ့ပြောင်းဖယ်ရှားခံရသူများ၊ မြေသိမ်းဆည်းခံရမှုကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာသူများအား ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားရေး၊ လူမှုစီးပွားရေးဘဝ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတက အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်၍ ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်သော အဖွဲ့ကို ဆိုသည်။
- (ဍ) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ပြန်လည်နေရာချထားရေးနှင့် လူမှုစီးပွားရေးဘဝ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဆိုသည်မှာ သိမ်းယူသည့် မြေပေါ်မှ ရွှေ့ပြောင်းဖယ်ရှားခံရသူများ၊ မြေသိမ်းဆည်းခံရမှုကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာသူများအား ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားရေး၊ လူမှုစီးပွားရေးဘဝ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များအား တာဝန်ခံဆောင်ရွက်ရန် ပြန်လည်နေရာချထားရေးနှင့် လူမှုစီးပွားရေးဘဝ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဗဟိုအဖွဲ့က အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်၍ ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်သော အဖွဲ့ကိုဆိုသည်။
- (ဎ) ဝန်ကြီးဌာနဆိုသည်မှာ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနကို ဆိုသည်။
- (ဏ) ဦးစီးဌာနဆိုသည်မှာ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနကို ဆိုသည်။
- (တ) အဆောတလျင် မြေသိမ်းခြင်းဆိုသည်မှာ အရေးပေါ်ဖြစ်ပေါ်လာသည့် ကိစ္စတစ်ရပ်ရပ်အပေါ် မူတည်၍ မလွှဲမရှောင်သာသော အခြေအနေတစ်ရပ်ရပ်တွင် အလျင်အမြန် မြေသိမ်းယူခြင်းကိုဆိုသည်။
- (ထ) ယာယီမြေသိမ်းခြင်းဆိုသည်မှာ မြေကိုရေရှည်အသုံးချရန် မရည်ရွယ်ဘဲ သတ်မှတ်ကာလတစ်ခုအတွင်း ယာယီအသုံးပြုရန်အတွက်သာ သိမ်းယူခြင်းကိုဆိုသည်။
- (ဒ) မြေကို အလိုရှိကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာခြင်းဆိုသည်မှာ မြေတစ်ရပ်ရပ်ကို သိမ်းယူရန် ရည်ရွယ်ကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ အများပြည်သူသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ရန်၊ ရပိုင်ခွင့်များ တောင်းဆိုနိုင်ရန်နှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများကို သိရှိနိုင်ရန်လည်းကောင်း ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ အသိပေးကြော်ငြာသည်ကို ဆိုသည်။
- (ဓ) မြေကို သိမ်းယူမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာခြင်း ဆိုသည်မှာ မြေကို သိမ်းယူရန် ဗဟိုအဖွဲ့အစည်းများကို ပြည်စုံလုံလောက်စွာ ဆောင်ရွက်ပြီးနောက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ အတည်ပြုချက်အရ မြေကိုသိမ်းယူမည်ဖြစ်ကြောင်း အများပြည်သူသို့ ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ အသိပေးကြေညာခြင်းကိုဆိုသည်။
- (န) မြေ လက်ရောက်သိမ်းယူခြင်းဆိုသည်မှာ သာမန်အားဖြင့် သိမ်းယူရန် အဆိုပြုသည့်မြေအား အဆိုပြုသည့် ဌာနအဖွဲ့အစည်းသို့ ကြွေးမြီကင်းရှင်းသည့် နိုင်ငံပိုင်မြေအဖြစ်ဖြင့် လွှဲပြောင်းပေးအပ်နိုင်ရေးအတွက် မြေသိမ်းယူမှု အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့က လက်ရောက်ရယူခြင်းကိုဆိုသည်။
- (ပ) အများပြည်သူအလိုငှာ ဆိုသည်မှာ နိုင်ငံတော်၏ လုံခြုံရေး၊ အမျိုးသားစီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အများပြည်သူတို့၏ လူမှုရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ရည်ရွယ်ချက်များကိုဆိုသည်။

အခန်း(၂) ရည်ရွယ်ချက်

- ၃။ ဤ ဥပဒေ၏ ရည်ရွယ်ချက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-
 - (က) ဥပဒေနှင့်အညီ မြေသိမ်းမှု ဖြစ်ပေါ်စေခြင်းဖြင့် မတရားမြေသိမ်းဆည်းမှုများကို တားဆီးရန်နှင့် မြေသိမ်းခံရသူများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ဥပဒေ၏ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှု ရရှိစေရန်၊
 - (ခ) မြေသိမ်းခြင်းပြုရာတွင် အကျိုးစီးပွားထိခိုက်နစ်နာသူမိသားစုများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ ပါဝင်သော ကြိုတင်အသိပေးခြင်း၊ လွတ်လပ်စွာ ညှိနှိုင်းခြင်း၊ ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်များဖြင့် ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ဆောင်ရွက်ရန်၊
 - (ဂ) အကျိုးစီးပွား ထိခိုက်နစ်နာမှုခံရသူ မိသားစုများအတွက် တရားမျှတ လျော်ကန်သည့် လျော်ကြေးနှင့် နစ်နာကြေးများ ခံစားရရှိ

- စေရန်၊
- (ဃ) မြေသိမ်းရာတွင် အိမ်ရာမြေ စွန့်လွှတ်ဖယ်ရှားခံရခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် ဆုံးရှုံးနစ်နာမှုများအတွက် ပြန်လည်နေရာချထားပေးခြင်း ခံစားရရှိစေရန်၊
- (င) မြေသိမ်းခံရခြင်းကြောင့် အကျိုးစီးပွားထိခိုက်သူနှင့် နစ်နာသူ မိသားစုများ၏ လူမှုစီးပွားရေး ဘဝပြန်လည်ထူထောင်ပေးခြင်း ခံစားရရှိစေရန်၊
- (စ) မြေကို သိမ်းယူအသုံးပြုမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် အများပြည်သူ၏ လူမှုစီးပွားထိခိုက်နစ်နာမှုများအား တားဆီးကာကွယ်ရန်။

အခန်း (၃) မြေသိမ်းဥပဒေနှင့်သက်ဆိုင်သည့်ကိစ္စရပ်များ

- ၄။ ဤဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များသည် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့် ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ မြေတစ်ရပ်ကို အများပြည်သူအလိုငှာ ထာဝရဖြစ်စေ၊ ယာယီဖြစ်စေ လိုအပ်မှုအပါအဝင် မြေကို ကိုယ်တိုင်အသုံးပြုမှု၊ လက်ဝယ်ထိန်းသိမ်းထားမှုနှင့် ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုများအတွက် မြေသိမ်းဆည်းခြင်း၊ လျော်ကြေးငွေ ပေးအပ်ခြင်း၊ လူမှုစီးပွားရေးဘဝ ပြန်လည်ထူထောင်ပေးခြင်းနှင့် ပြန်လည်အခြေချနေထိုင်စေခြင်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်စေရမည်ဖြစ်ပြီး အောက်ဖော်ပြပါ အချက်များနှင့်လည်း အကျုံးဝင် သက်ဆိုင်စေရမည် -
 - (က) နိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့်လုံခြုံရေးကိစ္စရပ်များအတွက် မြေလိုအပ်မှုများ၊
 - (ခ) အမျိုးသားစီးပွားရေးမူဝါဒအရ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မည့် စီမံကိန်းများ၊
 - (ဂ) လူမှုစီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ စီမံကိန်းများ၊
 - (ဃ) မြို့ပြနှင့် ကျေးရွာတိုးချဲ့တည်ဆောက်ရေးနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းများ၊
 - (င) ပြန်လည်ထူထောင်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ကိစ္စရပ်များ၊
 - (စ) တည်ဆဲအခြားဥပဒေများပါ မြေသိမ်းရန် ကိစ္စရပ်များ။
- ၅။ အောက်ဖော်ပြပါ မြေနေရာများကို သိမ်းယူမည့်မြေ လျာထားချက်တွင် ပါဝင်ပါက ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်၏ သဘောတူအတည်ပြုချက်ဖြင့်သာ ဆောင်ရွက်ရမည်။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က သဘောတူအတည်ပြုခြင်း မရှိပါက သိမ်းယူခြင်းမှ ကင်းလွတ်စေရမည်-
 - (က) သမိုင်းဝင် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များ တည်ရှိသည့်နေရာများ၊
 - (ခ) သမိုင်းကြောင်း ခိုင်မာစွာ တည်ရှိလာပြီး ပြည်သူအများ တန်ဖိုးထား ထိန်းသိမ်းလာသည့် အထင်ကရ သဘာဝနယ်မြေများ၊ ဘာသာရေးအဆောက်အအုံများ၊ ပရိဝုဏ်များ၊ အထိမ်းအမှတ်နေရာများ၊
 - (ဂ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ၏ ရိုးရာဓလေ့ထုံးစံအရ အသုံးပြုနေသော မြေများနှင့် အမြတ်တနိုးရိမိတန်ဖိုးထား စောင့်ရှောက်ထိန်းသိမ်းထားသည့် နေရာများ။

အခန်း (၄) မြေသိမ်းရန် အဆိုပြုခြင်းနှင့် စိစစ်ခြင်း

- ၆။ မြေတစ်ရပ်ရပ်ကို အများပြည်သူအလိုငှာ အသုံးပြုရန် ရရှိလိုသည့် မည်သည့်အဖွဲ့အစည်း၊ မည်သည့်ဌာနမဆို မြေတည်ရှိရာ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် နေပြည်တော်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌထံသို့ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ဒေသဥက္ကဋ္ဌမှ တစ်ဆင့်ဖြစ်စေ အဆိုပြု လျှောက်ထားရမည်။
- ၇။ ဤဥပဒေအရ မြေသိမ်းခြင်းပြုပေးရန် အောက်ပါသူတို့သည်လျှောက်ထားပိုင်ခွင့်ရှိသည်-
 - (က) နိုင်ငံတော် အဖွဲ့အစည်းများ၊
 - (ခ) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ လက်အောက်ရှိ ဌာနများနှင့်အဖွဲ့အစည်းများ၊
 - (ဂ) ဖက်စပ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊
 - (ဃ) တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်နှင့် အများပြည်သူအတွက် ထောက်ပံ့ကူညီ လျှော့ဒါနသည့် ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ပုဂ္ဂလိကတစ်ဦးချင်းနှင့် အဖွဲ့အစည်းများကိုယ်စား ဦးစီးဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစိုးရဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများ။
- ၈။ အများပြည်သူအလိုငှာ မြေသိမ်းပေးရန် အဆိုပြုသည့် တင်ပြချက်တွင် အောက်ပါလိုအပ်သည့် အထောက်အထားများ ပူးတွဲပါရှိစေရမည်-
 - (က) အဆိုပြုတင်ပြသူ သို့မဟုတ် အဆိုပြုရန် တာဝန်ပေးအပ်ခံရသူ ကိုယ်တိုင်လက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် အဆိုပြုလွှာ၊
 - (ခ) အလိုရှိသည့် မြေနှင့်ပတ်သက်သည့် မြေပုံနှင့် မြေရာဇဝင် မှတ်တမ်း၊
 - (ဂ) မြေကို သိမ်းယူရန် အလိုရှိသည့် အကြောင်းရင်း ဖော်ပြချက်၊
 - (ဃ) အလိုရှိသည့် မြေပေါ်တွင် ဘာသာရေး အဆောက်အအုံများ၊ အများပြည်သူဆိုင်ရာ သဘာန်မြေနှင့် သင်္ချိုင်းဂူများ ပါဝင်မှုရှိ မရှိနှင့် ပါရှိပါက ယင်းနေရာကို ချန်လှပ်ထားရေးအပေါ် သဘောထားတင်ပြချက်၊ ချန်လှပ်ခြင်းမရှိဘဲ သိမ်းယူလိုပါက ပြောင်းရွှေ့ဖယ်ရှားမှုအတွက် ကုန်ကျစရိတ်အဝဝ တာဝန်ယူကြောင်း ကတိခံဝန်ချက်၊
 - (င) အလိုရှိသည့်မြေတွင် လုပ်ဆောင်မည့် လုပ်ငန်းတို့အတွက် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု ဆန်းစစ်ချက်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အစီရင်ခံစာနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်၊

ပြည်သူများ၏ စားနပ်ရိက္ခာ အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ဘောနီသည်အတွင်းငါးမျိုးစိုက်ထည့်

ပဲခူး အောက်တိုဘာ ၃၁

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှကြီးမှူး၍ အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲကပြည်သူများ၏ စားနပ်ရိက္ခာအတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ဒိုက်ဦး မြို့နယ် ဘောနီသည်အတွင်း ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အတွက် ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ခြင်းအခမ်းအနားကျင်းပသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးဝင်းသိန်းက တိုင်း ဒေသကြီးအတွင်း နှစ်စဉ်တိုးပွားလာသောလူဦးရေနှင့် အညီ ငါးစားသုံးမှုမှာလည်းပိုမိုမြင့်မားလာသည့်အတွက် ဒေသတွင်း ငါးထုတ်လုပ်မှု ပိုမိုတိုးတက်လာစေရေး စီမံဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ ရေရှည်စဉ်ဆက်မပြတ်ငါးထုတ်နိုင်ရေး၊ ငါးသယ်ဇာတများ ရေရှည်တည်တံ့စေရေးအတွက် ဒေသခံပြည်သူများ၊ ရေလုပ်သားများအနေဖြင့် ရေချိုငါးလုပ်ငန်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ အမိန့်ညွှန်ကြားချက်များ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီစနစ်တကျ၊ စည်းကမ်းတကျ ဖမ်းဆီးကြရန်လိုကြောင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးစိုးကျော်မြင့်က ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဘောနီသည်အတွင်းသို့ ဝန်ကြီးချုပ်၊ ဝန်ကြီးနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက ငါးမြစ်ချင်းငါးသားပေါက်အကောင်ရေ သုံးသိန်းငါးသောင်း

အား စုပေါင်းစိုက်ထည့်ကြသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနအနေ ဖြင့် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိဆည်မြောင်း၊ တာတမံ ၃၉ ခုနှင့် စပါးခင်းများအတွင်း ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ခြင်းလုပ်ငန်းကို နှစ်စဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ငါးသားပေါက်ကောင်ရေ ၁၂၇ ဒသမ ၈၉ သိန်း၊ ၂၀၁၇-၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ် ယနေ့အချိန်ထိငါးသားပေါက်ကောင်ရေ ၉၈ ဒသမ ၁၃ သိန်းအား မျိုးစိုက်ထည့်ထားရှိပြီးဖြစ်သည်။

ငါးမျိုးများစိုက်ထည့်ခြင်းအားဖြင့် မျိုးများပြန့်ပွားကာ ငါးထုတ်လုပ်မှုတိုးတက်လာသည့်အတွက် ပြည်သူများ၏ စားနပ်ရိက္ခာအတွက် အထောက်အကူဖြစ်သည့်အပြင် ဆည်မြောင်း၊ တာတမံများမှတစ်ဆင့်လယ်ကြားမြောင်းများသို့ ဝင်ရောက်ပြန့်ပွားလာသည့်ငါးများကို တောင်သူများ၊ ဒေသခံပြည်သူများဖမ်းယူစားသောက်နိုင်ခြင်းဖြင့် အကျိုးများစွာရှိမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဝန်ကြီးချုပ်၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဒေသခံပြည်သူများ တက် ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။

တင်နိုး(ပဲခူး)



ခရီးသွားဇုန်ခြောက်စုံနှင့် နေရာသစ်များကိုပူးပေါင်းအဖွဲ့အစည်းများဖြင့် အောင်မြင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်

စစ်ကိုင်း အောက်တိုဘာ ၃၁

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လိုသူများကို စိတ်ဓါတ်လက်ကမ်းကြိုဆိုနေသလို တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းမှ ခရီးသွားဇုန်ခြောက်စုံနှင့် ဖော်ဆောင်နေသောအခြားခရီးသွားနေရာသစ်များကို ပူးပေါင်းအဖွဲ့အစည်းများဖြင့် အောင်မြင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စီမံ/ဘဏ္ဍာဝန်ကြီး ဦးစိုးဦး ထံမှ သိရသည်။

“စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအသုံးစရိတ်ထဲမှာခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်ဖို့ထည့်သွင်းရေးဆွဲအသုံးပြုသွားဖို့စဉ်းစားပါတယ်။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးခရီးသွားလုပ်ငန်းကို နှစ်ဆလောက်မြှင့်တင်လာအောင်အားလုံးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဝန်ကြီးဦးစိုးဦးက အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရရုံးတွင် ကျင်းပသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင်ပြောကြားသည်။

အဆိုပါအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ ဒေါက်တာမြင့်ဆန်း၊ ဒေါက်တာ တင်ထူးနိုင်၊ ဦးဖော်မင်းကျော်နှင့် ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍနယ်ပယ်မှ လုပ်ငန်းရှင်များ တက်ရောက်ကြသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းရန် အဓိကထားဆွေးနွေးခဲ့ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအနေဖြင့်စက်မှုလုပ်ငန်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှုတိုးတက်ရေးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဦးစားပေးလုပ်ဆောင်မည် ဖြစ်သည့်အတွက် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အားလုံး

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် အထူးလိုအပ်နေမှုကိုမည်သို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်များကိုဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

“တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရနဲ့ ဟိုတယ်ခရီးသွားလုပ်ငန်းပူးပေါင်းပြီးခရီးသွားလုပ်ငန်းနဲ့ ပတ်သက်တဲ့စီမံချက်စီမံကိန်းတွေရေးဆွဲသွားမှာဖြစ်သလို ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာတာနဲ့အမျှ အဆိုပါ ခရီးသွားနေရာများမှာ အသေးစားအလတ်စားလုပ်ငန်းများ တိုးတက်လာစေဖို့ကို တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းဆောင်ရွက်ဖို့ကိုဆွေးနွေးခဲ့ကြပါတယ်။

ဒေသနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ ထွက်ကုန်ပစ္စည်းအသေးလေးတွေကို ပြည်တွင်းပြည်ပဧည့်သည်တွေ ကြိုက်နှစ်သက်ပြီး သယ်ယူရလွယ်ကူအောင် ဘယ်လိုစီမံဆောင်ရွက်ရမယ် ဆိုတာကိုဖော်ဆောင်မယ့်ခရီးသွားဒေသခံတွေနဲ့တိုင်ပင်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ဖို့လိုပါတယ်” ဟု စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဦးစီးမှူးဦးအောင်သူဦးက ပြောကြားသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူက “ခရီးသွားတစ်ယောက်ရောက်လာရင် ဟိုတယ်ပိုက်ဆံရမယ်။ ဟိုတယ်မှာတည်းပြီး ထမင်းမစားဘူးဆိုရင်အပြင်မှာရောင်းတဲ့ဒေသခံတွေပိုက်ဆံရမယ်။ ဒါအပြင် အဲဒီအနီးဝန်းကျင်ကို ဆိုက်ကားနဲ့သွားသွား သုံးတီးနဲ့သွားသွား သယ်ယူပို့ဆောင်ပေးမယ့်သူပိုက်ဆံရမယ်။ ဒေသထွက်ပစ္စည်းအသေးစားလေးတွေကိုအမှတ်တရအဖြစ်ဝယ်ရင် ပစ္စည်းလုပ်ရောင်းတဲ့သူပိုက်ဆံရမယ်။ ဒါအပြင်ဒေသတွင်းမှာရှိတဲ့ ခရီးသွားလမ်းညွှန်လုပ်ငန်းလုပ်သူတွေအနေနဲ့လည်း ကိုယ့်ဒေသတွင်းမှာအလုပ်ဖြစ် ပိုက်ဆံရမယ့်အပြင် ဒေသတွင်း ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ပစ္စည်း အဆောက်အအုံတွေကို ဒေသတွင်း ပြည်သူတွေက ပူးပေါင်းပါဝင် ထိန်းသိမ်းပေးကြဖို့လိုအပ်ပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။

မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

ဘိန်းစိုက်ပျိုးမှုပပျောက်ရေးအစိုးရ၊ ပြည်သူနှင့် ဌာနဆိုင်ရာများ ဟန်ချက်ညီညီပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်

လွိုင်ကော် အောက်တိုဘာ ၃၁

ကယားပြည်နယ်အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ပိုမိုထိရောက်အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပြည်နယ်အတွင်းလုပ်ငန်းအဖွဲ့ငယ် ဆပ်ကော်မတီ(၉)ဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ထားပြီး ဘိန်းစိုက်ဧရိယာလျော့နည်းပပျောက်စေရန်အတွက် လွိုင်ကော်မြို့နယ်၊ ဒီးမော့ဆိုမြို့နယ်၊ ဖရူဆိုမြို့နယ်တို့တွင် ဘိန်းအစားထိုးသီးနှံ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများအား ကြိုးပမ်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအယ်လ်ဖောင်းရှိုက အနာဂတ်လူငယ်များနှင့် ဘိန်းသုံးစွဲသူတို့၏ ဘဝမွန်လင့်ချက်များကို ပျက်စီးစေသည့်အတွက် ဘိန်းစိုက်ပျိုးမှုပပျောက်ရေးလုပ်ငန်းကိုဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အစိုးရအနေဖြင့် နှစ်တိုနှစ်ရှည် စီမံချက်များ ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ တစ်ဧကအတွက် နှုန်းကောင်းပြီး ပြည်နယ်၏ စားသုံးဆီလိုအပ်ချက် ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ဧရိယာ ၈၄ ဧကအတွက် စပ်မျိုး နေကြာမျိုးနှင့် ကွန်ပေါင်းမြေဩဇာတို့အား စုစုပေါင်း တောင်သူ ၆၅ ဦးထံသို့ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဘိန်းစိုက်ပျိုးမှု ပပျောက်ရေးအတွက် အစိုးရ၊ ပြည်သူ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ ဟန်ချက်ညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးသွားရန် တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမျိုးခန့်က ဘိန်းအစားထိုးသီးနှံ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဘိန်းအစားထိုးသီးနှံစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းအတွက် ပံ့ပိုးပစ္စည်းများပေးအပ်ပြီး တက်ရောက်လာသည့် တောင်သူများကိုယ်စား တောင်သူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်တာဝန်ရှိသူများသည် ဖရူဆိုမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်သော ဘိန်းအစားထိုးသီးနှံမျိုးစေ့နှင့် ပံ့ပိုးပစ္စည်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး ဖရူဆိုမြို့နယ်အတွင်း ကျေးရွာအုပ်စု(၁)အုပ်စုမှ ကျေးရွာ(၂)ရှိ တောင်သူ ၂၅ ဦးထံသို့ ပံ့ပိုးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဘိန်းအစားထိုးသီးနှံ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းအတွက် ဘိန်းအစားထိုးသီးနှံမျိုးစေ့နှင့် ပံ့ပိုးပစ္စည်းပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားအား အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ဒီးမော့ဆိုမြို့နယ် မြို့နယ်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ကယားပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအယ်လ်ဖောင်းရှို ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ ပြည်နယ် စာရင်းစစ်ချုပ်နှင့် ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

မြင့်နယ်(မြန်/ဆက်)

ကလေးစာပေပွဲတော်နှင့် စာအုပ်ဈေးရောင်းပွဲတော် ကသာမြို့၌ ကျင်းပမည်

ကသာ အောက်တိုဘာ ၃၁

ကလေးလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာပေဗဟုသုတရရှိရေး၊ ကလေးငယ်များ ဉာဏ်ရည် ထက်မြက်စေရေးနှင့် ကလေးများစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော ကလေးစာပေပွဲတော်နှင့် စာအုပ်ဈေးရောင်းပွဲတော်ကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့တွင် ကသာမြို့အထက (၁) ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကလေးများအတွက် ပြိုင်ပွဲများ ပြုလုပ်နိုင်ရေး၊ ၎င်းပြိုင်ပွဲများတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရေး၊ ပြခန်းများ ပြသနိုင်ရေး၊ ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆွေးနွေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် ကလေးစာပေပွဲတော် ဖွင့်ပွဲနှင့် ပြိုင်ပွဲများ၊ ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများကိုလည်းကောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင်လည်းကောင်း ဆုချီးမြှင့်ပွဲများ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သာကျော်(ကသာ)

အမှိုက်စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

သာကေတ အောက်တိုဘာ ၃၁

တောင်ပိုင်းခရိုင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သန့်ရှင်းရေးဌာနခရိုင်မှူး ဦးသက်ဝေ၊ သာကေတမြို့နယ်စည်ပင်သာယာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်မောင်သန်း၊ မြို့နယ်သန့်ရှင်းရေးတာဝန်ခံ ဦးကျော်မင်းထွန်းနှင့် ၂/တောင်ရပ်တွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်မှုဖြင့် အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ၂/တောင် ရပ်တွက် ရန်အောင်မြင်မြေဧရာရုံ၌ စွန့်ပစ်အမှိုက်စီမံခန့်ခွဲရေးအတွက် မိဘပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပခဲ့သည်။

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာတွင် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်ဒေါ်သက်ထားနွယ်ဝင်းက အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက်

ခရိုင်မှူးဦးသက်ဝေနှင့် မြို့နယ်သန့်ရှင်းရေးတာဝန်ခံဦးကျော်မင်းထွန်းတို့က ရပ်ကွက်အလိုက် မြို့နယ်အလိုက် သန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားကာ ၂/တောင် ရပ်ကွက်အတွင်း အိမ်တိုင်ရာရောက် အမှိုက်ထုပ်ကောက်ခြင်းနှင့် အမှိုက်အစို၊ အမှိုက်အခြောက် ခွဲခြားစွန့်ပစ်ပေးရန်တို့ကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုစီမံခန့်ခွဲရေးလုပ်ငန်း ဆွေးနွေးပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်နှင့်တာဝန်ရှိသူများ၊ သန့်ရှင်းရေးဌာန တောင်ပိုင်းခရိုင်မှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်စည်ပင်သာယာရေးဌာနမှူး ဦးမြင့်ဝင်း၊ သာကေတမြို့နယ် ဒုတိယအထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးမြို့နယ်

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ၏ စာမျက်နှာ ၁၈ တွင် ဖော်ပြခဲ့သည့် “တက္ကသိုလ်မြေကျွန်းသာ၏ ဥယျာဉ်မှူး” ဆောင်းပါး ကော်လံ ၁ စာကြောင်း ၁၀ ၌ “ရှင်ဗုဒ္ဓဂေါသကျောင်းမှာ ပညာသင်ကြား” ဟူသော နေရာတွင် “ရှင်မဟာဗုဒ္ဓဗဟုသင်ကျောင်း” ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

စာတည်း

ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးမှူး၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ အိမ်ထောင်ဦးစီးများ တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

မောင်မောင်

မန်ယူအတွက်သတင်းဆိုးပေမယ့်လီဗာပူးအတွက်သတင်းကောင်း

ဘာစီလိုနာအသင်းက လီဗာပူးရဲ့ ကော်တင်ဟိုကိုတော့ ခေါ်ယူဖို့ ကြိုးပမ်းမှုကို လက်လျှော့ပြီး အက်သလက်တီကိုရဲ့ ရူပီစတား ဂရစ်မန်းကို လာမယ့်နှစ်ကွက်အတွက် ဦးစားပေး နံပါတ်(၁) ပစ်မှတ်အဖြစ် ရရှိဖို့ ကြိုးပမ်းမှာဖြစ်တယ်လို့ သတင်းတွေ ထွက်လာပါတယ်။ ဒီသတင်းက လီဗာပူးအတွက် သတင်းကောင်းဖြစ်ပေမယ့် ဂရစ်မန်းကိုရဖို့ တောက်လျှောက်ကြိုးပမ်းနေတဲ့ မန်ယူအတွက်တော့ သတင်းဆိုးဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။

တန်းပစ်မှတ်အဖြစ် ခေါ်ယူဖို့ ကြိုးပမ်းတဲ့ ကိုဗလာ တစ်နည်းအားဖြင့်ဆိုရရင် ကော်တင်ဟိုကို ခေါ်ယူဖို့ကြိုးပမ်းမှု အဆုံးသတ်သွားခြင်းလို့ အဓိပ္ပာယ်ရပါတယ်။ ဘာစီလိုနာက ပြီးခဲ့တဲ့ နှစ်ကွက်အတွင်း ဒမ်ဘီလီကို ခေါ်ယူပြီးနောက်မှာ သူတို့အသင်းရဲ့ ကစားသမားတွေကြား အသက်ကွာဟမှုကို လျှော့ချဖို့ ဂရစ်မန်းတို့လို အရွယ်တွေကို ခေါ်ယူဖို့ ပစ်မှတ်ထားလာတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အင်းနရစ်နေရာ အစား ထိုးတာဝန်ယူခဲ့တဲ့ နည်းပြ ဗယ်လ်ဗာဒီက ဂရစ်မန်းရဲ့ အမာခံ ပရိသတ်ဖြစ်တာကလည်း ဘာစီလိုနာရဲ့ အဓိက ပစ်မှတ်က ဂရစ်မန်းဖြစ်လာခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဂရစ်မန်းဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ နှစ်ရာသီကပဲ အက်သလက်တီကို စာချုပ်သစ် ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး အဲဒီစာချုပ်မှာ အရင်က ထွက်ခွာခွင့်

တန်ဖိုးကို နှစ်ဆအထိ တိုးမြှင့်ခဲ့တာကြောင့် သူ့ကို ခေါ်ယူချင်တဲ့ အသင်းက ပေါင်သန်း ၁၇၀ လောက်အသုံးပြုရတော့မယ့် သဘောရှိပါတယ်။ ရိုးယဲလ်ကလည်း ဂရစ်မန်းကို ခေါ်ယူချင်ပေမယ့် ကစားသမားဘက်က တော့ မြို့ခံပြိုင်ဘက်အသင်းတစ်ခုဆို ကိုပြောင်းရွှေ့ဖို့ သိပ်ပြီးဆန္ဒမရှိတာကြောင့် ရိုးယဲလ်ထက်ဆို ဘာစီလိုနာကို ရွေးချယ်မယ့် သဘောရှိပါတယ်။ ဘာစီလိုနာရဲ့ အခု လှုပ်ရှားမှုဟာ ပရီမီယာလိဂ် အသင်းတွေဆီပါ ရိုက်ခတ်ခဲ့ကာ မန်ယူကတော့ ဘာစီလိုနာကို ယှဉ်နိုင်ဖို့ ကြိုးပမ်းရတော့မှာဖြစ်ပါတယ်။ မန်ယူက ပေါ့ဘာကို ခေါ်ယူရေးကို စွဲမှတော့ ဘာစီလိုနာကို အသာ ရထားဖူးတဲ့ အစဉ်အလာရှိတော့ ဒီတစ်ခါဘယ်လိုဖြစ်လာဦး မလဲဆိုတာလည်း စိတ်ဝင်စားဖို့ ကောင်းပါတယ်။



ဘယ်သူအကောင်းဆုံးလဲ

အတွက် မက်ဆီလား ရိုနယ်လ်ဒိုလား ဆိုတဲ့အခါ သူတို့နှစ်ယောက်လုံးက တကယ်ကို အများကြီး ကောင်းကြပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မက်ဆီကတော့ ကျွန်တော့်ကို မက်ဆီ မက်ဆီလို့ အော်ပြီး အားပေးအောင် လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်းရှိပါတယ်” လို့ ဆိုခဲ့ပါတယ်။ ဘာဘာတော့စ်က သူက မက်ဆီကို ပိုသဘောကျတယ်လို့ ပြောပေမယ့် စီရိုနယ်လ်ဒိုခေါ်ထားတဲ့ သူ့ရဲ့ ချစ်ခြင်းကို ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့ပြီး “လူငယ်လေးတွေအနေနဲ့ အကောင်းဆုံးဆိုတဲ့ ရိုနယ်လ်ဒိုလို ကြိုးစားလေ့ကျင့်ပြီး အတုခိုးပါ။ သူတို့တွေက သူဝတ်တဲ့ အဝတ်၊ သူစီးတဲ့ကား၊ သူဆံပင်၊ ဉာဏ်နီဉာဏ်နက် ထုတ်တတ်မှု ဒါတွေကိုပဲ အတုယူကြတယ်။ ကျွန်တော်ပြောတဲ့ သူ့ဆီက အတုခိုးရမယ်ဆိုတဲ့အရာက သူ့ရဲ့ လေ့ကျင့်ပြီးရင်း လေ့ကျင့်တတ်တဲ့ ကြိုးစားမှုကိုပါ” လို့ ပြောခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ဘာဘာတော့စ်က စီရိုနယ်လ်ဒိုက အဝတ်လဲခန်းမှာ ရယ်စရာတွေကို ပြောတတ်သူဖြစ်ပေမယ့် ကွင်းထဲရောက်ရင်တော့ စူးစိုက်မှု အပြည့်နဲ့ ဘာမဆိုလေးလေးနက်နက်ထား ကစားတတ်သူလို့ ချီးကျူးခဲ့ပါတယ်။ ဘာဘာတော့စ်အတွက် မက်ဆီက အကောင်းဆုံးဆိုပေမယ့် ပြီးခဲ့တဲ့ အောက်တိုဘာ ၂၃ရက်က ကျင်းပခဲ့တဲ့ ဖီဖာရဲ့ ၂၀၁၇ ကမ္ဘာ့အကောင်းဆုံးဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားမှာတော့ စီရိုနယ်လ်ဒိုက ၄၃ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်း၊ မက်ဆီကတော့ ၁၉ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်းသာ ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

စီရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ မက်ဆီဘယ်သူပိုကောင်းသလဲဆိုတာ သူတို့ရဲ့ ဆိုင်ရာဆိုင်ရာ ပရိသတ်တွေကြား နှစ်ပေါင်းများစွာ အငြင်းပွားလာတဲ့ ကိစ္စရပ်ဖြစ်သလို ဘောလုံးလောကတွင်း ကျင်လည်နေသူတွေကိုလည်း မိဒီယာတွေက ဘယ်သူပိုကောင်းသလဲဆိုတာ မေးခွန်းတစ်ခုအနေနဲ့ မေးတတ်တာကြောင့် ဘယ်သူကတော့ မက်ဆီက ပိုကောင်းတယ်၊ ဘယ်သူကတော့ စီရိုနယ်လ်ဒိုပိုကောင်းတယ်၊ ဘယ်လိုထင်တယ်ဆိုတဲ့ အမြင်တွေက ပုံမှန်တွေ့ရလေ့ရှိတဲ့ အဖြေသာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ခုကတော့ စီရိုနယ်လ်ဒိုရဲ့ အသင်းဖော်ဟောင်း ဘာဘာတော့စ်က မက်ဆီကို ‘အကောင်းဆုံး’ ဆိုတဲ့ အသုံးအနှုန်းကို သုံးနှုန်းခဲ့ချိန်မှာ စီရိုနယ်လ်ဒိုကို တော့ ‘ထူးချွန်သူ’ လို့သာ သုံးစွဲခဲ့တာကြောင့် ဒါကိုပဲ မိဒီယာတွေက ဦးစားပေးဖော်ပြနေကြပါတယ်။

ဘာဘာတော့စ်နဲ့ စီရိုနယ်လ်ဒိုတို့က မန်ယူမှာ နှစ်ရာသီ တွဲဖက်ကစားခွင့်ရခဲ့ပြီး မက်ဆီကိုတော့ ၂၀၀၉ ခုနှစ် ချန်ပီယံလိဂ် ဗိုလ်လုပွဲမှာ ပြိုင်ဘက်အဖြစ် ရင်ဆိုင်ခဲ့ဖူးတာဖြစ်ပါတယ်။ ဘာဘာတော့စ်က မက်ဆီဟာ ကိုယ်တိုင် ဂိုးသွင်းစွမ်းရည်ကောင်းသလို ဂိုးဖန်တီးမှုကောင်းကောင်းလုပ်နိုင်ပြီး ပွဲတစ်ပွဲလုံးကို ပါးပါးနပ်နပ် ချဉ်းကပ်တတ်တဲ့သူအဖြစ် အမွမ်းတင်ခဲ့ပြီး မက်ဆီက သူ့စိတ်ကြိုက်ပုံစံရှိသူလို့ ဆိုလိုက်ပါတယ်။ သူက “ကျွန်တော်တို့မျိုးဆက်

ဘာစီလိုနာကိုပြန်ခဲ့တယ်

ဘရာဇီးတိုက်စစ်မှူး နေမာက ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်ကွက်အတွင်း ဘာစီလိုနာကနေ ပီအက်စ်ဂျီကို ကမ္ဘာ့စံချိန်တင်ကြေး ပေါင်သန်း ၂၀၀ နဲ့ ပြောင်းရွှေ့သွားခဲ့ပြီးနောက် သူ့ကို ဆုကြေးမပေးတဲ့ ဘာစီလိုနာကို ချန်ပီယံလိဂ်ကနေ ထုတ်ပယ်ပစ်ဖို့ တောင်းဆို၊ ဘာစီလိုနာကတော့ ဘာတို့မူကလည်း နေမာတို့ဘက်က ချွတ်ယွင်းချက်တွေကို ဖွင့်ချနဲ့ အပြန်ပြန်အလှန် လှန်ဖြစ်ခဲ့ကြတာပါ။ နေမာကိုယ်တိုင်ကလည်း ပီအက်စ်ဂျီမှာ ရှင်ဘုရင်တစ်ပါးလို့ နေထိုင်ပြုမူမှုတွေကြောင့် အသင်းဖော်တွေက မျက်မှန်းကျိုးကာ ဆန့်ကျင်မှုတွေကို သူတို့နည်း သူတို့ဟန်နဲ့ ပြုခဲ့ကြတယ်ဆိုတဲ့ သတင်းတွေ ထွက်နေပါတယ်။ နေမာက သူ့နောက်မှ ပီအက်စ်ဂျီကို ရောက်လာတဲ့ လူငယ်တိုက်စစ်မှူးလေး မက်ပီ၊ ကျန်ဘရာဇီးကစားသမားတွေနဲ့ ပြေလည်ပေမယ့် ကျန်ကစားသမားအများစုနဲ့တော့ အဆင်မပြေဘူးဆိုတဲ့ အကြောင်းကို ပီအက်စ်ဂျီတောင်ပံတိုက်စစ်မှူး ဒီမာရီယာက ဖွင့်ချအပြီးမှာတော့ ဘာစီလိုနာ



ဒီတစ်ခါတော့တကယ်ပြာပါပြီ

အသင်းဖော်တွေကို နေမာလွမ်းဆွတ်နေပြီဆိုတဲ့ သတင်းတွေ ပလူပုံလာခဲ့ပါတယ်။ နေမာက ပြီးခဲ့တဲ့ တနင်္ဂနွေနေ့က ဘာစီလိုနာအသင်းဆီကို သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့ပြီး “မက်ဆီနဲ့ ဆွာရက်စ် အစ်ကိုတို့ကို တွေ့ရတာဝမ်းသာပါတယ်” လို့ သူ့ရဲ့ လူမှုကွန်ရက်ပေါ်ကနေ ဓာတ်ပုံနဲ့တကွ တင်ခဲ့သလို ဘာစီလိုနာဝက်ဘ်ဆိုက်ကလည်း နေမာနဲ့ ဘာစီလိုနာ အသင်းသားတွေ တွေ့ဆုံနေတဲ့ ပုံကိုတင်ခဲ့ပါတယ်။ နေမာဟာ အရင်က ဘာစီလိုနာရဲ့ MSN (မက်ဆီ-ဆွာရက်စ်-နေမာ) တိုက်စစ်အတွဲမှာ တွဲဖက်ကစားတဲ့ မက်ဆီ၊ ဆွာရက်စ်တို့နဲ့ ရင်းနှီးတဲ့ ဆက်ဆံရေးကို တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ပေမယ့် ပီအက်စ်ဂျီမှာတော့ အသင်းဖော်အများစုရဲ့ မနာလိုခံရတဲ့ဖက် တိုက်စစ်ကစားဖော် ကာဗာနီရဲ့ ဆန့်ကျင်မှုခံရတဲ့ အနေအထားတွေကြောင့် ဘာစီလိုနာမှာ တွန်းကရိတ်တဲ့ နွေးထွေးတဲ့ ဆက်ဆံရေးကို တမ်းတနေတဲ့ ပုံပေါ်ပါတယ်။

ချယ်လ်ဆီးကွင်းလယ်လူ ဘာကာယိုကိုကို ပရိသတ်တွေက နှုတ်ကတိ တည်ဖို့ လိုတယ်လို့ တိုက်တွန်းမှုတွေ ထွက်လာပြီးနောက်မှာတော့ ဘာကာယိုကိုရဲ့ ဆံပင်လည်း ပြာသွားခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဘာကာယိုကိုက သူ့သာ ပရီမီယာလိဂ် ပထမဆုံးဂိုးကို သွင်းယူနိုင်မယ်ဆိုရင် ဆံပင်ကို အပြာရောင်ဆေးဆိုးမယ်လို့ ကတိပေးခဲ့ပြီး သိပ်မကြာမီမှာပဲ သူ့ရဲ့ ပရီမီယာလိဂ် ပထမဦးဆုံးဂိုးကို သွင်းယူနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဘာကာယိုကိုက ကာရာဘတ်ကို ခြောက်ဂိုးပြတ်နဲ့ အနိုင်ရတဲ့ ပွဲမှာ ချယ်လ်ဆီးအတွက် ဂိုးစတင်သွင်းယူနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပေမယ့် အဲဒီအချိန်တုန်းက ပရီမီယာလိဂ် သွင်းဂိုး မသွင်းယူနိုင်ခဲ့သေးပါဘူး။ ဘာကာယိုကိုက “ကျွန်တော်ဂိုးသွင်းနိုင်ပြီး သိပ်မကြာခင်မှာ ဆံပင်ကို အရောင်ပြောင်းဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။ ဖြစ်နိုင်တာကတော့ အပြာရောင်ပေါ့။ အချိန်ကာလ တစ်ခုနဲ့ တစ်ခုကြားမှာ ဆံပင်အရောင် ပြောင်းရတာကို ကျွန်တော်ကြိုက်ပါတယ်” လို့ ဆိုခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် သူ့သွင်းယူနိုင်တဲ့ ပွဲဟာ တန်းဆင်းဇယားအောက်ဆုံးက ခရစ္စတယ်ပလဲ့အသင်းဘက်ကို သွင်းယူနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ဒီထက်ဆိုးတာက အဲဒီပွဲမှာ ချယ်လ်ဆီးက နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့ အရေးနိမ့်သွားခဲ့တာကြောင့် ဘာကာယိုကိုရဲ့ ပရီမီယာလိဂ် အဖွင့်ဂိုးပွဲစဉ်ဟာ လှပမှုမရှိခဲ့ဘူးလို့ ဆိုရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း ကာယက်ရှင်ကိုယ်တိုင်က ဒီကတိကို မသိကျိုးကျွံပြုကာ ဆံပင်ကို မဆိုးဘဲ ထားခဲ့ပေမယ့် ပရိသတ်တွေကတော့ ဘာပဲဖြစ်ဖြစ် ကိုယ့်ကတိစကားကို ကိုယ်တာဝန်ယူဖို့ အထပ်ထပ်အခါခါ တိုက်တွန်းနေကြတာ ဘုန်းမောက်ကို ရင်ဆိုင်မယ့် ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်မတိုင်မီ အသင်းလေ့ကျင့်ရေးကွင်းကို လာရောက်ချိန်မှာ ဆံပင်ကို အပြာရောင် ဆိုးထားပြီးဖြစ်တာကို မြင်တွေ့ခဲ့ရပါတယ်။



အာဆင်နယ်အတွက်အရာအားလုံးပေးဆပ်ခဲ့ပေမယ့်

အာဆင်နယ်ကွင်းလယ်လူ မီဆပ်အိုဇေးလ်က မန်ယူကို အလွတ်ပြောင်းရွှေ့ကြေးနဲ့ ထွက်ခွာဖို့ ကြိုးစားနေတယ်ဆိုတဲ့ သတင်းတွေ ပလူပုံနေချိန်မှာ သူ့ရဲ့ အာဆင်နယ်မှာ လက်ရှိကာလ ခံစားချက် အချို့ကို လှစ်ဟပြခဲ့ပါတယ်။ အာဆင်နယ်အဓိကရှယ်ယာရှင် ခရစ်တီက အိုဇေးလ်နဲ့ ဆန်းချက်စ်တို့ နှစ်ဦးကို စာချုပ်သစ် ထပ်ချုပ်ဖို့ ကြိုးပမ်းသွားမယ်လို့ မှတ်ချက်ပြုခဲ့အပြီးမှာ အိုဇေးလ်က ဒီစကားအပေါ် ကျေနပ်မိသလို သူဟာ အာဆင်နယ်အတွက် ရာနှုန်းပြည့် ပေးဆပ်ထားပေမယ့် ဝင်းဂါးလက်အောက်မှာ ကစားရတဲ့ သူ့ရဲ့ နေရာကိုတော့ ကျေနပ်ခြင်းမရှိဘူးဆိုတာကို ပြောကြားလိုက်ပါတယ်။ အိုဇေးလ်က သူဟာ ကျောနံပါတ် (၁၀) ဝတ်ကစားသမားတွေ ကစားလေ့ရှိတဲ့ ကွင်းလယ်ဖန်တီးရှင်နေရာကိုပဲ ကစားတယ်ဆိုတာ အားလုံးသိကြပြီး ဖြစ်ပေမယ့် ဝင်းဂါးက သူ့ကိုညာတောင်ပံမှာ ထွက်ကစားခိုင်းထားတယ်လို့ ဆိုလိုက်တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအချက်က ဝင်းဂါးချပေးတဲ့ လက်ရှိကစားရတဲ့ နေရာအပေါ် သူ့အနေနဲ့ ကျေနပ်ခြင်းမရှိဘူးဆိုတဲ့ အချက်ကို လှစ်ပြခဲ့တာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။



မေလဲ့သင်း

UNIQUE STAR Travels & Tours Co.,Ltd			
Bangkok (4D)	Nov 10, 24	Dec 21	(350 \$)
America (13D)	Dec 7, Feb 1,	Apr 6	(3500 \$)
Halong Bay (4D)	Nov 1, 10	Dec 15, 22	(350 \$)
Europe (10D)	Dec 10, Feb 20,	Apr 8	(2999 \$)
Munei-Dalat (5D)	Nov 9, 24	Dec 14, 21	(350 \$)
Austrial (7D)	Dec 12, Feb 23,	Apr 10	(1999 \$)
Viet-Cambodia (6D)	Nov 8, Dec 20		(599 \$)
Japan (6D)	Dec 10, Feb 20,	Apr 11	(1699 \$)
Singapore (4D)	Nov 2, 10, Dec 15, 22		(599 \$)
Korea (6D)	Dec 13, Feb 22,	Apr 11	(1199 \$)
HongKong (5D)	Nov 9, Dec 14, 29		(1199 \$)
Beijing (6D)	Nov 8, Dec 13, 28		(1199 \$)

70/A,Kabaaye Pagoda Rd,Bahan Tsp,Ygn: 09 788 82 82 82 , 09 788 83 83 83 , 09 540 1568 , 09 540 1569
Mdy: Ph: 09 760 85 85 85, 09 766 85 85 85, 09 514 8079, Facebook : Unique Star Travels and Tours

အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရမည့် အထူးကုန်စည်များတွင် တံဆိပ်များ ပြည့်စုံစွာကပ်နှိပ်ရေး

- အထူးကုန်စည်ခွန်ကျသင့်စေသည့် အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရန် သတ်မှတ်ထားသော အရက်၊ စီးကရက်၊ ဝိုင်၊ ဆေးပေါ့လိပ်များတွင် အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ခြင်းမရှိလျှင် အထူးကုန်စည်ခွန်ထမ်းဆောင်ခြင်းမရှိသည့် အထူးကုန်စည်အဖြစ် မှတ်ယူခြင်းခံရမည်ဖြစ်ပါသည်။
- အခွန်မဆောင်ရသေးသော အထူးကုန်စည်ကို လက်ဝယ်ထားခြင်း၊ ရရှိပိုင်ဆိုင်ထားခြင်းအတွက် အထူးကုန်စည်ခွန် ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၂ ပုဒ်မခွဲ (ဂ) အရ လက်ဝယ်ထားရှိသူက ယင်းကုန်စည်တန်ဖိုး၏ ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်းပေးဆောင်ရမည့်အပြင် ယင်းကုန်စည်များကို ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူခြင်းခံရမည်ဖြစ်ပါသည်။
- အထူးကုန်စည်များကို ထုတ်လုပ်ပြီး အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ခြင်းမပြုဘဲ ရောင်းချ ဖြန့်ဖြူးခြင်းပြုလုပ်ကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရပါက အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းအတွက် ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်သည့် အထူးကုန်စည်ထုတ်လုပ်သူက အထူးကုန်စည်ခွန် ဥပဒေပုဒ်မ ၂၂၊ ပုဒ်မခွဲ (စ) အရ တွေ့ရှိသည့် အထူးကုန်စည်တန်ဖိုး၏ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းကို ဒဏ်ကြေးအဖြစ်ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါ သည်။
- ၂၀၁၇ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက် ဥပဒေပုဒ်မ ၃၈ တွင် အခွန်မပေးဆောင်ရသေးသော အထူးကုန်စည်များကို ရရှိပိုင်ဆိုင်ထားခြင်းအတွက် အထူးကုန်စည်ခွန်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၂၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ)အရ တပ်ရိုက်ဒဏ်ငွေအဖြစ် ကောက်ခံရငွေ၏ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းကို သတင်းပေးတင်ပြသူအားလည်းကောင်း၊ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းကို ရှာဖွေဖမ်းဆီးသည့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း ဆုကြေးအဖြစ်ချီးမြှင့်ရမည်။ သတင်းပေးတင်ပြသူ မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်းကို အစိုးရကိစ္စမှ တစ်ပါး ဖော်ထုတ်ခြင်းမပြုရဟု ပြဋ္ဌာန်းထားပါသည်။
- အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်လျက်ရှိသည့် အထူးကုန်စည်များအနက် စီးကရက်၊ အရက်၊ ဝိုင်တို့မှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှစတင်၍ ကပ်နှိပ်လျက်ရှိပြီး ဆေးပေါ့လိပ်များမှာ ၂၀၁၇ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်မှစတင်၍ ကပ်နှိပ်ရန် ညွှန်ကြားထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
- သို့ဖြစ်ပါ၍ အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရမည့် အထူးကုန်စည်ထုတ်လုပ်သူများ၊ ဖြန့်ဖြူးသူများအနေဖြင့် ပြဋ္ဌာန်းထားသည့်ဥပဒေ၊ ညွှန်ကြားချက်များကို တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြရန်နှင့် တာဝန်ရှိသည့် အဖွဲ့အစည်းများမှလည်း စစ်ဆေးအရေးယူမှုများ ပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။
- အခွန်ထမ်းပြည်သူများမှလည်း နိုင်ငံတော်အတွက် မိမိသွယ်ဝိုက်၍ ထမ်းဆောင်လိုက်သည့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ကျသင့်ငွေများ နိုင်ငံတော်သို့ အမှန်တကယ် ရောက်ရှိနိုင်ခြင်း ရှိ/မရှိ သိရှိနိုင်ရန် အခွန်အမှတ်တံဆိပ်များ ကပ်နှိပ်ထားခြင်းမရှိပါက သတင်းပေးတိုင်ကြားခြင်းဖြင့် ကူညီမှုပြုနိုင်ပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအသိပေးအပ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

အ.ထ.က (၄) တောင်ငူ (ယခင်ရှင်လှကာ ခိုင်အိုစီစီအထက်တန်းကျောင်း)
ကျောင်းသားဟောင်းများ (ရန်ကုန်) ၏
အာစရိယပူဇော်ပွဲအကြို ရန်ပုံငွေညှိညှိပေးပွဲ မိတ်ကြားလွှာ
 (၂၀) ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၄-၁၂-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀ နာရီတွင် အ.ထ.က (၄) တောင်ငူတွင် ညင်သာသီကန်မြို့ကွယ်ပေးပွဲရုံမှာ ရန်ကုန်အသင်းအနေဖြင့် ဆရာကန်တော့ပွဲအတွက် အလှူငွေထည့်ဝင်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲအကြိုရန်ပုံငွေညှိညှိပေးပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်းကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။
 အထူးအစီအစဉ်အနေဖြင့် ရှင်လှကာအစီအစဉ်ကြီး/အစီအစဉ်ကြီးမှ ကြွရောက်လာသော ကျောင်းသားဟောင်းများအား ကမ်းမဲအစီအစဉ်ဖြင့် လက်ဆောင်များပေးပေးပါမည်။
 ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၅-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့)
 ကျင်းပမည့်အချိန် - ည (၆:၀၀) နာရီ
 ကျင်းပမည့်နေရာ - M3 ခန်းမ၊ တော်လှန်ရေးပန်းခြံအနီး
 မှတ်ချက် ။ ။ ကြွရောက်လာသူတစ်ဦးလျှင် လက်မှတ်တစ်စောင် ၁၂၀၀၀ / ကျပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားပေးခြင်းဖြင့် အလှူငွေ ကုသိုလ်ပါဝင်ပေးကြပါရန် လေးစားစွာဖြင့် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။
 ဆက်သွယ်ရန် ။ ။ ဒေါ်ခင်မြင့် (၀၉ ၅၅၀၃၉၀) ဒေါ်ဥမာ (၀၉ ၅၀၂၈၉၃၃) ဗိုလ်မှူးအောင်နိုင် (၀၉ ၅၅၀၀၈၂၇၃၆)
အ.ထ.က (၄) တောင်ငူ ကျောင်းသားဟောင်းများ (ရန်ကုန်)

REQUEST FOR EXPRESSIONS OF INTEREST (CONSULTING SERVICES- FIRMS SELECTION)
Country :MYANMAR
Project :Ayeyarwady Integrated River Basin Management (AIRBM) Project
Credit No. : IDA 55590
Assignment Title: Environmental and Social Consultancy Services for Stretch 1 of the Ayeyarwady River (Mandalay to NyaungOo).
Reference No. : C3.14
 The Republic of the Union of Myanmar has received financing from the World Bank toward the cost of the Ayeyarwady Integrated River Basin Management (AIRBM) Project. The Directorate of Water Resources and Improvement of River Systems (DWIR) within the Ministry of Transport and Communications is the implementing agency of the AIRBM through the Project Management Unit (PMU) established under the supervision of the Director General of DWIR, and intends to apply part of the proceeds for consulting services.
 Under Component 3, the DWIR proposes to undertake a number of sub-projects, with an estimated total cost of around US\$25 million, to provide year-around stable navigation for the Ayeyarwady River. The works include the improvement of an approximately 200 km long waterway from Mandalay to NyaungOo, referred to as Stretch 1. The consulting services ("the Services") for Stretch 1 include:
Part 1: Preparation of an Environmental and Social Impact Assessment of Navigation Enhancements in Stretch 1 of the Ayeyarwady River between Mandalay and Nyaung U. The ESIA will assess the navigation enhancements design options proposed by Engineering Consultant and together with the Engineering Consultant, support DWIR in the selection of environmental, socially and economically viable navigation enhancements in Stretch 1. The design options and hydro-dynamic modeling will be undertaken by an Engineering consultancy firm hired under a separate contract.
Part 2: Preparation of an Environmental and Social Management Plans (ESMP) and Resettlement Action Plans (RAP) or priority subprojects in Stretch 1 (ESMP).
Part 3: ESMP and RAP Monitoring during the construction of the prioritized subprojects in Stretch 1.
 The tentative duration of the entire assignment is about 36 months. The preparation of the ESIA for Stretch 1 is expected to be completed by month 12. The ESMPs and RAPs for selected subprojects should be completed by month 18. ESMP and RAP monitoring for the selected subprojects is expected to be completed by month 36.
 The PMU now invites eligible consulting firms ("Consultants") to express their interest in providing the Services. Interested Consultants should provide information demonstrating that they have the required qualifications and relevant experience to perform the Services. The information should include comprehensive descriptions of previous relevant assignments including: nature of assignment, contract dates, contract amount, person months provided by the firm, and role of the firm in the contract (Lead Firm, Joint Venture member, sub-consultant, etc.) The general criteria which will be taken into consideration in the short-listing process include:
 1. Minimum 5 year experience in developing ESIA's for river projects;
 2. Experience in preparing and supervising ESMPs and RAPs;
 3. Knowledge of World Bank Safeguard policies and/or other International Development Bank safeguard policies for infrastructure projects.
 4. Experience in developing countries, particularly in Asia.
 The attention of interested Consultants is drawn to paragraph 1.9 of the World Bank's Guidelines: Selection and Employment of Consultants [under IBRD Loans and IDA Credits & Grants by World Bank Borrowers dated July 2014 ("Consultant Guidelines"), setting forth the World Bank's policy on conflict of interest. Consultants may associate with other firms in the form of a joint venture or a sub-consultancy to enhance their qualifications. The Consultants shall clearly state the role of each member in the association (Lead, JV partner, or Sub-consultant) in their expression of interest. Consultants will be shortlisted in accordance with the Quality- and Cost-Based Selection (QCBS) method set out in the Consultant Guidelines. Shortlisted Consultants will be invited to submit their Technical and Financial proposals as per the Request for Proposal (RFP) documents to be issued to them. Further information can be obtained at the address below during 09:30 to 16:00 hours. Expressions of interest must be delivered in a written form to the address below (in person, or by mail, or by e-mail) by Nov 30 2017 at 16:00hr, local time.
 Attn: Mr. Aung MyoKhaing
 Component 3 Director, PMU Office, AIRBM Project
 Director, Directorate of Water Resources and Improvement of River Systems, DWIR Compound,
 Ministry of Transport and Communications, 400 Lower Pazuntaung Road, Pazundaung Township, Yangon, Myanmar, Office Tel: +95 9 426906206, Mobile : +95 9 5150213
 Email: component3director@gmail.com With a copy to: ekyipyarsoe@gmail.com; aungminaung1977@gmail.com; dwir.airbm@gmail.com

ကန်ထရိုက်တာဒေါ်သိန်းသိန်းအေး
[၁၄/လမန(နိုင်) ၀၅၇၇၀၄]နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်နေ ဦးနေဝင်းမောင် [၁၃/လမန(နိုင်)၀၀၂၆၂၂]၏ ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်းကြေညာအပ်ပါသည်။
 ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (၃) ရပ်ကွက်၊ အောင်သပြေ (၁) လမ်း၊ အမှတ် (၅၆/က) မြေကွက်ပေါ်ရှိ ကန်ထရိုက်တာ ဒေါ်သိန်းသိန်းအေး ဆောက်လုပ်သော (၅)ထပ်တိုက်မှ အကျယ်ပေး(၁၆x၆၅) မြေညီထပ်(ခြေရင်း)(အယ်)အခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အား ဒေါ်သိန်းသိန်းအေးထံမှ ဦးနေဝင်းမောင်မှ ၂၂-၄-၂၀၁၆ရက်ကပင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် မြေရှင်တို့ရွှေ့မောက်တွင် အပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုကာ ဝယ်ယူ၍ လက်ရောက်ရယူခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုအချိန်ထိ အဆိုပါတိုက်ခန်းအား ဦးနေဝင်းမောင်တစ်ဦးတည်းသာ တစ်ဆက်တည်း လက်ဝယ်ထား ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
ညွှန်ကြားသူ ဦးနေဝင်းမောင်
ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအေးကြည် (LL.B, D.B.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၈၆၃) အမှတ် (၉၀၄) တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉ ၄၃၀၀၂၇၇

ဖုန်း Sim Card ဝယ်သည်
73, 47, 49, 50, 86
ရဲမင်းထွန်း
Ph: 09-5014706
ဗဟိုကုမ္ပဏီ အုတ်ချိုတံတော်
ဒေတီမြေအုတ်ရိုက်စက် ရပြီ
09 4200 35882
09 4200 35884
 (၆၀၄)အင်းလေး(၁)လမ်းစု(၂)တောင်ဒုံ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
 ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၂၃)ရပ်ကွက်၊ ရွှေစံပယ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂၅၂) (အလျားပေ ၄၀ x အနံ ၆၀ပေ)ရှိ အိမ်ခြံမြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဗိုလ်ကြီးမြင့်စိုး[၁၄/တဖန(နိုင်)၀၀၂၈၆၆]အမည်ဖြင့် တည်ရှိနေပါသည်။ အဆိုပါ အိမ်ခြံမြေကွက်ကို ဗိုလ်ကြီးမြင့်စိုးထံမှ အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူ၍ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားရှိသူမှာ အဆိုပြုလာသူ ဒေါ်ထက်ထက်အောင်[၇/မန(နိုင်) ၃၄၃၃၉၃]ထံမှ ဦးကျော်ကျော်[၁၂/လသာ(နိုင်)၀၂၅၃၁၅]က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ယင်းအိမ်ခြံ မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြေငြာစာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်မြောက်၍ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အိမ်ခြံမြေကွက် အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးကျော်ကျော်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်မာလာ (LL.B)တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၂၀)
တိုက်(၅) အခန်း(၀၀၈) အေးရိပ်မွန်(၉)လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၀၈၂၀၊ ၀၁-၅၅၀၃၀၉၀

ကြေးမုံ

စေတနာ့အဖွဲ့... မှ ကျွန်ုပ်တို့အား/ ချောခိုင်းသော (မေတ္တာ)
 (ဖော်ပြခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်နှလုံးကို) / (ပြုစုပေးခြင်း) (၃)ရက် Nov 1, 2, 3
 (ပုံစံ-သွင်းပေးခြင်း) / (မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ကျောက်စိမ်း) (၃)ရက် 10, 11
 (တောင်ကြီး၊ မိုးပျံ၊ အင်းလေး) / (မိုးတိုက်၊ ပြင်ဦးလွင်၊ မိုးပျံ) (၄)ရက် 17, 24
 (တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ လှိုင်ကော်) / (ထားဝယ်၊ ရှင်ကုန်း) (၅)ရက် 17, 24
Ph: 09 795066657, 09 785066657, 09 765066657

မင်္ဂလာဒါ 09426669001, 09426669002, 09426669003
 * မန္တလေး၊ မိုးတိုက်၊ ပြင်ဦးလွင်၊ (၇)ရက်ခွဲချောင်းသော (၃)ရက် Nov 10, 17
 * ငယ်၊ ပုလဲကျွန်း (တံတော်၊ နံတော်၊ ဆဲတော်)၊ ဂရုန်း၊ ကမ်းသာယာ (၃)ရက် 24
 * မြဝတီ၊ မဲဆောက်(ညောင်ပင်)၊ ချစ်သူမြိုင်ဥယျာဉ်၊ ဘားဘဲ (၃)ရက် 24
 * ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗိ၊ မန္တလေး (၃)ရက်၊ ဆက်၍-ချင်းပြည်နယ် နတ်မတောင် (၅)ရက်၊ ထွက်မည်
 ချစ်စဉ်း-အသိုက် Hotel/Guest စည်း Restaurant တွား(ပတ်သည့်အားဖြင့်) မဲဆောက်(၇)ရက်

ဝင်းရာသီ ဝေဠါန
 တောင်ကြီး-အင်းလေး-ဝင်းတယ်-ကျောက်စိမ်း-
 လှိုင်ကော် ထပ်ဆင်း-ကား - ၆၇၀၀/-
 ပုဗ္ဗ-ပုဂံ၊ စွယ်စုံဆင်း- ၅၀၀၀/-
 ပုဂံ-ပုဗ္ဗ-ပုဂံ၊ စွယ်စုံဆင်း- ၅၀၀၀/-
 တောင်ကြီး-အင်းလေး- ၇၀၀၀/-
 မန္တလေး- ၅၀၀၀/-
 AirCom: Express မဲဆောက်(၇)ရက်
 * 420144148, 421153797

မြတ်မြန်မာအပန်းဖြေသရီးသွားလုပ်ငန်း
 * ငယ် (2N) - 130000/- (နေ့ချင်းပြန်ခရီးစဉ်များ)
 * ငယ် (2N) - 220000/- * ဘားဘဲ-ပုဂံ-ကျောက်စိမ်း - 37000/-
 * ပုဂံ-ညောင်ပင်-ပုဗ္ဗိ (3N-4D) - 120000/- * ဘားဘဲ-ပုဂံ-ကျောက်စိမ်း - 37000/-
 * မြဝတီ-မဲဆောက်-ဘားဘဲ (3N-4D) - 110000/- * ငယ်လှိုင်-ကျောက်စိမ်း - 39000/-
 * မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-ဝက်ကံ (4N-5D) - 170000/- * ဘားဘဲဆန်ဂူ-ကျောက်စိမ်း - 40000/-
 (အပတ်စဉ်သောကြာ၊ စနေ နေ့တိုင်း ခရီးစဉ်ရှိပါသည်။)
 အမှတ်(၅၃)၊ (၃-လွှာ)၊ တေတီကလပ်၊ တာမွေမြို့နယ်။
Ph: 09-400924882, 09-400924883

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အသိပေးဖိတ်ကြားခြင်း

131st
 MINISTRY OF CONSTRUCTION
 (MINISTER'S OFFICE BUILDING) 131ST

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ Public Works Department (PWD) စတင်ဖွဲ့စည်းသည့် (၁၃၁)နှစ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားကို ၂၀၁၇ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ (၂၄) ရက်နေ့ မှ (၂၆) ရက်နေ့အထိ ရုံးအမှတ် (၁၁) နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ (၁၃၁) နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားတွင် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနရှိ အဆောက်အအုံဦးစီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ တံတားဦးစီးဌာန၊ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနနှင့် ပြင်ပကုမ္ပဏီများမှ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ပြခန်းများ၊ ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများ၊ နိဗ္ဗာန် ဈေးပွဲတော်များ၊ အမှတ်တရပစ္စည်းများ ခင်းကျင်းပြသမည်ဖြစ်ရာ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အရာထမ်း/အမှုထမ်းများ၊ (အငြိမ်းစား) အရာထမ်း/အမှုထမ်းများ၊ မိသားစုဝင်များနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများ လာရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါကြောင်းနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသည့် ပြည်တွင်း/ပြည်ပကုမ္ပဏီများမှလည်း ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဆက်သွယ်၍ ပြခန်းများ လာရောက်ပြသနိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာ အသိပေးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

(၁၃၁)နှစ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားကျင်းပရေးကော်မတီ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ရွှေလမ်းခရီး... တန်ဆောင်တိုင် ဘုရားပွဲစဉ်များ
 * တောင်ကြီး၊ ပုဗ္ဗ-ပုဂံ၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ဝင်းတယ်၊ ကလေး၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊
 * တောင်ကြီး၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ အင်းလေး၊ ဝင်းတယ်၊ ကလေး၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊
 * မြေသင်း၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ အင်းလေး၊ ဝင်းတယ်၊ ကလေး၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊
 * မြေသင်း၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ အင်းလေး၊ ဝင်းတယ်၊ ကလေး၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊
 * ပုဂံ (စွယ်စုံဆင်း)၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊
 * တောင်ကြီး (ရှင်ကုန်း)၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊
 * ကလေး၊ မိုးပျံ၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊ မြေသင်း၊ မဲဆောက်၊
 * မော်လမြိုင်ဘုရား၊ ကျောက်စိမ်း၊ ကရင်ပြည်နယ်-ဘားဘဲ သမိုင်းဝင် (၅)ရက်၊
 * ကရင်ပြည်နယ်-မြဝတီဘုရား၊ မဲဆောက်မြို့လှေလှေစုနှင့် ဘားဘဲဘုရား၊
 (စွယ်စုံဆင်း) ကလေး၊ တောင်ကြီး၊ မဲဆောက်၊ တောင်ကြီး၊ မဲဆောက်၊ မဲဆောက်၊ မဲဆောက်၊
 (၁၃၁)နှစ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်နေ့ (၁၃၁)နှစ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်နေ့) 095124678, 09401589907, 01371317

သိဟလင်း
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
 (10', 14', 16', 18', 22') ကား
 များဖြင့်လုပ်သားအပြီးအစီး
 မြို့တွင်း/နယ်ထဲ
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
01-570307
09-5112729
09-5126394

မကြွသောပန်း
 အသိပြင်အိမ်ပြောင်း၊ အိမ်ရွှေ့
 ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
 ကားကြီး၊ ကားငယ်
 ဆိုက်ဘယ်နှင့် အလုပ်သမားများအပါ
 တပါတည်း ပြောင်းရွှေ့ပေးသည်။
 (မြို့တွင်း/နယ်ထဲ)
09-258022220
09-250499979
09-73209992
09-254449533

ဒဂုံမြို့သစ်
 အရေပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်း၊ မြို့နယ်
 တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
 များရှိမြေကွက်များကို
 ရွေးကောင်းပေးပေးသည်။
09-500 5916
09-510 1862

GW 0973226006
 0973133528
 0973077569
 အိမ်ပြောင်း၊ အိမ်ရွှေ့
 ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
 ကားများနှင့် လုပ်သားအပါ
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။ နယ်
 အိမ်ပြောင်း၊ ကားငှားနိုင်သည်။
 အမှတ်(၆၃)၊ မြေသင်း၊ မင်္ဂလာဒုံ၊
 09401505559 စမ်းချောင်း

နာမည်ကျော် နာမည်ပေးကင်ဂွန်း၊ တပ် ပါရဂူ - အနာဂတ်ဟောက်နီများ၊ လက္ခဏာကုမ္ပဏီဗေဒအတိုင်ဝင်ခံ

ဆရာကြီး ရာဇာဇော်ဝင်း (LL.B.)

ရှေးမှုမပျက်ခေတ်မီလှပသော နာမည်လှလေးများကို နန်းသားဆက်လိုက်ပါက ဝင်ပွန်းတပ်ရက်၊ မင်္ဂလာမော်ကွန်း၊ စာတာ၊ ကဏန်းဗေဒအဟောများ၊ နက္ခတ်အဟောများ၊ မိဘနာမည်တွဲသုံးပုံလမ်းညွှန်တစ်သက်တာဟောစာတမ်းများ နာမည်ပေးပါရကုန်ကြီးနှင့် ဆက်သွယ်လျှင် ထူးချွန်သောကလေးဖြစ်စေရန်အာမခံသည်။ ဆိုင်အမည်၊ လုပ်ငန်းအမည်၊ ကုမ္ပဏီနာမည် ခွဲစိတ်မီးဖွားရက်၊ အိမ်ဆောက်ပုံအစီအစဉ်၊ ရင်သွေးငယ်၏အနာဂတ်အလုံအလုံပါဝင်သော အကြံအမြင်ဟောစာတမ်းပါဦးမည်။ အိမ်အရောက်ပို့၊ နယ်သို့ စာတိုက်မှပို့သည်။ အိမ်ထောင်ရေး၊ လုပ်ငန်းနာမည်များ၊ ကောင်းမကောင်းစစ်ပေးသည်။ လူကြီးများအိမ်အရောက်ပို့အနာဂတ်စစ်တမ်း၊ အန္တရာယ်ကင်းအဆောင်များ၊ ဘေးရန်ကာယကြောများ၊ လုပ်ငန်းကောင်း၊ စီးပွားတက်၊ ချစ်သူစုံတွဲမင်္ဂလာရက်ကောင်းရက်မြတ်များ ရွေးခြင်အိမ်ခြံမြေတိုက်ယာဉ်ကားရောင်းထွက်ရန်မိမိ၏စာတာကိုတွက်ချက်၍ ဆရာကိုယ်တိုင်သတ်မှတ်ပေးသောရက်ရောင်းထွက်ပြီးမှညီထွေပူဇော်ပေးပါ။ (Viber Ph.09-5152521) မနောသိဒ္ဓိနည်းများဖြင့်အိမ်ခြံမြေဆောင်ရွက်သည်။ အိမ်ခြံမြေလှူဒါန်းဖြင့်ပဲရိုးမြို့မဟာဝိသုတာရာမကျောင်းဝင်အတွင်း ၂၄.၁၁.၂၀၁၆ ရက်နေ့တွင်ထီးတော် တင်လှူခဲ့သည်။ ၁၇.၉.၂၀၁၇ နေ့တွင်ရွှေမော်စောစောတို့တွင် ရွှေဆူကြီး၊ လက်စွပ်များစုပေါင်းလှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။ ဖုန်း- 01, 394727 01, 399426, 09, 73009994, 09, 5152521 အိမ်-အမှတ်(၉)၊ ဘုတင်၊ ရေလမ်းမင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ (စိတ်ရက်မရှိ) ရုံးခန်း - တိုက်အမှတ်(၉၄)၊ ပထမ၊ မန္တလေးလမ်း၊ (လယ်) ရေမြောင်ကြီးအနီး၊ သိမ်ဖြူစာတိုက်မှတိုင်ဆင်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ လမ်းညွှန် - ရန်ကုန်တာမွေသွား ၇ / ၂၀ / ၆၄ / ၈၀ စီး သိမ်းဖြူစာတိုက်ဆင်း၊ ကိုယ်ပိုင်ကား - ဒေါ်သိန်းတင်လမ်းမှဝင်။

ကလေးနာမည်ပေး မည်ဆိုရင်ဆရာကြီး မှစိတ်ချရသည်။ ရှိုင်းလကျာစင် အ.ထ.က (၁) ဒဂုံ

ယမင်းသူ
 မြို့တွင်း၊ မြို့ပြင်၊ ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့်
 လူချစ်ရာရန် ကားမျိုးစုံရှိသည်။
 ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
09 5174914, 09 5136421

မင်္ဂလာပါ
 အိမ်ပြောင်း၊ အိမ်ရွှေ့ လုပ်ငန်း
 မြို့တွင်း/နယ်ထဲများအတွက်
 ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့်
 Box ကားမျိုးစုံဖြင့်
 အလုပ်သမားစီစဉ်ပေးသည်။
09-450042704
09-250095116
09-420096296

လူ့ဘဝဆိုတာတိုတောင်းပါသည်။ ဂုဏ်သိက္ခာနှင့်အညီတိုင်းမှာ တစ်ထောင့်တစ်နေရာမှ တတ်စွမ်းသလောက်ပြည့်စုံရန်ရန်ရှိသည်။

စာသင်တန်း၍ ငဝတနာပါဠိသော ၁၈၇၊ ၁၈၈၊ ၁၈၉၊ ၁၉၀၊ ၁၉၁၊ ၁၉၂၊ ၁၉၃၊ ၁၉၄၊ ၁၉၅၊ ၁၉၆၊ ၁၉၇၊ ၁၉၈၊ ၁၉၉၊ ၂၀၀၊ ၂၀၁၊ ၂၀၂၊ ၂၀၃၊ ၂၀၄၊ ၂၀၅၊ ၂၀၆၊ ၂၀၇၊ ၂၀၈၊ ၂၀၉၊ ၂၁၀၊ ၂၁၁၊ ၂၁၂၊ ၂၁၃၊ ၂၁၄၊ ၂၁၅၊ ၂၁၆၊ ၂၁၇၊ ၂၁၈၊ ၂၁၉၊ ၂၂၀၊ ၂၂၁၊ ၂၂၂၊ ၂၂၃၊ ၂၂၄၊ ၂၂၅၊ ၂၂၆၊ ၂၂၇၊ ၂၂၈၊ ၂၂၉၊ ၂၃၀၊ ၂၃၁၊ ၂၃၂၊ ၂၃၃၊ ၂၃၄၊ ၂၃၅၊ ၂၃၆၊ ၂၃၇၊ ၂၃၈၊ ၂၃၉၊ ၂၄၀၊ ၂၄၁၊ ၂၄၂၊ ၂၄၃၊ ၂၄၄၊ ၂၄၅၊ ၂၄၆၊ ၂၄၇၊ ၂၄၈၊ ၂၄၉၊ ၂၅၀၊ ၂၅၁၊ ၂၅၂၊ ၂၅၃၊ ၂၅၄၊ ၂၅၅၊ ၂၅၆၊ ၂၅၇၊ ၂၅၈၊ ၂၅၉၊ ၂၆၀၊ ၂၆၁၊ ၂၆၂၊ ၂၆၃၊ ၂၆၄၊ ၂၆၅၊ ၂၆၆၊ ၂၆၇၊ ၂၆၈၊ ၂၆၉၊ ၂၇၀၊ ၂၇၁၊ ၂၇၂၊ ၂၇၃၊ ၂၇၄၊ ၂၇၅၊ ၂၇၆၊ ၂၇၇၊ ၂၇၈၊ ၂၇၉၊ ၂၈၀၊ ၂၈၁၊ ၂၈၂၊ ၂၈၃၊ ၂၈၄၊ ၂၈၅၊ ၂၈၆၊ ၂၈၇၊ ၂၈၈၊ ၂၈၉၊ ၂၉၀၊ ၂၉၁၊ ၂၉၂၊ ၂၉၃၊ ၂၉၄၊ ၂၉၅၊ ၂၉၆၊ ၂၉၇၊ ၂၉၈၊ ၂၉၉၊ ၃၀၀၊ ၃၀၁၊ ၃၀၂၊ ၃၀၃၊ ၃၀၄၊ ၃၀၅၊ ၃၀၆၊ ၃၀၇၊ ၃၀၈၊ ၃၀၉၊ ၃၁၀၊ ၃၁၁၊ ၃၁၂၊ ၃၁၃၊ ၃၁၄၊ ၃၁၅၊ ၃၁၆၊ ၃၁၇၊ ၃၁၈၊ ၃၁၉၊ ၃၂၀၊ ၃၂၁၊ ၃၂၂၊ ၃၂၃၊ ၃၂၄၊ ၃၂၅၊ ၃၂၆၊ ၃၂၇၊ ၃၂၈၊ ၃၂၉၊ ၃၃၀၊ ၃၃၁၊ ၃၃၂၊ ၃၃၃၊ ၃၃၄၊ ၃၃၅၊ ၃၃၆၊ ၃၃၇၊ ၃၃၈၊ ၃၃၉၊ ၃၄၀၊ ၃၄၁၊ ၃၄၂၊ ၃၄၃၊ ၃၄၄၊ ၃၄၅၊ ၃၄၆၊ ၃၄၇၊ ၃၄၈၊ ၃၄၉၊ ၃၅၀၊ ၃၅၁၊ ၃၅၂၊ ၃၅၃၊ ၃၅၄၊ ၃၅၅၊ ၃၅၆၊ ၃၅၇၊ ၃၅၈၊ ၃၅၉၊ ၃၆၀၊ ၃၆၁၊ ၃၆၂၊ ၃၆၃၊ ၃၆၄၊ ၃၆၅၊ ၃၆၆၊ ၃၆၇၊ ၃၆၈၊ ၃၆၉၊ ၃၇၀၊ ၃၇၁၊ ၃၇၂၊ ၃၇၃၊ ၃၇၄၊ ၃၇၅၊ ၃၇၆၊ ၃၇၇၊ ၃၇၈၊ ၃၇၉၊ ၃၈၀၊ ၃၈၁၊ ၃၈၂၊ ၃၈၃၊ ၃၈၄၊ ၃၈၅၊ ၃၈၆၊ ၃၈၇၊ ၃၈၈၊ ၃၈၉၊ ၃၉၀၊ ၃၉၁၊ ၃၉၂၊ ၃၉၃၊ ၃၉၄၊ ၃၉၅၊ ၃၉၆၊ ၃၉၇၊ ၃၉၈၊ ၃၉၉၊ ၄၀၀၊ ၄၀၁၊ ၄၀၂၊ ၄၀၃၊ ၄၀၄၊ ၄၀၅၊ ၄၀၆၊ ၄၀၇၊ ၄၀၈၊ ၄၀၉၊ ၄၁၀၊ ၄၁၁၊ ၄၁၂၊ ၄၁၃၊ ၄၁၄၊ ၄၁၅၊ ၄၁၆၊ ၄၁၇၊ ၄၁၈၊ ၄၁၉၊ ၄၂၀၊ ၄၂၁၊ ၄၂၂၊ ၄၂၃၊ ၄၂၄၊ ၄၂၅၊ ၄၂၆၊ ၄၂၇၊ ၄၂၈၊ ၄၂၉၊ ၄၃၀၊ ၄၃၁၊ ၄၃၂၊ ၄၃၃၊ ၄၃၄၊ ၄၃၅၊ ၄၃၆၊ ၄၃၇၊ ၄၃၈၊ ၄၃၉၊ ၄၄၀၊ ၄၄၁၊ ၄၄၂၊ ၄၄၃၊ ၄၄၄၊ ၄၄၅၊ ၄၄၆၊ ၄၄၇၊ ၄၄၈၊ ၄၄၉၊ ၄၅၀၊ ၄၅၁၊ ၄၅၂၊ ၄၅၃၊ ၄၅၄၊ ၄၅၅၊ ၄၅၆၊ ၄၅၇၊ ၄၅၈၊ ၄၅၉၊ ၄၆၀၊ ၄၆၁၊ ၄၆၂၊ ၄၆၃၊ ၄၆၄၊ ၄၆၅၊ ၄၆၆၊ ၄၆၇၊ ၄၆၈၊ ၄၆၉၊ ၄၇၀၊ ၄၇၁၊ ၄၇၂၊ ၄၇၃၊ ၄၇၄၊ ၄၇၅၊ ၄၇၆၊ ၄၇၇၊ ၄၇၈၊ ၄၇၉၊ ၄၈၀၊ ၄၈၁၊ ၄၈၂၊ ၄၈၃၊ ၄၈၄၊ ၄၈၅၊ ၄၈၆၊ ၄၈၇၊ ၄၈၈၊ ၄၈၉၊ ၄၉၀၊ ၄၉၁၊ ၄၉၂၊ ၄၉၃၊ ၄၉၄၊ ၄၉၅၊ ၄၉၆၊ ၄၉၇၊ ၄၉၈၊ ၄၉၉၊ ၅၀၀၊ ၅၀၁၊ ၅၀၂၊ ၅၀၃၊ ၅၀၄၊ ၅၀၅၊ ၅၀၆၊ ၅၀၇၊ ၅၀၈၊ ၅၀၉၊ ၅၁၀၊ ၅၁၁၊ ၅၁၂၊ ၅၁၃၊ ၅၁၄၊ ၅၁၅၊ ၅၁၆၊ ၅၁၇၊ ၅၁၈၊ ၅၁၉၊ ၅၂၀၊ ၅၂၁၊ ၅၂၂၊ ၅၂၃၊ ၅၂၄၊ ၅၂၅၊ ၅၂၆၊ ၅၂၇၊ ၅၂၈၊ ၅၂၉၊ ၅၃၀၊ ၅၃၁၊ ၅၃၂၊ ၅၃၃၊ ၅၃၄၊ ၅၃၅၊ ၅၃၆၊ ၅၃၇၊ ၅၃၈၊ ၅၃၉၊ ၅၄၀၊ ၅၄၁၊ ၅၄၂၊ ၅၄၃၊ ၅၄၄၊ ၅၄၅၊ ၅၄၆၊ ၅၄၇၊ ၅၄၈၊ ၅၄၉၊ ၅၅၀၊ ၅၅၁၊ ၅၅၂၊ ၅၅၃၊ ၅၅၄၊ ၅၅၅၊ ၅၅၆၊ ၅၅၇၊ ၅၅၈၊ ၅၅၉၊ ၅၆၀၊ ၅၆၁၊ ၅၆၂၊ ၅၆၃၊ ၅၆၄၊ ၅၆၅၊ ၅၆၆၊ ၅၆၇၊ ၅၆၈၊ ၅၆၉၊ ၅၇၀၊ ၅၇၁၊ ၅၇၂၊ ၅၇၃၊ ၅၇၄၊ ၅၇၅၊ ၅၇၆၊ ၅၇၇၊ ၅၇၈၊ ၅၇၉၊ ၅၈၀၊ ၅၈၁၊ ၅၈၂၊ ၅၈၃၊ ၅၈၄၊ ၅၈၅၊ ၅၈၆၊ ၅၈၇၊ ၅၈၈၊ ၅၈၉၊ ၅၉၀၊ ၅၉၁၊ ၅၉၂၊ ၅၉၃၊ ၅၉၄၊ ၅၉၅၊ ၅၉၆၊ ၅၉၇၊ ၅၉၈၊ ၅၉၉၊ ၆၀၀၊ ၆၀၁၊ ၆၀၂၊ ၆၀၃၊ ၆၀၄၊ ၆၀၅၊ ၆၀၆၊ ၆၀၇၊ ၆၀၈၊ ၆၀၉၊ ၆၁၀၊ ၆၁၁၊ ၆၁၂၊ ၆၁၃၊ ၆၁၄၊ ၆၁၅၊ ၆၁၆၊ ၆၁၇၊ ၆၁၈၊ ၆၁၉၊ ၆၂၀၊ ၆၂၁၊ ၆၂၂၊ ၆၂၃၊ ၆၂၄၊ ၆၂၅၊ ၆၂၆၊ ၆၂၇၊ ၆၂၈၊ ၆၂၉၊ ၆၃၀၊ ၆၃၁၊ ၆၃၂၊ ၆၃၃၊ ၆၃၄၊ ၆၃၅၊ ၆၃၆၊ ၆၃၇၊ ၆၃၈၊ ၆၃၉၊ ၆၄၀၊ ၆၄၁၊ ၆၄၂၊ ၆၄၃၊ ၆၄၄၊ ၆၄၅၊ ၆၄၆၊ ၆၄၇၊ ၆၄၈၊ ၆၄၉၊ ၆၅၀၊ ၆၅၁၊ ၆၅၂၊ ၆၅၃၊ ၆၅၄၊ ၆၅၅၊ ၆၅၆၊ ၆၅၇၊ ၆၅၈၊ ၆၅၉၊ ၆၆၀၊ ၆၆၁၊ ၆၆၂၊ ၆၆၃၊ ၆၆၄၊ ၆၆၅၊ ၆၆၆၊ ၆၆၇၊ ၆၆၈၊ ၆၆၉၊ ၆၇၀၊ ၆၇၁၊ ၆၇၂၊ ၆၇၃၊ ၆၇၄၊ ၆၇၅၊ ၆၇၆၊ ၆၇၇၊ ၆၇၈၊ ၆၇၉၊ ၆၈၀၊ ၆၈၁၊ ၆၈၂၊ ၆၈၃၊ ၆၈၄၊ ၆၈၅၊ ၆၈၆၊ ၆၈၇၊ ၆၈၈၊ ၆၈၉၊ ၆၉၀၊ ၆၉၁၊ ၆၉၂၊ ၆၉၃၊ ၆၉၄၊ ၆၉၅၊ ၆၉၆၊ ၆၉၇၊ ၆၉၈၊ ၆၉၉၊ ၇၀၀၊ ၇၀၁၊ ၇၀၂၊ ၇၀၃၊ ၇၀၄၊ ၇၀၅၊ ၇၀၆၊ ၇၀၇၊ ၇၀၈၊ ၇၀၉၊ ၇၁၀၊ ၇၁၁၊ ၇၁၂၊ ၇၁၃၊ ၇၁၄၊ ၇၁၅၊ ၇၁၆၊ ၇၁၇၊ ၇၁၈၊ ၇၁၉၊ ၇၂၀၊ ၇၂၁၊ ၇၂၂၊ ၇၂၃၊ ၇၂၄၊ ၇၂၅၊ ၇၂၆၊ ၇၂၇၊ ၇၂၈၊ ၇၂၉၊ ၇၃၀၊ ၇၃၁၊ ၇၃၂၊ ၇၃၃၊ ၇၃၄၊ ၇၃၅၊ ၇၃၆၊ ၇၃၇၊ ၇၃၈၊ ၇၃၉၊ ၇၄၀၊ ၇၄၁၊ ၇၄၂၊ ၇၄၃၊ ၇၄၄၊ ၇၄၅၊ ၇၄၆၊ ၇၄၇၊ ၇၄၈၊ ၇၄၉၊ ၇၅၀၊ ၇၅၁၊ ၇၅၂၊ ၇၅၃၊ ၇၅၄၊ ၇၅၅၊ ၇၅၆၊ ၇၅၇၊ ၇၅၈၊ ၇၅၉၊ ၇၆၀၊ ၇၆၁၊ ၇၆၂၊ ၇၆၃၊ ၇၆၄၊ ၇၆၅၊ ၇၆၆၊ ၇၆၇၊ ၇၆၈၊ ၇၆၉၊ ၇၇၀၊ ၇၇၁၊ ၇၇၂၊ ၇၇၃၊ ၇၇၄၊ ၇၇၅၊ ၇၇၆၊ ၇၇၇၊ ၇၇၈၊ ၇၇၉၊ ၇၈၀၊ ၇၈၁၊ ၇၈၂၊ ၇၈၃၊ ၇၈၄၊ ၇၈၅၊ ၇၈၆၊ ၇၈၇၊ ၇၈၈၊ ၇၈၉၊ ၇၉၀၊ ၇၉၁၊ ၇၉၂၊ ၇၉၃၊ ၇၉၄၊ ၇၉၅၊ ၇၉၆၊ ၇၉၇၊ ၇၉၈၊ ၇၉၉၊ ၈၀၀၊ ၈၀၁၊ ၈၀၂၊ ၈၀၃၊ ၈၀၄၊ ၈၀၅၊ ၈၀၆၊ ၈၀၇၊ ၈၀၈၊ ၈၀၉၊ ၈၁၀၊ ၈၁၁၊ ၈၁၂၊ ၈၁၃၊ ၈၁၄၊ ၈၁၅၊ ၈၁၆၊ ၈၁၇၊ ၈၁၈၊ ၈၁၉၊ ၈၂၀၊ ၈၂၁၊ ၈၂၂၊ ၈၂၃၊ ၈၂၄၊ ၈၂၅၊ ၈၂၆၊ ၈၂၇၊ ၈၂၈၊ ၈၂၉၊ ၈၃၀၊ ၈၃၁၊ ၈၃၂၊ ၈၃၃၊ ၈၃၄၊ ၈၃၅၊ ၈၃၆၊ ၈၃၇၊ ၈၃၈၊ ၈၃၉၊ ၈၄၀၊ ၈၄၁၊ ၈၄၂၊ ၈၄၃၊ ၈၄၄၊ ၈၄၅၊ ၈၄၆၊ ၈၄၇၊ ၈၄၈၊ ၈၄၉၊ ၈၅၀၊ ၈၅၁၊ ၈၅၂၊ ၈၅၃၊ ၈၅၄၊ ၈၅၅၊ ၈၅၆၊ ၈၅၇၊ ၈၅၈၊ ၈၅၉၊ ၈၆၀၊ ၈၆၁၊ ၈၆၂၊ ၈၆၃၊ ၈၆၄၊ ၈၆၅၊ ၈၆၆၊ ၈၆၇၊ ၈၆၈၊ ၈၆၉၊ ၈၇၀၊ ၈၇၁၊ ၈၇၂၊ ၈၇၃၊ ၈၇၄၊ ၈၇၅၊ ၈၇၆၊ ၈၇၇၊ ၈၇၈၊ ၈၇၉၊ ၈၈၀၊ ၈၈၁၊ ၈၈၂၊ ၈၈၃၊ ၈၈၄၊ ၈၈၅၊ ၈၈၆၊ ၈၈၇၊ ၈၈၈၊ ၈၈၉၊ ၈၉၀၊ ၈၉၁၊ ၈၉၂၊ ၈၉၃၊ ၈၉၄၊ ၈၉၅၊ ၈၉၆၊ ၈၉၇၊ ၈၉၈၊ ၈၉၉၊ ၉၀၀၊ ၉၀၁၊ ၉၀၂၊ ၉၀၃၊ ၉၀၄၊ ၉၀၅၊ ၉၀၆၊ ၉၀၇၊ ၉၀၈၊ ၉၀၉၊ ၉၁၀၊ ၉၁၁၊ ၉၁၂၊ ၉၁၃၊ ၉၁၄၊ ၉၁၅၊ ၉၁၆၊ ၉၁၇၊ ၉၁၈၊ ၉၁၉၊ ၉၂၀၊ ၉၂၁၊ ၉၂၂၊ ၉၂၃၊ ၉၂၄၊ ၉၂၅၊ ၉၂၆၊ ၉၂၇၊ ၉၂၈၊ ၉၂၉၊ ၉၃၀၊ ၉၃၁၊ ၉၃၂၊ ၉၃၃၊ ၉၃၄၊ ၉၃၅၊ ၉၃၆၊ ၉၃၇၊ ၉၃၈၊ ၉၃၉၊ ၉၄၀၊ ၉၄၁၊ ၉၄၂၊ ၉၄၃၊ ၉၄၄၊ ၉၄၅၊ ၉၄၆၊ ၉၄၇၊ ၉၄၈၊ ၉၄၉၊ ၉၅၀၊ ၉၅၁၊ ၉၅၂၊ ၉၅၃၊ ၉၅၄၊ ၉၅၅၊ ၉၅၆၊ ၉၅၇၊ ၉၅၈၊ ၉၅၉၊ ၉၆၀၊ ၉၆၁၊ ၉၆၂၊ ၉၆၃၊ ၉၆၄၊ ၉၆၅၊ ၉၆၆၊ ၉၆၇၊ ၉၆၈၊ ၉၆၉၊ ၉၇၀၊ ၉၇၁၊ ၉၇၂၊ ၉၇၃၊ ၉၇၄၊ ၉၇၅၊ ၉၇၆၊ ၉၇၇၊ ၉၇၈၊ ၉၇၉၊ ၉၈၀၊ ၉၈၁၊ ၉၈၂၊ ၉၈၃၊ ၉၈၄၊ ၉၈၅၊ ၉၈၆၊ ၉၈၇၊ ၉၈၈၊ ၉၈၉၊ ၉၉၀၊ ၉၉၁၊ ၉၉၂၊ ၉၉၃၊ ၉၉၄၊ ၉၉၅၊ ၉၉၆၊ ၉၉၇၊ ၉၉၈၊ ၉၉၉၊ ၁၀၀၀၊ ၁၀၀၁၊ ၁၀၀၂၊ ၁၀၀၃၊ ၁၀၀၄၊ ၁၀၀၅၊ ၁၀၀၆၊ ၁၀၀၇၊ ၁၀၀၈၊ ၁၀၀၉၊ ၁၀၁၀၊ ၁၀၁၁၊ ၁၀၁၂၊ ၁၀၁၃၊ ၁၀၁၄၊ ၁၀၁၅၊ ၁၀၁၆၊ ၁၀၁၇၊ ၁၀၁၈၊ ၁၀၁၉၊ ၁၀၂၀၊ ၁၀၂၁၊ ၁၀၂၂၊ ၁၀၂၃၊ ၁၀၂၄၊ ၁၀၂၅၊ ၁၀၂၆၊ ၁၀၂၇၊ ၁၀၂၈၊ ၁၀၂၉၊ ၁၀၃၀၊ ၁၀၃၁၊ ၁၀၃၂၊ ၁၀၃၃၊ ၁၀၃၄၊ ၁၀၃၅၊ ၁၀၃၆၊ ၁၀၃၇၊ ၁၀၃၈၊ ၁၀၃၉၊ ၁၀၄၀၊ ၁၀၄၁၊ ၁၀၄၂၊ ၁၀၄၃၊ ၁၀၄၄၊ ၁၀၄၅၊ ၁၀၄၆၊ ၁၀၄၇၊ ၁၀၄၈၊ ၁၀၄၉၊ ၁၀၅၀၊ ၁၀၅၁၊ ၁၀၅၂၊ ၁၀၅၃၊ ၁၀၅

နှိုင်းတာကာအဆင့်မီ

ရွှေနန်းတော်

စိန်ရွှေရတနာဆိုင်

ဓမ္မသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော် (သပြေကုန်းဈေးအနီး)

၂-၁၁-၂၀၁၇ - ၃၀-၁၂-၂၀၁၇ နေ့ထိ

သိန်းပေါင်း (1700) ကျော် ချီးမြှင့်ပေးမည့်

နှိုင်းတာ(၂)ရက်မှ(၁၃)ရက်နေ့အထိ ဝယ်ယူသူတိုင်းကို

ရွှေဆွဲပြားများလက်ဆောင်ပေးမည်။ (ကံစမ်းရန်မလျှော့)

5 to 50% off



Grand Opening

2-11-2017 (ကြာသပတေးနေ့)

ကော်ဇောနိခင်း၍ ကြီးကျယ်ခမ်းနားစွာ
ပွင့်လှစ်မည်



နေတိုး၊ ပြေတီဦး၊ မြင့်မြတ်၊ ရေရဲထက်၊
ထွန်းအိန္ဒြာမိုး၊ အိန္ဒြာကျော်ဇင်၊ ခိုင်သင်းကြည်၊ ဝတ်မှန်ရွှေရည်၊ အေးမြတ်သူ၊
ယွန်းယွန်း၊ ရွှေထူး၊ အောင်ထက်၊ ဖြူဖြူကျော်သိန်း၊ နိနိခင်ဇော်၊ ဝိုင်းစုခိုင်သိန်း၊
Dancer - Project K အဖွဲ့များဖြင့်
၂-၁၁-၂၀၁၇ မှစ၍ (၄)ရက်တိုင်တိုင် ကြီးကျယ်ခမ်းနားစွာ ပွင့်လှစ်မည်။
နေပြည်တော်နှင့်အနီးတဝိုက်မြို့များဖြစ်သည့် ပျဉ်းမနား၊
လယ်ဝေး၊ တပ်ကုန်း၊ ကျေးရွာများအတွက်
အသွားအပြန် အခမဲ့တတ်စ်ကားကြီးများစီစဉ်ပေးမည်။

အများဆုံးဝယ်ယူသူ(၁၀)ဦး
Brand New Honda ဆိုင်ကယ် - (၁)စီး
Brand New ဆိုင်ကယ် - (၂)စီး
(၈) ပဲသားရွှေဆွဲကြိုး - (၃)ကုံး
TV နှင့် EVD Player - (၄)စုံ
ကံစမ်းရန်မလျှော့

Grand Lucky Draw Program
Toyato Brand New ကား (၁)စီး
Brand New Honda ဆိုင်ကယ် (၅)စီး
Brand New ဆိုင်ကယ် (၂၀)စီး
(၈)ပဲသားရွှေဆွဲကြိုး (၁၀)ကုံး
(၄)ပဲသားရွှေဆွဲကြိုး (၁၀)ကုံး
(၅)TV (၁၀)လုံး
(၆)EVD Player (၁၀)စုံ

ဈာန်ခြင်းပေါက်ဈာန်ခြင်းယူမလာမပါကံစမ်းမဲ
Brand New ဆိုင်ကယ် (၁၅) စီး
(၈)ပဲသား ရွှေဆွဲကြိုး (၁၀) ကုံး
(၄)ပဲသား ရွှေဆွဲကြိုး (၁၀) ကုံး
(၂)ပဲသား ရွှေလက်စွပ် (၂၀) ကုံး
နှင့် အခြားအဖိုးတန်ပစ္စည်းများ

New Arrival 3D CAD/CAM

ပွဲတက်ရွှေထည် လက်ဝတ်ရတနာ
ဒီဇိုင်းဆန်းများ



GRAND
SALES EVENT
OPENING
2-11-2017 (Thursday)



New Arrival
3D CAD/CAM
Invisible and Micro Setting
လက်ဝတ်ရတနာများ

ooredoo

ပျော်ရွှင်ခံစား အင်တာနက်စွမ်းအား

**အချိန်နေရာမရွေး
ချက်ချင်းမြန်မြန်
ငွေလွှဲရန်**

M-ပိုက်ဆံနဲ့ ငွေဖြည့်ပြီး
ဖုန်းငွေ ၂၈၀ ရယူပါ



M-ပိုက်ဆံ

*999#



စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများအတိုင်းသာ

အောင်ချမ်းသာပုဒ္ဂလိယာဘုရားဖူးအဖွဲ့

မိမိသွားလိုသည့်ရက်ကို ရရှိနိုင်ရန် အမြန်ဆုံးစာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ။

အောင်ချမ်းသာပုဒ္ဂလိယာဘုရားဖူး ဖို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့သည် ယခုနှစ် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ ဘုရားဖူး ရာသီတွင် သံဝေဇနီယလေးဌာန(အိန္ဒိယ/နိပေါ) ပုဒ္ဂလိယာဘုရားဖူးခရီးစဉ်များအား ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ နောက်ဆုံးပတ်မှ စတင်၍ "အောင်ချမ်းသာ သင်ဆန္ဒပြည့်ဝစေရမည်" ဟူသော ဆောင်ပုဒ်နှင့်အညီ ရန်ကုန်မှ ပုဒ္ဂလိယာသို့ တစ်ပတ်ခြား ပုဒ္ဂလိယာနေ့တိုင်း ထွက်ခွာပြီး ပုဒ္ဂလိယာမှရန်ကုန်သို့ တစ်ပတ်ခြား တနင်္ဂနွေ နေ့တိုင်းတိုက်ရိုက်ပြန်လာသည့် (၁၁)ညအိပ် (၁၂)ရက် ခရီးဖြစ်ပါသည်။

(၁၇)နှစ်တိုင် ခရီးစဉ်တိုင်း ဒေါ်သင်မြနှင့်အောင် လိုက်ပါဆောင်ရွက်၍ နွေးထွေးသော ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးခဲ့ ပါသည်။ အထူးခရီးစဉ်အဖြစ် ကျန်းမာရေးကြောင့် ခရီးရှည်မသွားနိုင်သူများနှင့် အချိန်မပေးနိုင်သောဘုရားဖူးများအတွက် (၄)ညအိပ်၊ (၅)ရက်ခရီးစဉ်ကို စီစဉ်ထားရှိပါသည်။ ခရီးစဉ်မှာ ပုဒ္ဂလိယာ(၂)ည၊ ဗာရာဏသီ(မိဂဒါဝန်)(၁)ည၊ အပြန် ပုဒ္ဂလိယာ (၁) ည ဖြစ်ပါသည်။ (၄)ညအိပ်၊ (၅)ရက်အထူးခရီးစဉ်-(၁) ၃-၁-၂၀၁၈ ၊ အထူးခရီးစဉ်-(၂) ၁၇-၁-၂၀၁၈၊ ပုံမှန်(၁၁)ညအိပ် (၁၂)ရက် ခရီးစဉ်များမှာ -

(၁) ၂၇-၉-၂၀၁၇ (ရောက်ရှိ) (၅) ၂၂-၁၁-၂၀၁၇ (ပြန်ပြန်) (၉) ၁၇-၁-၂၀၁၈ (၃၀)ဦးလို (၁၃) ၁၄-၃-၂၀၁၈ (၂၀)ဦးလို
 (၂) ၁၁-၁၀-၂၀၁၇ (ရောက်ရှိ) (၆) ၆-၁၂-၂၀၁၇ (ပြန်ပြန်) (၁၀) ၃၁-၁-၂၀၁၈ (၂၀)ဦးလို (၁၄) ၂၀-၃-၂၀၁၈ (၂၅)ဦးလို
 (၃) ၂၅-၁၀-၂၀၁၇ (ထွက်ခွာ) (၇) ၂၀-၁၂-၂၀၁၇ (၂၀) ဦးလို (၁၁) ၁၄-၂-၂၀၁၈ (ပြန်ပြန်) (၁၅) ၁၁-၄-၂၀၁၈ (၁၀)ဦးလို
 (၄) ၈-၁၁-၂၀၁၇ (ပြန်ပြန်) (၈) ၃-၁-၂၀၁၈ (၂၅) ဦးလို (၁၂) ၂၀-၂-၂၀၁၈ (၁၅)ဦးလို (သင်္ကြန်ပိတ်ရက်)

အထက်ပါခရီးစဉ်များ ပြောင်းလဲခြင်းမရှိပါ။ မိမိသွားလိုသော ခရီးစဉ်များကို ရွေးချယ်၍ Power Palace Hotel အမှတ်-၁၆၊ ပြည်သာယာလမ်း၊ ဘောက်ထော်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၅၅၇၇၁၉၊ ၀၁-၅၄၄၂၅၇၇ ၀၁-၄၀၀၀၁၆၊ ၀၉-၇၃၁၅၇၈၆၊ ၀၉-၇၃၁၅၇၁၃၃၊ ၀၉-၅၁၂၈၆၂၁ သို့ အမြန်ဆက်သွယ်စာရင်း ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။ **သခင်မြင့်ဘေဘင်**

KKL Car Rental
 ဘရိသွားကားဝင်းလုံးငှားလုပ်ငန်း
Ph:09-5001347, 09-421070845

ရွှေမြင့်မိုင်
 အိမ်ခြေ/အိမ်ခြေလှုပ်ငန်း
 အိမ်ခန်း၊ ရုံးခန်း၊ ဆိုင်ခန်းများကို
 ကားဆိုင်ခန်းနှင့် အလုပ်သမားများအပေါ်
 ဖြိုတောင်း/နယ်စား
 ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။
Ph:09-450093119 09-263119919 09-777565619

OD TOUR ORIENTAL DRAGON TRAVELS & TOURS Co.,Ltd
 Since 1997
 ပြည်ပခရီးသွားဇိုင်စင်အမှတ် ၀၈ ၈၈၂-၄
 ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ဘုရားဖူးနှင့် အပန်းဖြေအဆင်ပြေခရီးသွားလုပ်ငန်း

စက်ဝှေ့	(4D 3N) Nov.2,10,Dec.16,23	** ဗုဒ္ဓဂယာခရီးစဉ်**
ဗန်ကောက်ယတ္တရာ	(4D 3N) Nov.9,Dec.16,23	ရည် ၈ရက် Dec.17,Jan.17
ဟိုချီမင်းခမ္ဘာဒါလတ်	(5D 4N) Nov.16,Dec.23,27	US 6**+20000MMK Feb.24,Mar.24
ဟာရှိုင်းဟလောင်းနှင့်ဘင်	(5D 4N) Nov 12,Dec.22	၁၄ည ၁၅ရက် Dec.17,Jan.17
ကိုရီးယား(ဆိုလ်)ဂျေဟာမိဒါအားလမ်း	(6D 5N) Nov.24,Dec.16,23	US 7**+20000MMK Feb.24,Mar.24
ဂျပန်(တိုကျို)ပုဂ္ဂိုလ်ကဟာကွရDisney	(6D 5N) Nov.25,Dec.16,23	(မြန်မာစကား/ဟိုတယ်)ခရီးစဉ်များကို
ကမ္ဘောဒီးယား(ဖန္ဒမ်းပင်)အနီးကောင်	(5D 4N) Nov 11,Dec.16,23	မိမိသွားလိုသောရက်များတွင် စာရင်း
ထိုင်ဝမ်(တိုင်ပေကျား)ရန်ကင်းနောက်(၅D 4N) Nov 10,23,Dec.22,29		ကြိုတင်ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

www.facebook/ODTour www.odtourmyanmar.com
 မြည်တွင်း၊ မြည်ပ စီမံခန့်ခွဲရေး နေရာမှ နေရာသို့ နေရာသို့ နေရာသို့ လိုက်နာပါသည်။
 ရန်ကုန်- အမှတ် ၅၂၊ ကျွန်းတော်လမ်း၊ ဝမ်းချောင်းမြို့နယ်။ ဖုန်း- 01 504808, 523 187, 09518 7045
 မန္တလေး- အမှတ် ၆၇၀၊ လမ်း၊ ၈၀၁၃၃-၄၀၁၈၇။ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း- 09 4444 77129, 09 9644 66290

ဦးမင်းဇော် (သင်္ချာ) B.E (Civil) ၏
 (၁၀)တန်းဘာသာစုံအောင်ပွဲဝင်တန်းခွဲသစ်
 နိုဝင်ဘာ (၁) ရက်နေ့စမည်။ Air-Con
 လစဉ်ကြေး (၁၂၀၀၀၀) (Guide ပါပြီး) စာသင်ခန်းမ
 အမှတ် (၆၅)၊ ရေကျော်လမ်း၊ ပုဇွန်တောင်။ ဖုန်း - ၀၉-၄၂၁၀၆၆၅၄၅

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်း/ငှားမည့်
ရန်ကုန်-ပုသိမ်လမ်း၊ လှိုင်သာယာတိုးတက်အနီး
မျက်နှာမင်(၈၀)-နောက်မင်(၆၇၀)၊ အဆောက်အအုံ
ကံစားခြေ/အုတ်ဆင်ပြီး ၁၂၀၈၈ 3500L
Ph: 09-785084831

MIC Myanmar Imperial College
 edexcel Approved Centre No. 93679

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုပြီးသူများအတွက်

HND Business Advertising & Branding Hospitality & Tourism

BA Business & Management Marketing Management Tourism Management

+ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူလူငယ်များ အတွက် အခမ်းနားဆုံးအနာဂတ်ကိုဖန်တီးပေးနိုင်မည့် Northampton University - UK မှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်မည့် BA(Hons:) Business & Management, BA(Hons:) Hospitality Management, BA(Hons:)Marketing Mangement ဘာသာရပ်များ

◆◆◆ Leaders For Tomorrow ◆◆◆

November Intake! 09 732 10001 09 4211 00222

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနာဂတ်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအတွက်

MBA | DBA

Working in Partnership with THE UNIVERSITY OF NORTHAMPTON

+ ဘွဲ့ ရရှိနိုင်မည့်အနာဂတ်လူငယ်ခေါင်းဆောင်များနှင့် လုပ်ငန်းခွင် ပင်နေသူများအတွက်စာတွေ့လက်တွေ့ လေ့လာမှုများဖြင့် Northampton University (UK) မှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်မည့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ဗဟာဘွဲ့ MBA + ပြည်တွင်းပြည်ပ Professors, Lecturers နှင့် အတွေ့အကြုံရှိ စီးပွားရေးပညာရှင်များ

+ နိုင်ငံတကာအဆင့်ရှိ တက္ကသိုလ်ကျောင်းခန်းနှင့် Facilities များ

အမှတ် (၁) ရေးမြောက်လမ်း၊ ဘုရားကြီးရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

နီလာ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့

အောက်တိုဘာလ(၁)ရက်နေ့မှစ၍ (၃၀)ရက်နေ့အထိ စရံငွေပေးသွင်းသူများ အထူးကျေးဇူးနိုး

၈ ရက် ခရီး - ဟိုတယ်(၂)ည → စရံ ၂ သိန်း + ဧဒါလာ ၅၅၀ (လေးဌာန + နီပေါ)
 ၁၂ ရက် ခရီး - ဟိုတယ်(၃)ည → စရံ ၂ သိန်း + ဧဒါလာ ၆၅၀ (လေးဌာန + နီပေါ)
 ၁၅ ရက် ခရီး - ဟိုတယ်(၅)ည → စရံ ၂ သိန်း + ဧဒါလာ ၇၀၀ (နေရာစုံ + Shopping)
 ၁၅ ရက် ခရီး - ဟိုတယ်(၄)ည → စရံ ၂ သိန်း + ဧဒါလာ ၇၅၀ - နေရာစုံ + ကိုလင်းကတ္တားပါ
 ဂယာ သီးသန့် ၂ ညအိပ် ၃ ရက်၊ ၄ ညအိပ် ၅ ရက် စရံစဉ်သီးသန့် အဖွဲ့များလည်းဖို့ဆောင်ပေးပါသည်။
 စရံငွေ(၂)သိန်းဖြင့် (၁၀)ဦး စုစည်း၍ တစ်ပြိုင်တည်း စာရင်း ပေးသွင်းပါက(၁)ဦးအခမဲ့

ဗုဒ္ဓဂယာ ၈ ရက် ခရီး (လေးဌာန + နီပေါ) - 3Star ဟိုတယ်(၇)ည → ဧဒါလာ ၁၀၀၀
 သီရိလင်္ကာစွယ်တော် + ထိုင်းနိုင်ငံတစ်ကောက် မြေတုရား(၈)ရက်ခရီး - 3Star ဟိုတယ် ဧဒါလာ ၁၅၀၀

ရန်ကုန်/မန္တလေးမြို့ကြီးများတွင် အိမ်တိုင်ရာရောက် ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။ ဝမ်းစဉ်များအားလုံးစားရိုက်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။
 အမှတ်- ၂၇၆/၂၇၈(ခေါ်မြည့်)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(ခုံးတံတားအနီး)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ရန်ကုန်မှူးချုပ် ဖုန်း-၀၁-၃၇၆၆၁၀၊ ၃၇၂၁၃၅၊ ၃၈၄၃၆၆၊ ၃၈၄၀၆၆၊ ၃၈၄၀၆၆၊ ၃၈၄၀၆၆၊ ၀၉-၅၀၇၉၆၂၁၊ ၀၉-၅၁၂၀၅၂၀။
 မန္တလေးမှူးချုပ် - အမှတ်-၈၈၊ ၆၈လမ်း၊ ၃၃၃၄ကြား၊ ချမ်းသာသာအိမ်ခြံနယ်၊ ဖုန်း - ၀၉-၇၅၅၅၅၅၃၄၀၊ ၀၉-၇၅၅၅၅၅၃၄၀

လောကနတ်

ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး (Hotel - နွဲ့) 100000
 (ရှယ်ကော်လေးဆွ)
 ကျိုက်တီလီယိုး (မောင်/စို) 33000
 ချောင်းသာ (Guest - နွဲ့) 35000
 (မောင်) (Hotel - နွဲ့) 40000
 ငွေဆောင် (Hotel - နွဲ့) 50000
 (မောင်) (Hotel+ကား) 40000
 ကားဖျိုးပုံစံစုံ၊ ငှားရမ်းစာရင်းစာရင်းပေးပါသည်။
 Ph: 09 426223380, 09 426223390

OASIS

ကား + စား + တည်း (ပြန်)
 "အိမ်အကျက်လက်ပုတ်ပြုတ်ပေးသည်"
 Ph: 095038616, 09254197844

Mega Sky Travels & Tour

တန်ဆောင်တိုင်အထူးခရီးစဉ်များ
 Nov 2, Nov 10 ဩစတြေးလျနိုင်ငံအမှတ် ၁ - ၂၈ ၂၉
 တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကလေး (4N/5D) 180,000
 ပုပ္ဖိုး၊ ပုဂံ (စွယ်တော်လေးဆွ) (3N/4D) 110,000
 Ph: 01 377009, 09 5071456, 09 450016683, 09 772144849

Travel & Tours

Nov 10 ~ 14
 - ဟိုချီမင်း ~ မိုးနဲ ~ ဒါလတ် (၄ရက်) US\$ 345
 - ဟန့်ရှင်း ~ ဟလောင်းသား

ENGLISH Conversation Practice

ကျောင်းပြောပုံစံဖြင့် Sayar Yang ပြောပုံပြောစကားပြော
 (တရုတ်)စာပတ်လည်ပြောလိုရမယ်။ ပြောစကားပြောပုံစံဖြင့်အတွက်
 စကားပြောလေ့ကျင့်နိုင်တန်း။
 Great Wall TAMWE - 540714, 09 5183636
 ၀၈၈၈၆၂၂ | ၀၈၈၈၆၂၂ 09 420230133

HAPPY WORLD Amusement Zone

ဦးဥတ္တမပန်းခြံ၊ ရွှေတိဂုံဘုရားတောင်ဘက်မုခ်၊ ပုန်း-၀၁ ၂၄၃၄၃၄
 ၂၃.၁၁.၂၀၁၇၊ နတ်ဆောင်ပွဲ၊ အထူးအစီအစဉ်၊ အထူးအစီအစဉ်၊ အထူးအစီအစဉ်

ရွှေလက်စွပ်၊ ရွှေဆွဲပြားများ
 နှင့်
 အခြားတန်ဖိုးကြီးဆုံးလက်ဆောင်များကို
 (၂) နာရီတစ်ကြိမ် ကံထူးရှင်ရွေးချယ်ပွဲ
 FREE SHOW Magic Show, Dancer Show, သီမီးပွဲများ

RUBY

ကားစီးလမ်းပေးပါသည်။
 519100
 09-51-77212, 535100
 ခရီးစဉ်များအတွက် (၄၅/၃၃/၂၅/၁၈/၁၄/၁၁/၀၉/၀၈/၀၇/၀၆/၀၅/၀၄/၀၃/၀၂/၀၁) နေရာများ၊
 ၁၀၀၀ နေရာများ၊ Saloon, Van ကားများ၊
 ငှားရမ်းပါသည်။ လေ့ကျင့်ထားပြီးစုံ၊ နေရာရရှိ
 သည်။ (ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ)

တက်နေဝန်း

အိမ်ခြံမြေ / အိမ်ရွှေ့လှုပ်ဝန်း
 (10'/14') Box ကားများဖြင့်
 လုပ်သားအခြေအစီး
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
 09-442076599
 09-400448695
 09-33100721

HEALTHY LIFE

ကျန်းမာလှပလှမှုဘဝရနယ်
 ၀၉ ၅၁၃၀၉၆၆၊ ၀၉ ၇၈ ၅၁၃၀၉၆၆၊ ၀၉ ၂၂၂၀၇၉၄

- HER2 Positive ရင်သားကင်ဆာကုသပျောက်ကင်းတာ လေ့လာပြောပြခြင်း၊ မယေဖိုး၊ သားအိမ်ပြုပြင်ခြင်း၊ ခေါက်တာတင်ဆွဲ
- ဦးနှောက်ရောင်ခြင်းနှင့် ဦးနှောက်အမြှေးရောင်ခြင်း-ပါမောက္ခပြန်ကြားရေးမှူးချုပ် မကျော်သင်းစာပျိုး အသားစားကပ်ပါးဖိုး ကူးစက်ခံရသူ
- ထူးဆန်းတဲ့ အကြောရုံအကြောဆွဲရောဂါ-ခေါက်တာအနားကျော် * ဆေးလိပ်သောက်သူချောင်းဆိုးလျှင် * မျက်စိတစ်ဝိုက်ညှိမည်ခြင်း
- ဗုဒ္ဓဘာသာနှင့် အာဟာရ-ခေါက်တာအိတ်ဝတ်ခြင်း * ထိပ်ကပ်နာနှင့် နှာခေါင်းပိတ်ခြင်းကင်းစေမည့် အစာ * သက်သတ်လွတ်စားလျှင်
- ဆီးချိုနှင့် လေငန်းရောဂါ-ပါမောက္ခအိတ်ဝတ်ခြင်း * ထိပ်ကပ်နာနှင့် နှာခေါင်းပိတ်ခြင်းကင်းစေမည့် အစာ * သက်သတ်လွတ်စားလျှင်
- မွေးကင်းစကလေးမျက်စိရောဂါ-ပါမောက္ခအိတ်ဝတ်ခြင်း * ကလေးများ၌ လက်ခြေပါးစပ်အနီးမှထွက်ခြင်း * ဆောင်တွင်း စာတ်မတည့်မှု
- အုတ်တက်ခွဲစိတ်ခြင်း-ပါမောက္ခအိတ်ဝတ်ခြင်း * စားသုံးသူကာကွယ်ရေးဥပဒေ အသစ်ပြန်ရေးဆွဲ * ပဋိပက္ခသတ်ဆေးဖိတ်ဆေးချိန်သိစရာ
- ဘာကြောင့် ကိုယ်အလေးချိန်တက်ရသလဲ-ခေါက်တာကျော်စွာဦး * လိင်အင်္ဂါနှင့် ရေစေ့အဆ ၂၀ ကြီးလာသူ * ရေခြောက်ခြင်းကြောင့်လျှင်
- အဆီတော် မီးနီအိတ်ကျန်းမာလှပလှမှုဘဝ * ဆောင်တွင်း ရေချိုးရာတွင် မပြုသင့်သည့် အများများ * ပျို့မေတီအတွက် အလှအပန်းညှိမှုများ

MYITTAR OO Eye Hospital

မေတ္တာဦးမျက်စိဆေးရုံ၏ ၂၂-နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်အနေဖြင့်

ရဟန်းရှင်လူမိဘပြည်သူများအား မျက်စိခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများနှင့် မျက်စိကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးခြင်း၊
 မျက်မှန်ပါဝါစမ်းသပ်ပေးခြင်းတို့ကို ကုသိုလ်ဖြစ်အခမဲ့ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း စာတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

လျှော်စိမ်းသင်္ဘော FREE
 လျှော်ပုန် / လျှော်တပ်ပုန် up to 30% off

ပါဝါမျက်မှန် ဝယ်ယူသူတိုင်းအတွက်
 မေတ္တာလက်ဆောင်များ

နေ့စွဲ - ၂၀၁၇ နိုဝင်ဘာလ (၁၁.၂) ရက် / အချိန် - နံနက် ၉ နာရီ မှ ည ၇ နာရီ အထိ
 မေတ္တာဦးဆေးရုံ၊ အမှတ် (၄၉၉)၊ ပြည်လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။ ၀၁-၅၂၇၃၈၁၀၁-၅၃၄၂၈၁၀၁-၅၃၇၉၇၅

• SATELLITE • BROADBAND • MOBILE • IoT • ENTERPRISE • BROADCAST SOLUTIONS • DELIVERY • CONTENT

Visit

The 4th Communications Technology, Enterprise & Convergence Solutions Show

CommuniCast 2017 Myanmar

Tuesday 28 - Thursday 30 November 2017
 Novotel Yangon Max, Yangon (10.00 -18.00 Hrs.)

မြို့ပြသည် ကုန်သွယ်ရေးနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာအတွက်ဖြစ်ပါသည်။
 အသက် (၁၆) နှစ်အောက် ဝင်ရောက်ခွင့်မပြုပါ။

Pre-register at www.communicastmyanmar.com
 Info Hotline: +95-1 513 515-519

Supported by:

Silver Sponsor:

Organised by:

Co-located with:

Incorporating:

Yum Yum[®] ပုစွန်ချဉ်စပ် သေးပြီး...

NISSAN SUNNY 8 မီး ကံစမ်းရယူကြပါခို့...

ကံစမ်းပုံစံကလ

၁.၁၁.၂၀၁၇ မှ ၃၁.၁.၂၀၁၈ အထိ

- ၂၀၁၇ နိုဝင်ဘာလအတွက် (၁) မီး
- ၂၀၁၇ ဒီဇင်ဘာလအတွက် (၂) မီး
- ၂၀၁၈ ဇန်နဝါရီလအတွက် (၅) မီး

Application ဖြင့် ကံစမ်းရန်



Call Center မှန်းဖြင့် ကံစမ်းရန်

012399799



→ ဒီတီဒွဲကိုသိမ်းထားရန်၊ (ကံထူးပါက ကံစမ်းမဲနံပါတ်ပါရှိသည့်ဒီတီဒွဲဖြင့်သာ ဆုထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။)

→ ပေါက်မဲနံပါတ်အား  Application (သို့) Yum Yum Call Center တို့တွင် စာရင်းသွင်းထားသူမှသာ ဆုထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဤကံစမ်းမဲအစီအစဉ်တွင် ရသာချိုစက်မှုလုပ်ငန်းလီမိတက်မှ ဝန်ထမ်းများနှင့် ၎င်းတို့၏ဆွေမျိုးများ၊ ဤကံစမ်းမဲအစီအစဉ်နှင့် ဆက်စပ်သော media များ ပါဝင်ကံစမ်းခွင့်မရှိပါ။

(၈) ပတ်အတွင်း

ကြီးထွားဖွံ့ဖြိုးမှုကို သိသိသာသာ

မြင်တွေ့ရမှာပါ*

PediaSure®



#1  Pediatrician Recommended Brand in the U.S.**



HEIGHT. WEIGHT. IMMUNITY.

*J Hum Nutr Diet. 2015 Dec; 28(6):623-35.
**AlphaImpactRx survey, 2015

PED101017M

အခုပဲ ဝယ်လိုက်ပါ



400g

Get 1,500 Ks OFF



850g

စတော်ဘယ်ရီ ဝင်နီလာ၊
ချောကလက်အရသာ

Get 3,000 Ks OFF

Manufactured by: **Abbott**

Abbott Nutrition  **Careline** 09 260 35 62 62
abbottnutrition@pahtama.com

Distributed by: **PAHTAMA GROUP**

“ ခိုင်းခွန်ဇောင်း ” ကုမ္ပဏီ 01-860 3565 ~7, 09 731 65656, 09 250 373716, 09 4500 62865

အိမ်ခြံမြေနှင့် ဥပဒေအကြံပေးလုပ်ငန်း၊ ဝယ်/ငှား သင့်သောနေရာကောင်းများ (ဒို့စားမပိုင်)

- * ဗဟိုကမ္ဘာ့ဇရပ်သာအိမ်ရာ (0.14ဧက) ခြေ 18500L
- * လှိုင်ရတနာမုန့်အိမ်ရာဂရုန် (75x83) 2RC 12000L
- * ရတနာကျောက်ကုန်းဂရုန် (50x80) 1RC 7600 L
- * တ/ဥ(၁၁)ရပ်ကွက်၊ L-ကွက်ဂရုန်(80x60) ခြေ 5200L
- * သကတမြို့နယ်အိမ်ရာဂရုန် (60x60) 2RC 4600L
- * မ/ဒဂုံရွှေပင်လုံအိမ်ရာပါမင် (80x60) ခြေ 3500L
- * မရကကျိုက်ပိုင်းဘုရားနန်းဂရုန်(50x65) ခြေ 3200L
- * ဗဟန်းဖိုးစိန်လမ်းမ (90x80) 3RC 100L
- * ကမာရွတ်ပြည်လမ်းမ (90x100) 2RC 100L
- * ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းမ(80x60) ခြေ 65L
- * အင်းစိန်လမ်းသစ်လမ်းမ (60x120) 1RC 65L
- * ရတနာအောင်ဇေယျလမ်းမ (60x80) 2RC 50L
- * တမလေးထောင့်ကန်လမ်းမ (70x70) ခြေ 50L
- * တာမွေ ILBC အနီး (100x100) 2RC 38L
- * မလိခအိမ်ရာ၊ 2M, 2BR, F.F (37x90) 2RC 20L

မိုး 380164, 09 5017088, 09250640699

ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့် လေ့လာ ကားမျိုးစုံ ငှားရန်ရိုသည့် ယာဉ်ပိုင်ရှင်များ စက်သွယ်ပါ။

ရွှေအိုးကြီး Oct-20/27, Nov-1/10

မြဝတီ၊ မိမိဆောင်၊ ဘားဒါ Hotel (1) ဥ (70000) (2) ဥ (95000)

ဧကပိုင်ရှင်ကြီးရှင်၊ မောင်းမာန် မျှော်ရမ်း Hotel တည်စားပိုင် (140000)

09421073634, 777636630

ရွှေလမ်းညွှန် Nov 2, 10

ဧကပိုင်ရှင်ကြီးရှင်မျှော်ရမ်းမာန် (၂) ဧက တည်၊ တစ်ဆင့်ကားခြင်း 57000

ဧကပိုင်ရှင်ကြီးရှင်၊ ကလေး (၂) ဧက တည်၊ ခြင်း 37000

09-420087371, 09-259302029

အိမ်ခြံမြေ အိမ်ခြံမြေ

လုံးချင်း/မြေ အမြန်ဌားမည်။

1. အင်းယားလမ်းမ၊ ကမရ (80x147) M2, S3, RC3 \$-4000
 2. တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းမ (85x120) M3, S2, RC1 \$-3000
 3. အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာလှိုင် (70x70) M2, S1, AC5, RC2 30L
 4. အင်းယားလမ်းသွယ်၊ ကမရ (50x110) ခြေ 25L
 5. သုမင်္ဂလာအိမ်ရာသယက (100x100) M1, S3, RC2 23L
 6. ပါရီရိပ်သာ၊ ရက (70x40) M2, S1, AC5, RC2 22L
 7. Junction-8 အနီး၊ မရက (45x70) M3, S1, AC4, RC2 20L
 8. ငွေကြာရုံရိပ်သာ၊ တ/ဥ (40x60) M2, S1, AC4, RC2 19L
 9. ငွေတော်မူရိပ်သာ၊ ဗဟ (20x100) S2, AC3, BN2 15L
 10. ဂရုန် (ကန်မြစ်ရိပ်သာ) မရက (85x50) M2, S1, AC3, RC1 1/2 15L
 11. ရွှေပင်လုံအိမ်ရာ၊ မ/ဒဂုံ (100x100) M4, AC4, RC2 15L
- ☎ 09799991090, 09799991092, 09799991095
- လုံးချင်း/မြေကွက်များအပ်နှံပေးပါရန်ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ကိုကျော်နိုင် CAR RENTAL

စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ ခရီးသွားနိုင်ရန် ALPHARD, HIACE (အစတုံး) ကားအမျိုးမျိုးကို ငှားရမ်းနိုင်ပါသည်။

09 25 358 2510, 09 515 8803

https://www.facebook.com/kyawpaanda

ရောင်ခြည်ထစ်

အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း 10', 14', 15' ကားများဖြင့် လုပ်သားအပြီးအစီးမြို့တွင်း/နယ်စပ် ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။

Ph: 09-450454771, 09-450454772, 09-450454773

တက်လ

အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့ ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် ဖြိုတွင်း/နယ်စပ် အကောင်းဆုံး ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။

09 26111549, 09 257962225

အားသစ်

အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင် ဒဂုံအရှေ့ပိုင်း၊ ဒဂုံမြောက်ပိုင်း ဒဂုံထောင်ပိုင်း၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်း (၄) မြို့နယ် ဈေးမုန့်ပေးပါသည်။

09 456595585, 09 780541718, 09 402394600

GETC building a better future

အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားကို စနစ်တကျ လေ့လာလိုသူများအတွက်

Communicative English

လေ့လာကျင့်စဉ် လက်ခံနေပါပြီ

ယခုစတင်သင်တန်းအောင်မြင်ထားသူများ 20% - 60% OFF

☎ မြန်မာ့ကုန်း ၁ 01-537895, 09263337703 | တာမွေ ၁ 01-549590, 09254148006

ကုသိုလ်လည်းရ... လက်ဆောင်လည်းရ...

မြန်မာပြည်တွင် "ပထမဦးဆုံး" တစ်ဦးတည်း "Organic" လက်မှတ်ရ သဘာဝပေါ်ဆန်းမွှေးစစ်စစ်

တန်ဆောင်မုန်းလပြည့် ရက်မြတ်အခါသမယတွင် လူကြီးမိဘ ဘိုးဘွားများအား ကန်တော့ရွှေ ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်သော သဘာဝ Certified Organic ပေါ်ဆန်းမွှေး စစ်စစ်နှင့် ကုသိုလ်ပြုကြပါစို့.....

"Certified Organic" ဆန်(၂၄)ပြည်(၁)အိတ်ဝယ်ပြီး Slimbagg(၁)လုံးလက်ဆောင်ရလှပါ။

Promotion Period (၁-၁၁-၂၀၁၇) မှ (၃၀-၁၀-၂၀၁၇) အထိ Ph: 221834, 09-785150525, 09-5150525

LUCKY HOME

ဆေးသုတိဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း

Unitex = 90, 170, 220
Orient = 150, 250, 300
Premier = 220, 350, 400
ICI = 300, 400, 650

ဆေးသုတိခြင်း၊ ငေါလစ်တင်ခြင်းတို့ကို စိတ်တိုင်းကျနှင့်ဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။

Ph: 09-425305837, 09-250161966

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ သမိုင်း(၂)ရပ်ကွက်၊ အနောက်အောင် မေတ္တာလမ်း၊ တိုက် ၁၆ ရှိ အေဒါဘာ တိုက်ခန်းကို ဝယ်ယူရန် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးစိုးမြင့်(၀၄/ပသရ(နိုင်)၁၀၆၉၅၀) သို့ ကျွန်ုပ်တို့အိမ်ထောင်စုမှ စရန်ငွေပေးအပ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းအရောင်း အဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူမဆို ကန်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းပိုင်လိုသော စာရွက်စာတမ်း အထောက် အထားမူရင်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းကို ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်း အဝယ် ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးတောက်ထွန်း ဦးစိုးထွန်းအေး
B.A, R.L, DL 101-WIPO B.A.M.A (Philo), H.G.P.
DIL, DIR, DML R.L, DL-101. WIPO, DIL, DBL

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၉၇၁) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၉၁၇) အမှတ် ၆၂ ပထမထပ်၊ အခန်း(၁၉) ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉- ၂၅၄၂၅၅၄၄၇၊ ၀၉- ၇၃၀၈၄၆၈၃

လူသားတိုင်း ကျန်းမာသက်ရှည်စေရန်အတွက် ခန္ဓာကိုယ်တွင်း တိတ်တဆိတ်အကျိုးပြုနေသော ဘဝလက်တွဲဖော် အကျဉ်းဝပိုးလေးများအကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးအကျိုးကျေးဇူးများ သက်သာစေနိုင်သော ရောဂါများအကြောင်းကို အသေးစိတ်လေ့လာဖတ်ရှုရမည့်

ဘဝလက်တွဲဖော်အစစ် ပရိုဘိုင်အိုတစ် ဒေါက်တာခင်မောင်လွင် (FAME)

Ph: 09-965 559 860, 01-3682 199, 3685 083, 3685 609

GDC Modern Co., Ltd.
Aluminium Window, Door product & Services

- ၁။ ပစ္စည်းအရည်အသွေးအာမခံ။
- ၂။ နောက်ဆုံးပေါ် ဓာတ်မှီစက်ကြီးများဖြင့် ထုတ်လုပ်မှု။
- ၃။ နှစ်(၄၀)ကျော်အတွေ့အကြုံရှိ စင်ကာပူကျွန်းကျင်ပညာရှင်များ၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု။
- ၄။ Singapore BCA လက်မှတ်ရ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၏ လက်ရာ
- ၅။ Design နှင့် Budge အပေါ်မူတည်ပြီး ရွေးချယ်နိုင်သော ပြတင်းတံခါး Series (၅)မျိုးနှင့် Tempered Door, Partition များ။
- ၆။ အခမဲ့ ဝန်ဆောင်မှုဖြင့် အိမ်တိုင်ရာရောက် တိုင်းတာခြင်း၊ ခန့်မှန်းကုန်ကျငွေ တွက်ချက်ပေးခြင်း၊ Design ကူညီပံ့ပိုးပေးခြင်း။

ဆက်သွယ်ရန်- အမှတ်(၂၁၂)ရွှေတိုင်တာဝါ၊ အရှေ့ရွှေတိုင်လမ်းမ (MPT ရုံးချုပ်ရေ.)၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph: 09-960188922, 09-964321988, 01-558228 Email: gdc.purchase@gmail.com

လူကြီးမင်းတို့၏ လိုအပ်ချက်များကို အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုဖြင့် ပြုစုပေးမည့် GDC

- အကောင်းဆုံးအရည်အသွေး၊ လေလွင့်မှုအနည်းဆုံး System,
- ဘီးချော်မထွက်နိုင်ခြင်း၊ ရေမယိုစိမ့်စေခြင်းနှင့် သက်တမ်းကြာရှည်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် ထုတ်လုပ်ထားသောပုံစံ
- ထုတ်လုပ်တပ်ဆင်သူများ လွယ်ကူ အဆင်ပြေ၍ တွက်ခြေကိုက်စေမည့် Minimalist Design "E Series" Sliding Window Frame များကို အမြို့မြို့အနယ်နယ်သို့ လက်လီလက်ကား ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချပေးနေကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်ခင်အေး(Betty)

အသက်(၉၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ပါရမီလမ်း၊ အမှတ်(၄/D)နေ (ဦးလွန်းဘင်-ဒေါ်နှင်းလှ) တို့၏ သမီး၊ (ဦးဘညွန့်-ဒေါ်သန်းရင်)တို့၏သမီးချွေးမ၊ (ဦးအေးမြင့်)၏ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဒေါ်တင်မျိုးမြင့်၊ ဒေါက်တာစိုးနောင်-ဒေါက်တာခင်သူလွင်၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်-ဒေါက်တာပိုင်စိုး၊ ဒေါက်တာပြုံးပြုံးမြင့်-ဒေါက်တာကျော်ခင်စော၊ ဒေါက်တာခင်စောမြင့်-ဦးစောဝိကြာဖူး တို့၏မိခင်၊ ကိုစိုးမိုး၊ ကိုအေးအောင်-မနှင်းနှင်းယု၊ ဒေါက်တာစန္ဒီစိုးနောင်-Deri Trigga ကိုစောဝိလောင်မိုင်း၊ ကိုပြည်သူ့အောင်၊ ကိုစည်သူအောင်၊ ဒေါက်တာအိန္ဒိယ၊ မစောဝိမိတာနီနီနှင့် မောင်စောဝိမိတာနီနီတို့၏အဘွားသည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂.၅၅ နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ကွယ်လွန်သူ၏ ဆန္ဒအရ ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

[ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၃-၁၁-၂၀၁၇ရက်(သောကြာနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော် နှင့် ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ် ဒါယကာကြီး ဦးဘိုကျင်(ဖီးကုန်း) (၈၅)နှစ် B.Sc (Engg.Mech-1957) အင်ဂျင်နီယာချုပ်(ငြိမ်း) မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ဟမ်းလမ်းရပ်ကွက်၊ ပန်းလှိုင်လမ်း(ဟမ်းလမ်း) အမှတ်(4/B) သင်္ဃာတိုက်၊ ရွှေသံလွင် ပန်းလှိုင်အဆင့်မြင့်အိမ်ရာ နေ (ဦးဖူး-ဒေါ်မယ်တင်)တို့၏ သား၊ ဦးကုန်းမြို့နေ ဒေါ်တင်ဦး၏မောင်၊ ဒေါ်ခင်ရီ၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးစိုးမင်းဦး-ဒေါ်စောဝီ (Singapore) ဦးမျိုးမင်းလတ်-ဒေါ်မြမြသီ(U.S.A) ဒေါ်ယဉ်မင်းချောတို့၏ဖခင်၊ မမေဂန် ဇွန်လတ်၊ မခင်နှင်းစုတို့၏အဘိုးသည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ (စနေနေ့) ညနေ ၆:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁-၁၁-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေး သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှတစ်ဆင့် မွန်းလွဲ ၁၂.၃၀နာရီ တွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၃-၁၁-၂၀၁၇ (သောကြာနေ့) တနင်္ဂနွေနေ့ မွန်းလွဲ ၁၂.၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ခင်ခင်အေး (Betty) အသက်(၉၄)နှစ်

ပါမောက္ခဒေါက်တာပိုင်စိုး (ဥက္ကဋ္ဌ-မြန်မာနိုင်ငံသွားနှင့်ခံတွင်းဆိုင်ရာ ဆေးကောင်စီ)၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့် တို့၏ မိခင် ဒေါ်ခင်ခင်အေး(Betty) အသက်(၉၄)နှစ်သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂.၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ မြန်မာနိုင်ငံသွားနှင့်ခံတွင်းဆိုင်ရာဆေးကောင်စီ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်လှကျင် အသက်(၉၂)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ စက်မှု လက်မှု (၄)လမ်း November Embroidery Centre မှ MD ဦးတင်ဆန်း၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်လှကျင်သည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ရက် နံနက် ၃:၃၀နာရီတွင် ပခုက္ကူခရိုင်၊ ကမ္မမြို့၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစု နှင့်အတူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မန်နေဂျာနှင့် ဝန်ထမ်းများ NOVEMBER EMBROIDERY CENTRE

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးဘိုကျင် အသက် (၈၅)နှစ် အင်ဂျင်နီယာချုပ် (ငြိမ်း) မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း

လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း၊ သက်ကြီးကန်တော့ခံ ပုဂ္ဂိုလ်နှင့် နာယကကြီးဖြစ်သူ ဦးဘိုကျင်သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ (စနေနေ့) ညနေ ၆:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြား သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

၁၈-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ပြောင်းရွှေ့ကွယ်လွန်သွား သော ဦးထင်ဝင်း (လ/ထညွန့်ကြားရေးမှူး၊ သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန/ ဝန်ကြီးသုံးရုံး၊ ဌာနခွဲ-ငြိမ်း) နာမကျန်းစဉ်ကာလနှင့် ကွယ်လွန်ချိန်ထိ အစွမ်းကုန်ကုသပေးခဲ့ကြသော ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး ဦးနောင်နှင့် အာရုံကြော ဌာန၊ သမားတော် ဒေါက်တာဇနည်မြင့်ရွှေ၊ တာဝန်ကျဆရာဝန်များ၊ သူနာပြု ဆရာမများ၊ လာရောက်အားပေးမေးမြန်း ပို့ဆောင်ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ များအားလည်းကောင်း၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ၊ လွှမ်းမိုးပေးခြင်း၊ ပန်းခွေများ ပေးပို့ခဲ့ကြပါသော ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ဒေါက်တာညီညီကျော်နှင့် ဝန်ထမ်း မိသားစု (သစ်တောဦးစီးဌာန)၊ ၁၉၈၁ ခုနှစ် B.Sc (Forestry) ကျောင်းဆင်း သူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ ပုသိမ်မြို့မှ ဘရသေ့နှင့် နှစ်ကျိတ်ရွှစ်ဆူ သာသနာပြုအဖွဲ့၊ အစစအရာရာပိုင်ဝန်းကုန်ဆောင်ရွက်ပေးကြသော ကျေးဇူး တင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းသန်းအေး(ခ)ဒေါ်အေး အသက်(၆၇)နှစ်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်သန်းသန်းအေး(ခ)ဒေါ်အေး အသက်(၆၇)နှစ် မဖြိုးအိအိဝင်းရှောင် (GM, Famous Hotel Group)၏ မွေးသမိခင်ကျေးဇူးရှင် ဒေါ်သန်းသန်း အေး(ခ)ဒေါ်အေးသည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ရက် (တနင်္ဂနွေ နေ့) နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒါရိုက်တာများနှင့် GM များ Famous Group of Companies Limited

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် အသက်(၄၆)နှစ်

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ Victoria University College

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် အသက်(၄၆)နှစ်

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ Victoria University College

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် အသက်(၄၆)နှစ်

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ Victoria University College

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးပြည်စိုး အသက်(၅၂)နှစ် ကောင်စစ်ဝန်ချုပ်၊ ကိုယ်ကျွမ်းကျင်၊ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ၊ ကော်လံတက္ကသိုလ်၊ မြန်မာကောင်စစ်ဝန်ချုပ်ရုံးမှ ကောင်စစ်ဝန်ချုပ် ဦးပြည်စိုးသည် ၂၇-၁၀-၂၀၁၇ ရက် (သောကြာနေ့) ဒေသ စံတော်ချိန် နံနက် ၁:၀၀နာရီတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် ရုတ်တရက် ကွယ် လွန်သွားသည့်အတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် အတူ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရ ပါသည်။ သံအမတ်ကြီးနှင့် သံနွယ်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ မြန်မာသံရုံး၊ နယူးဒေလီမြို့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးပြည်စိုး (၅၂)နှစ် ကောင်စစ်ဝန်ချုပ် - ကိုယ်ကျွမ်းကျင်၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်ခင်စိုး (ရေ-ငြိမ်း) သံအမတ်ကြီး (ငြိမ်း) ဆရာမ ဒေါ်ကြင်မူတို့၏ သားကြီး ဦးပြည်စိုး သည် ရုတ်တရက်ခွဲခွာသွားတဲ့ အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ကောင်းရာသုဂတိလားပါစေ။ အ-က(၁)သင်္ဂဟကျွန်း မှ ဆရာမများ(ငြိမ်း) ဒေါ်အေးလှတင်၊ ဒေါ်ကြူကြူ၊ ဒေါ်ခင်ခင်ထွေး၊ ဒေါ်လှလှတင်၊ ဒေါ်မိမိ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် Director (KTK Electrical Engineering Co. Ltd.) အသက် (၄၆) နှစ် ဦးကျော်သိန်းခိုင် (MD, KTK Electrical Engineering Co.Ltd.) ၏ ဇနီး ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် (Director, KTK Electrical Engineering Co.Ltd.) အသက် (၄၆) နှစ် သည် ၂၈.၁၀.၂၀၁၇ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂.၃၀ နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ Victoria University College

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် အသက် (၄၆)နှစ် Director (KTK Electrical Engineering Co.,Ltd) ဦးကျော်သိန်းခိုင် (MD, KTK Electrical Engineering Co.,Ltd) ၏ဇနီး၊ အနန္တဂုဏ်ရည် ကုသိုလ်ဖြစ် ဆေးခန်းအလှူရှင် ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့်သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ထိုင်းနိုင်ငံ၊ ဘန်ကောက်မြို့၊ ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရ ပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ သည်။ အနန္တဂုဏ်ရည်ကုသိုလ်ဖြစ်ဆေးခန်းကော်မတီ အနန္တဂုဏ်ရည်သာသနာ့နဂုဏအဖွဲ့ အနန္တဂုဏ်ရည်ကျောင်းတိုက်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် အသက်(၄၆)နှစ် နှလုံးသားဖြူစင်ပြီး သဘောထားပြည့်ဝတဲ့ သမီးကြီး ဖြူဖြူမြင့် စောစောစီးစီး ကွယ်လွန်သွားတဲ့အတွက် မိသားစုနဲ့ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ မြင့်မြတ်သောဘုံဘဝသို့ ရောက်ရှိပါစေသမီးရေ ဦးဝင်းအောင် - ဒေါ်လေးညို Neptune Star Engineering Co.,Ltd. မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် အသက်(၄၆)နှစ် သဘောဖြူ မနေဖြူတဲ့ သမီးကြီး ဖြူဖြူမြင့် ရေ စောစော စီးစီး ထွက်ခွာကွယ်လွန်သွားတဲ့အတွက် မိုးမိုးကြီးနှင့်တကွ ဒေါ်လေးတို့မိသားစု အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါတယ်။ ကောင်းရာဘုံဘဝမှာ အေးချမ်းပါစေသမီးကြီးရေ မိုးမိုးကြီး ဦးငွေသန်း ဦးသိန်းဖေ-ဒေါ်လေးကြည် မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် (Director, KTK Electrical Engineering Co.,Ltd) အသက်(၄၆)နှစ် ဦးကျော်သိန်းခိုင် (MD, KTK Electrical Engineering Co.,Ltd) ၏ဇနီး ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့်သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ကောင်းရာသုဂတိဘုံဘဝသို့ ရောက်ရှိပါစေ Neptune Star Engineering Co.,Ltd မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ကျင်န အသက် (၉၀) ဦးဇော်ဝင်း MD (Famous Traveller International Co.,Ltd.) ၏ မိခင် ဒေါ်ကျင်နသည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် (၇:၃၀) နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒါရိုက်တာများ Famous Group Of Companies Limited

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးလှစိန် (၇၄) နှစ် မြန်မာနိုင်ငံတင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင် ဦးတင်မိုး၏ ဖခင် ဦးလှစိန် အသက် (၇၄)နှစ်သည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈:၅၇ နာရီတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့၌ ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင်များ မြန်မာနိုင်ငံ တင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ်

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန် ၁၅-၉-၂၀၁၇ ရက်ထုတ် ကြေးမုံ သတင်းစာပါ စာမျက်နှာ-၈တွင် ဦးလှစိန် [၁၂/၉ကတ(နိုင်)၀၂၄၇၅] အစား ဦးလှစိန် [၁၂/ ၉ကတ(နိုင်)၀၂၄၇၅] ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန်။

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း Dr.ဒေါ်ညိုညိုကြိုင် အသက်(၆၃)နှစ် Myanmar Imperial College မှ Undergraduate Marketing Management Programme Leader ဦးချမ်းမြေ့ဝင်း ၏ မွေးသမိခင် Dr.ဒေါ်ညိုညိုကြိုင်သည် ၂၉- ၁၀-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇:၄၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားသည့်အတွက် ဦးချမ်းမြေ့ဝင်းနှင့်ကျန်ရစ်သူမိသားစုများ နှင့် တကွ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ကိုဖြိုးမောင်မောင်-မပို့ပို့ကြည်နှင့် Myanmar Imperial College မိသားစု

ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့်(သံတွဲ) အသက်(၄၆)နှစ်

Director (KTK Electrical Engineering Co., Ltd)

ရန်ကင်းမြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ စော်ဘွားကြီးကုန်းရပ်ကွက်၊ ထန်းပင်ကုန်း၊ စံပယ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၁၁)နေ ဦးအောင်မြင့် (လ/ထ ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ တီ/မွေးကုစီမံကိန်း)-ဒေါ် နန္ဒာတို့၏သမီးကြီး၊ ဦးရွှေသိန်း(RTC-သံတွဲ-ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်မေသိန်းတို့၏ သမီးအေးမ၊ ဦးကျော်သိန်းခိုင် (MD, KTK Electrical Engineering Co., Ltd)၏ ဇနီး၊ မမြတ်စောရီခိုင် (Grade-5-D, YIS)၏ မိခင်၊ ဦးအောင်ဇော်မြင့်-ဒေါ်ခင်သီတာစိုး၊ ဒေါက်တာအောင်ဇော်လတ်-ဒေါက်တာမင်းမင်းဝင်း၊ ဦးကျော်လင်း-ဒေါ်နုမြင့်၊ ဦးမင်းစိုး-ဒေါ်အေးသက်မွန်၊ ဦးမြင့်ဇော်-ဒေါ်နုခိုင်တို့၏ မမကြီး၊ မကေခိုင်သစ်၊ မောင်အံ့မင်းခန့်၊ မောင်စွဲဝေဝေ၊ မောင်မြင့်မြတ်ကျော်၊ မမြတ်စိုးဇော်၊ မောင်မြတ်လင်းဘို၊ မောင်ဟိန်းထက်၊ မောင်ထက်သီတာဦးတို့၏ ကြီးကြီးသည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၀၀ နာရီတွင် ထိုင်းနိုင်ငံ၊ ဘန်ကောက်မြို့၊ ဘန်ကောက်ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၁-၁၁-၂၀၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်ခန်းမ (၁-က)၌ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၂:၀၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန် သူ့အားရည်စူး၍ ၃-၁၁-၂၀၁၇ ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁နာရီ အထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးခင်မောင်ထွေး (၅၇)နှစ် ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျောင်းပြင်ပနှင့် တစ်သက်တာပညာရေးဦးစီးဌာန

သတို့မြ၊ ကျောင်းကုန်းရပ်ကွက်၊ မင်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၂)နေ (ဦးအောင် ချမ်းသာ-ဒေါ်သန်းညွန့်)တို့၏ သားထွေး၊ ရွှေပေါက်၊ ရာဇဝိရာဇ်လမ်း၊ အမှတ် (၁၄/၈/၁၂၀)နေ (ဦးသန်းမြင့်-ဒေါ်သန်းအေး)တို့၏ သားသမက်၊ ဦးခင် မောင်ကြည် (ဒု-ညွှန်၊ ငြိမ်း၊ နယ်စပ်စည်ပင်)၊ ဒေါ်ခင်မေညွန့် (မအုတ်-ငြိမ်း)၊ ဒေါ်ခင်မေဌေး (အလပြ-ငြိမ်း)၊ ဦးခင်မောင်အေး (တိုင်းမန်နေဂျာ-ငြိမ်း၊ မြန်မာ့ မီးရထား)တို့၏ ညီ/မောင်၊ ဒေါက်တာခင်မေအေး၏အစ်ကို၊ (ဒေါ်ခင်စန်းဝင်း)၊ (ဦးမောင်မောင်ခိုင်)၊ ဦးအောင်ခိုင်မြင့်၊ ဒေါ်သီတာအေး၊ ဒေါ်ဝင်းပ၊ ဒေါ်သန္တာ အေးတို့၏အစ်ကို၊ နေပြည်တော်၊ ဇေယျသီရိမြို့နယ်၊ ပညာသိဒ္ဓိရပ်ကွက်၊ ၁၉၅ အိမ်ရာ၊ တိုက် (၁၀၅)၊ အခန်း(၂၇)နေ ဒေါ်ခင်အေးဝင်း (ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ အထက-၁၊ ဒဂုံအရှေ့)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ မအေးကောရီထွေး (နဝမ တန်း၊ မိသားစုကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း-မလိုင်)၏ မွေးသမင်ကျေးဇူးရှင် ဦးခင်မောင်ထွေးသည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) နံနက်တွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၁-၁၁-၂၀၁၇ (ပုဒ်မနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ကျွန်ုပ်တို့ သူ့အားရည်စူး၍ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်ခန်းမှ ဆွေမျိုး မိတ်သဟာအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (ခရေ အိမ်ရာ၊ တိုက် (၁၀၅)မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁၂:၀၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၅-၁၁-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ် ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးခင်မောင်ထွေး(ညွှန်ကြားရေးမှူး) (၅၉)နှစ် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျောင်းပြင်ပနှင့် တစ်သက်တာပညာရေးဦးစီးဌာန

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျောင်းပြင်ပနှင့် တစ်သက်တာပညာရေးဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဦးခင်မောင်ထွေးသည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ ရက် (တနင်္လာ နေ့) နံနက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ ကျောင်းပြင်ပနှင့် တစ်သက်တာပညာရေးဦးစီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးမောင်ကျော် (ထားဝယ်) အသက် (၈၃)နှစ်

ထားဝယ်အသင်းနာယက ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၁၀-A) နေ (ဒေါ်ကာဌေး)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးမောင်ကျော်(နာယက-ထားဝယ်အသင်း)သည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ နာယကအဖွဲ့၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ ထားဝယ်အသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးပြည့်စိုး (၅၂)နှစ်

ကောင်စစ်ဝန်ချုပ်၊ ကော်လံကတ္တားမြို့၊ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ၊ ကော်လံကတ္တားမြို့၊ မြန်မာကောင်စစ်ဝန်ရုံးမှ ကောင်စစ်ဝန်ချုပ် ဦးပြည့်စိုးသည် ၂၇-၁၀-၂၀၁၇ရက် (သောကြာနေ့) ဒေသ စံတော်ချိန် နံနက် ၁၁နာရီတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် ရုတ်တရက်ကွယ်လွန်သွား သည့်အတွက် ဆရာ၏ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရ ပါသည်။ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန 2013 Batch (ဌာနစုမှူး-၁)ပုဂံအတွင်းဝန်)မှ တပည့်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် (၄၆)နှစ်

Director (KTK Electrical Engineering Co., Ltd) ဦးကျော်သိန်းခိုင် (MD, KTK Electrical Engineering Co., Ltd)၏ဇနီး ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့်သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန် ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါကြောင်း။ စက်ရုံမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစု ကေရီစတီယိုဝက်ရုံ(ပလိပ်)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့် (၄၆)နှစ်

Director (KTK Electrical Engineering Co., Ltd) ဦးကျော်သိန်းခိုင် (MD, KTK Electrical Engineering Co., Ltd)၏ဇနီး ဒေါ်ဖြူဖြူမြင့်သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန် ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါကြောင်း။ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဒေါ်တင့်တင့်ဌေး မိသားစု စက်ရုံမှူး (ကေရီစတီယိုဝက်ရုံ-ပလိပ်)

ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးထွန်းညွန့်(၁)ဦးတင်မောင်မြင့် (၉၂)နှစ်

ရန်ကင်းမြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ (၁၃၃)လမ်း၊ အမှတ် (၁၅)၊ ပထမထပ်(ယာ)နေ (ဦးမောင်ညွန့်-ဒေါ်အေးတင်)တို့၏သား၊ (ဒေါ်ညွန့် ညွန့်)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးထွန်းလှအောင်-ဒေါ်လှလှဌေး၊ ဦးအုန်းကြည်-ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ဌေး၊ အရှင်သောဘဏ (ဖားအောက်တောရ)၊ ဦးဇော်ဌေး-ဒေါ်စန်းစန်းနွဲ့၊ ဦးရဲလှိုင်-ဒေါ်လှလှဌေး၊ ဒေါ်ပါဝါဌေးတို့၏ မွေးသမင်ကြီး၊ မြေးခနစ်ယောက်၊ မြစ် တစ်ယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၃၁-၁၀-၂၀၁၇ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂-၁၁-၂၀၁၇ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း ရန်ကင်းရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သဟာအပေါင်းတို့အား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (အထက်ပါနေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၀နာရီ တွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၆-၁၁-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) နံနက်တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက် ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ခင်အေးထွန်း(ဖြူဖြူ) (၈၆)နှစ်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖြူဖြူမြို့၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ ပဲခူးလမ်းတောင်ပိုင်းနေ (ဦးထွန်း-ဒေါ်အေးသင်)တို့၏သမီးထွေး၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့၊ သောက်တော်တွင်းရပ်ကွက်၊ ဘုရားလမ်းနေ (ဦးဘအိ-ဒေါ်အိန္ဒိယ)တို့၏ သမီး ချွေးမ၊ ဗြိလ်ဗျူးလှတင်(အမြောက်တပ်)၏ဇနီး၊ (ဦးမောင်ကို-ဒေါ်တင်ရီ)၊ (ဦးဝင်း-ဒေါ်ခင်စု)၊ (ဦးလှ သောင်း-ဒေါ်ခင်နု)၊ [ဒုမူးကြီးသိန်းထွန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ် ခင်ဝင်း]တို့၏ ချစ်လှစွာသောညီမသည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇(တနင်္လာနေ့) ည ၈:၄၈ နာရီတွင် သုခကမ္ဘာဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁-၁၁-၂၀၁၇ (ပုဒ်မနေ့) ညနေ ၅နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန် သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ် မှကားများ ညနေ ၃နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၅-၁၁-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ရန်ကင်းမြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ (R-5) ကုံကော် (၁)လမ်း နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ခင်ခင်အေး(Betty) အသက်(၉၅)နှစ်

ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဦးပိုင်စိုး(ဥက္ကဋ္ဌ-မြန်မာနိုင်ငံ သွားနှင့် ခံတွင်းဆိုင်ရာဆေးကောင်စီ၊ ပါမောက္ခချုပ်-ငြိမ်း၊ သွားဘက် ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်-ရန်ကင်း)၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်ခင်အေး အသက် (၉၅)နှစ်သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ရက်(စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရ ပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ခံတွင်းနှင့် မျက်နှာမေးနွဲ့စိတ်ကုပညာဌာန သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဗိုလ်မှူးကျော်မြင့် (တပ်မတော်ရေးငြိမ်း) ရေကြောင်းမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ပြည်တွင်းရေးကြောင်းပို့ဆောင်ရေးကော်ပိုဇော်ရှင်း

အသက်(၇၄)နှစ် မြန်မာစီးပွားစီမံ အမှုဆောင်များအသင်း အသင်းဝင် ဒေါ်ခင်စန္ဒာကျော်၏ မွေးသမင်သည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ရက်နေ့ နံနက် ၁၁:၅၈ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မြန်မာစီးပွားစီမံအမှုဆောင်များအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးဝင်းမြင့် အသက်(၆၃)နှစ်

နာယက မလွန်ဆန်လျှာသင်းထောက်အဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌ မာယလူငယ်ဆွမ်းလောင်းအသင်း ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မလွန်ဆန်လျှာသင်းထောက်အဖွဲ့၊ ၁၂ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါက်တာ ဒေါ်ညိုညိုကြိုင် အသက် (၆၃)နှစ်

M.B.B.S (MDY), M.Med.Sc(PH), MPH (USA) ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန Country Technical Co-ordinator, Malaria Consortium, Yangon Retired Regional Advisor for Tobacco Free Initiative, WHO, SEARO ဒေါက်တာဦးညိုညိုကြိုင်သည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇:၄၆ နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါကြောင်း။ ILEP Liaison Office Yangon, Myanmar

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်အေးအေးခိုင် (၄၉)နှစ် B.Com (CPA)

(ဟင်္သာတ) ကိုအောင်ကျော်ဆန်း၏ဇနီး ဒေါ်အေးအေးခိုင် (၄၉)နှစ် B.Com (CPA) Eco 93 (ဟင်္သာတ)သည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ ရက် နေ့လည်ပိုင်း တွင် ရန်ကင်းမြို့၊ ဝိတိုရိယဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ CPA 19th Batch မှ သူငယ်ချင်းများ

အနိစ္စ

ထားဝယ်အသင်း ဦးမောင်ကျော်(ထားဝယ်(၈၃)နှစ် ထားဝယ်အသင်းနာယက ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၁၀-A) နေ (ဦးအေးလှိုင်-ဒေါ်အေးခင်)တို့၏ သား၊ (ဦးအာဘစ်-ဒေါ်မြသင်း)တို့၏ သားသမက်၊ (ဒေါ်ကာဌေး)၏ ခင်ပွန်း၊ အသင်းဝင်အမှတ်(၁၄၇၇)၊ ဦးမောင် ကြိုင်သည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေး သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း အသင်းဝင် များအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ ထားဝယ်အသင်း

ဘုရား၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ခင်လှမြင့် (၇၁)နှစ်

သာစည်မြို့နယ်၊ ကုန်းတောင်း (အနောက်ကျေးရွာ)နေ (ဦးဟန်ရင်)- ဒေါ်ခင်ရွှေတို့၏ သမီးကြီး၊ ရဲမူးကြီး ခင်မောင်လတ်(သတင်းတပ်ဖွဲ့-ငြိမ်း)၏ ဇနီး၊ ဦးဟန်ထွန်းဦး (C/O F.G. G. win)-ဒေါ်တေသိမ့်မို့၊ ဦးဇော်ဇော် လင်း-ဒေါ်ခင်မြင့်ဦး၊ (ဦးဝင်းလတ်ဦး)၊ ဦးဇော်မင်းမောင် (လ/ထ-ကထိက၊ အရှေ့ပိုင်းတက္ကသိုလ်)-ဒေါ်ခင်သွယ်ဦး၊ ဦးဝင်းမင်းလတ်(C/O F.G.)-ဒေါက်တာ သိရီရွှေစင်တို့၏မိခင်၊ မခင်ရတနာဇော်၊ မောင်မင်းခင်ဇော်၊ မောင်အောင် ကောင်းမြတ်၊ မအိန္ဒိယမင်းမောင်၊ မောင် သွေးဦး၊ မခင်ရတီထွန်းတို့၏ အဘွား သည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇(တနင်္လာနေ့) ည ၁၁:၅၀ နာရီတွင် ဝိတိုရိယဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၃-၁၁-၂၀၁၇ (သောကြာနေ့)တွင် သာစည်မြို့၊ ကုန်း တောင်(အနောက်ကျေးရွာ)၌ သင်္ဂြိုဟ် ပါမည်။ ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၅-၁၁-၂၀၁၇(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် (၁/က) အရှေ့ကြိုကုန်း(တောင်)၌လည်း ကောင်းကုန်းဆောင်(အနောက်)ကျေး ရွာ၌လည်းကောင်း၊ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ် ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမောင်တေလှ (၆၉)နှစ် တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး ပါတီ၊ အလုပ်သမားအတွင်းရေးမှူး

ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း) မြို့နယ်၊ (၉၄)ရပ်ကွက်၊ ယုဇနုယျာဉ် မြို့တော်၊ တိုက်(၂၅)၊ အခန်း(၂၀)၊ ဘီ-ဘလောက်(၂)လမ်းနေ ဒေါ်ဦးစိန် ဖြူ၏ခင်ပွန်း၊ ကိုမင်းစောဖြူ-မမြတ်စု ထွေး၊ ကိုစောအေးထွန်း-မလှလှခင်၊ မောင်ကျော်စောဇော်ထွန်းတို့၏ဖခင်၊ မမေ မြတ်စော၏ အဘိုးသည် ၃၁-၁၀-၂၀၁၇ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၉:၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂-၁၁-၂၀၁၇ (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ် ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သူ အားရည်စူး၍ ၆-၁၁-၂၀၁၇ (တနင်္လာ နေ့) နံနက် ၆ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီ အထိ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ (၉၄)ရပ်ကွက်၊ ဘီ-ဘလောက် (၂) လမ်း တိုက် (၂၅)၊ အခန်း (၂၀) နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ် ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကိုအောင်အောင် (၃၆)နှစ် CDC-60558(OILER)(Raffles Technical Services PTE, Ltd)

ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာမြို့ နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ယသဝတီ(၁၅) လမ်း၊ အမှတ်(၁၀၃၇/က)နေ ဦးသိန်း ချွေး-ဒေါ်ဥမ္မာမြင့်တို့၏ သားငယ်၊ ဦးခင်မောင်လှိုင်-ဒေါ်လှလှမြင့်တို့၏ တူ/သား၊ ဦးမျိုးဝေ(ဒေါ်ခင်ဝင်း)တို့၏ သားသမက်၊ မမျိုးအေးအေးငြိမ်း၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးအာကာစိုး (ကပရ/နေပြည်တော်)၊ ဒေါ်ယဉ်ယဉ်ဝင်း (ဗဟို ဘဏ်/နေပြည်တော်)၊ (ဦးစိပီစီ)-ဒေါ် ယဉ်ယဉ်ဝင်း (ကျန်းမာရေး/နေပြည် တော်)၊ (ကိုထင်လင်းစိုး)တို့၏ ညီ/မောင်၊ တူ/တမ နှစ်ယောက်တို့၏ ဦးလေးသည် ၂၉-၁၀-၂၀၁၇(တနင်္ဂနွေ နေ့) ညနေ ၆ နာရီတွင် သင်္ဘောပေါ်၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် ရုတ်တရက် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း။ (သင်္ဂြိုဟ် မည်ရက်ကို ထပ်မံကြေညာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၄-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၀ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါ သည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း ဘဒ္ဒန္တပုညမဟာထေရ်

သီကာတော်(၇၄)ပါ၊ သက်တော်(၉၄)နှစ် စိန်ပန်းကျောင်းတိုက်၊ ဗဟန်း၊ ရန်ကင်းမြို့ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်တန်းမြို့နယ်၊ ဖျင်းပုရွာနေ အင်းမရွာနေ ဖခမည်းတော် ဦးစံဖေနှင့်မယ်တော် ဒေါ်မယ်ပုတို့၏သား၊ ဦးထွန်းကြည်(ခ) ဦးဓမ္မိက)၏အစ်ကိုတော် စိန်ပန်းကျောင်းတိုက်ပဓာနနာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ပုညမဟာထေရ် သီကာတော်(၇၄)ပါ၊ သက်တော်(၉၄)နှစ်သည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် ၅-၁၁-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်၍ အနိစ္စမဇ္ဈာပန သာဓုကိုဋ္ဌနသဘင်ဆင်ယင်ကျင်းပ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်ခန်း တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများအား အသိပေးအကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။ ကျောင်းတိုက်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။ တပည့်သီယာတော်များနှင့် ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ

ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးညွန့်ခင် (၈၅)နှစ်

အရာခံစိုလ်(ငြိမ်း)၊ ဗဟိုဆေးတပ် ဖန်လာရုံ တောင်ဥက္ကလာမြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်နေ ဦးထွန်းရင်-ဒေါ်လောကီ တို့၏သား၊ ညောင်ဦးမြို့၊ ရေဝင်ရပ်ကွက်နေ ဦးဘကြိုင်-ဒေါ်လှမိုးတို့၏ သားသမက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ (၃/ခ) (၉)လမ်းနေ ဦးခင်မောင်ရွှေ-ဒေါ်နီနီခိုင်၊ (၂/ခ)ရပ်ကွက်နေ ဦးခင်မောင်ညွန့်-ဒေါ်သီတာချစ်၊ ဒေါ်ခင်မြအေး (ဒု-ဦးစီးမှူး၊ ပြည်တွင်းအခွန်၊ အင်းစိန်)တို့၏မွေးသမင်၊ မြေးသုံးယောက်တို့၏အဘိုး ဦးညွန့်ခင်သည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၃နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွား ပါသဖြင့် ၁-၁၁-၂၀၁၇(ပုဒ်မနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၅-၁၁-၂၀၁၇ရက် နံနက်တွင် မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ (၃/ခ) ရပ်ကွက်၊ (၉)လမ်းနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက် ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်သန်းစိန် အသက်(၈၀)

(ဦးမောင်ချစ်-ဒေါ်မြနု)တို့ သမီး၊ (ဦးဖိုးရဲ-ဒေါ်အေးရင်)တို့၏ သမီး ချွေးမ၊ ရန်ကင်းမြို့၊ သယ်ပန်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်(မြောက်ပိုင်း)၊ အနော်ရထာလမ်းသွယ်(၁)လမ်း၊ အမှတ်(၉၃/ခ)နေ (ဦးမျိုးဆင့်)၏ ဇနီး၊ ဒေါ်စန်းဝင်းဌေး(ခ)ဒေါ်ဇာနည်မြင့်၊ ဦးမြင့်ကြည်(ခ)ဦးအောင်သူရ ဒေါ်တီလင်း၊ ဦးထွန်းအောင်၊ ဦးရဲဝင်းခိုင်(ခ)ဦးရဲနေပိုင်၊ ကိုကျော်သီဟ-မန်နီဝင်း၊ ကိုသန်း ထိုက်အောင်တို့၏ ကျေးဇူးရှင်မွေးသမင်ကြီး၊ မောင်မြတ်ဘုန်းမောင်၏ ဘွားဘွားကြီးသည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၂-၁၁-၂၀၁၇(ကြာသပတေးနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ရေဝေး အေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၆-၁၁-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့)တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်ခြင်း Dr. ဒေါ်ရင်မေ (၂-ငြိမ်း) အသက်(၈၇)နှစ်

ဆမ-၁၇၀၀၊ လူမှုဖူလုံရေး ဝန်းမော်မြို့၊ ဆေးရုံကုန်းနေ ဦးစံ ဝိုင်း-ဒေါ်သက်မေ(သူနာပြုအုပ်-ငြိမ်း) တို့၏သမီး၊ [ဒေါ်ရင်မေ (EPC-ရုံး အုပ်)-ဦးလှပိုင်(စစ်မှထမ်း-ငြိမ်း) တို့၏အစ်မ၊ ဦးကျော်ထွန်း(တပ်မတော် ရေး-ငြိမ်း)၏ဇနီး၊ ဒေါ်ခင်မေအေး (USA)၊ ဒေါ်တင်မေဌေး(USA)၊ ဦးတင်မွန်သန်း(USA)၊ ဒေါ်နန်းနန်း အေး (Bliss-Full INN-ညောင်ရွှေ)၊ ဦးအောင်ကျော်ဦး(i-Green Company) ဒေါ်ခင်ခင်လေး-ဦးကိုကိုဦး(အမိန့်ရ ရေပေါင်ဆိုင်နှင့် ဆိုင်ကယ်ရောင်းဝယ် ရေး-မော်ကျန်း)တို့၏မိခင်၊ မြေးရစ် ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏အဘွား သည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ ရက် ည ၈:၃၀ နာရီတွင် ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်သွား ပါသဖြင့် ၁-၁၁-၂၀၁၇ (ပုဒ်မနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ ဝတ်ပြုကုန်းကွယ်ပြီး မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သဟာအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၅-ရပ်ကွက်၊ ၁/ ကေတမတီလမ်း နေအိမ်မှ ကား များ နံနက် ၈:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါ မည်။) [၅-၁၁-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် အောက်မေ့ဖွယ် ဝတ်ပြုအစည်းအဝေးအား အထက်ပါ နေအိမ်၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပခုက္ကူခရိုင်အသင်း(ရန်ကင်း) ဦးတင်အုန်းကြိုင်(ပခုက္ကူ) အသက်(၇၆)နှစ်

ပခုက္ကူမြို့နေ (ဦးဘကြိုင်-ဒေါ်လှ ရင်)တို့၏ သား၊ ဒေါ်ခင်သောင်း၏ မောင်၊ ဒေါ်ညွန့်ရီ၏အစ်ကို၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း)၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ကြေး တိုင်စု (၂)လမ်း၊ အမှတ်(၁၀၆၃)နေ ဦးအေးသိန်း-ဒေါ်ကလျာကြိုင်(ကာကွယ် ရေးဝန်ကြီးဌာန)၊ ဦးရဲနုလှိုင်-ဒေါ်မာ မာကြည်တို့၏ဖခင်၊ (ဒေါ်တုတ်တုတ်) ၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၃၀-၁၀-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) ည ၉:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၃-၁၁-၂၀၁၇ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီ တွင် နေအိမ်မှ ကျေးဇူးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အသင်း အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ခင်အေးထွန်း(ဖြူဖြူ) အသက်(၈၆)နှစ်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖြူဖြူမြို့၊ ဈေး ရပ်ကွက်၊ ပဲခူးလမ်းတောင်ပိုင်းနေ (ဦးထွန်း-ဒေါ်အေးသင်)တို့၏ သမီး၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့၊ သောက်တော်တွင်းရပ်ကွက်၊ ဘုရား လမ်းနေ (ဦးဘအိ-ဒေါ်အိန္ဒိယ)တို့၏ သမီးချွေးမ၊ ဗြိလ်ဗျူးလှတင်(အမြောက် တပ်)၏ဇနီး၊ ဦးမြင့်ထွေး-ဒေါ်ဥမ္မာ တင်၊ ဗိုလ်မှူးရဲထွန်းမြတ် (တပ်မတော် ရေး-ငြိမ်း)-ဒေါ်မေသန်းထွန်း၊ ဦးနေ ဝင်းလှ(PIL)-ဒ

ဘာသာပေါင်းစုံ ငြိမ်းချမ်းရေး ဆုတောင်းပွဲအခမ်းအနား စတုတ္ထအကြိမ်မြောက်အဖြစ် ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး ငြိမ်းချမ်းသာယာဝပြောစေရန်ရည်ရွယ်ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးပွားကျင်းပသည့် စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် ဘာသာပေါင်းစုံ ငြိမ်းချမ်းရေးဆုတောင်းပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့တော်ခန်းမရှေ့၌ ကျင်းပရာ ဘာသာပေါင်းစုံမှ ပြည်သူထောင်ချီတက်ရောက်၍ ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သကြသည်။ (ယာဝုံ)

ယနေ့ ညနေ ၆ နာရီတွင် ဘာသာပေါင်းစုံမှ အမျိုးသမီး ကိုယ်စားလှယ် များက ငြိမ်းချမ်းရေးဖေယောင်းတိုင်ထွန်းညှိ၍ အဆိုပါအခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ ထို့နောက် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့၊ အစ္စလာမ်ဘာသာအဖွဲ့၊ ဟိန္ဒူဘာသာအဖွဲ့၊ မဟာယန ဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့၊ ခရစ်ယာန်ဘာသာအဖွဲ့တို့က ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာဘာသာအလိုက် ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သကြပြီး ဓမ္မတေးများကို သီဆိုကြသည်။

ထို့နောက် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့မှ တေးသံရှင် ကိုအောင်၊ ခရစ်ယာန်ဘာသာအဖွဲ့မှ ရုပ်ရှင်နှင့်ဂီတအနုပညာရှင် ချစ်သူဝေ၊ အစ္စလာမ်ဘာသာအဖွဲ့မှ တေးသံရှင်ခင်မောင်ထူးတို့က ငြိမ်းချမ်းရေးတေးသီချင်းများဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဟိန္ဒူဘာသာအဖွဲ့မှ တေးသံရှင်ဆိုနီယာက သဘာဝရဲ့ရင်းသွေးဝယ် တေးသီချင်းဖြင့် လည်းကောင်း၊ တေးသံရှင် ကဲ့တော်တောမျိုးအောင်က ရင်ကို အေးမြရစေသော သီချင်းဖြင့်လည်းကောင်း သီဆိုဖျော်ဖြေကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖြိုးမင်းသိန်းက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားရာတွင် “ကျွန်တော်တို့အခုလို ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သကြတယ်ဆိုတာ ကျွန်တော်တို့အားလုံးရဲ့ရင်ထဲက ဆန္ဒတွေကို ထုတ်ဖော်ပြသတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာ အားလုံးဟာညီညီညွတ်ညွတ်နဲ့

စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၁ သို့ ☆



ဝိတ်ဘယ်လောက်ကြီးကြီး ဂရုမစိုက်ဘဲ နှစ်ချီအတွင်း အနိုင်ထိုးမည်ဟုဆို

အာဆီယံပူဆယ်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များ ယနေ့ ကျင်းပမည်



ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၁

ရန်ကုန်မြို့ မိုးလုံလေလုံအားကစားရုံ၌ နိုဝင်ဘာ ၃ ရက်ညနေ ၆ နာရီတွင်ကျင်းပမည့် One Hero Dream ပြိုင်ပွဲ အကြိုဟန်ရေးပြမိတ်ဆက်ပွဲကို ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ရှိ မြန်မာပလာဇာ၌ ကျင်းပရာ အလိန်းနဂါလာနီနှင့် ထိုးသတ်မည့် MMA ကမ္ဘာ့မစ်ဒယ်ဝိတ်တန်း ချန်ပီယံ မြန်မာပြည်ဖွား အောင်လအန်ဆန်၊ စာဘဦးနှင့်ထိုးသတ်မည့် ဖိုးသော်တို့က ပရိသတ်များနှင့် မီဒီယာများအား ဟန်ရေးပြမိတ်ဆက်ခဲ့သည်။ (ဝဲပုံ)

စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၅ သို့ ○

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃၁

၂၀၁၇ အာဆီယံပူဆယ်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်းသည် လက်ရှိချန်ပီယံထိုင်းအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များအဖြစ် မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် မြန်မာအသင်းနှင့်ထိုင်းအသင်း၊ ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ဗီယက်နမ်နှင့်မလေးရှားအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စုပွဲစဉ်များအပြီးတွင် ဒုတိယနေရာသာရခဲ့သောကြောင့် နာမည်ကြီး ထိုင်းအသင်းနှင့်တွေ့ဆုံခြင်းဖြစ်ပြီး အနိုင်ရရန် ခက်ခက်ခဲခဲရန်ကန်ရဖွယ်ရှိနေသည်။ မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စုပွဲများတွင် ဘရူနိုင်းအသင်းကို ၁၃ ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ဖိလစ်ပိုင်အသင်းကို ၂၅ ဂိုး- ဂိုးမရှိ၊ အင်ဒိုနီးရှားအသင်းကို သုံးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သော်လည်း အုပ်စုပထမနေရာအတွက် အဆုံးအဖြတ်ပွဲတွင် အိမ်ရှင်ဗီယက်နမ်ကို သုံးဂိုးပြတ်အရေးနိမ့်ခဲ့သောကြောင့် ကိုးမှတ်ဖြင့် အုပ်စုဒုတိယနေရာသာရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ဆီမီးဖိုင်နယ်တက်ရောက်ခဲ့သောကြောင့် ၂၀၁၈ အာရှပူဆယ်ပြိုင်ပွဲတွင် ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရခဲ့ပြီး ပြည်တွင်းနည်းပြဖြစ်သူ ဦးဌေးမြင့်က နှစ်ကြိမ်ဆက်တိုက်အောင်မြင်မှုရအောင် စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၁ သို့ *

KBZ BANK
STRENGTH OF MYANMAR

BEST BANK IN MYANMAR

Awarded by FinanceAsia 2017